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Martijn van Staveren en nog een aantal oorspronkelijke lichtdragers van bewustzijn, 

levende resonantie bewustzijnswezens 
 

Wat fijn dat we hier vandaag zijn. Ik heb een klein beetje wat op mijn stem zitten 
maar dat ben ik zelf niet. Het is een beetje een verkoudheid, het is vooral hoesten 

en proesten, sinds twee dagen een kriebeltje in de keel, je kent dat wel. Dan krijg 
je precies de juiste reclames 's avonds op de t.v.  Alsof ze het weten hè! Nou dat 

weten ze dus ook. Dus ik ben er zelf ook mee bezig om te zorgen dat ik met mijn 
aandacht op mijn stem, anders had ik vandaag niet eens kunnen praten. Maar dat 

maakt niet uit, want ik spreek en ik ben hier en jullie ook. We gaan er een hele 
mooie bijzondere dag van maken. 

 

Allereerst is het heel erg fijn om te merken dat er mensen zijn die verder durven te 
kijken dan alleen het woord therapeut of training. En waarom zeg ik dat omdat dat 

nog lang niet uit geresoneerd en gedreund is in Nederland. Vooral voor veel mensen 
die bezig zijn met de verdieping in zichzelf en dat ook heel krachtig neer te zetten 

in zichzelf, wat dat dan ook is dat krachtig neerzetten, dat daar binnenin dat woord 
en het energieveld wat daar mee bezig is dat er ook heel veel mensen zijn die daar 

moeite mee hebben. En ik vind dat ook belangrijk om dat even weer te zeggen, het 
is knap, niet alleen wij, maar überhaupt de mensheid, dat wij met de ladingen die 

aan woorden kleven, toch daarin stappen om leiding te nemen in dat veld waar we 
anders weg zouden blijven. Dus dat hele paradigma verschuiving van therapeut, 

wat therapeut is, van het oude stuk therapeut naar een ander stuk therapeut, ik wil 
niet zeggen nieuw, maar een ander stuk, dat de weerstanden die er liggen in de 

mensen zelf dat die gewoon doorgebroken zijn. Dat vind ik fijn om tegen jullie te 
zeggen, omdat er echt een enorme vibratie doorheen loopt van weerstand die in de 

mens zelf ligt opgeslagen. Dus door de hoeveelheid afkeer van therapeuten, door 

de hoeveelheid afkeer van iets zelf niet kunnen opruimen of afhankelijk zijn van een 
therapeut, en vooral dat afhankelijkheid stuk dat je daarin ondergeschikt bent. Dat 

is wat we ook met elkaar ook doen in het woord therapeut, het inladen van het veld 
bij het woord therapeut, ook voor onszelf, ook collectief, dat hele veld, 

informatieveld, dat we daarin aanwezig zijn en onze eigen leiding in brengen, en 
vervolgens vanuit die eigen leiding ook een verandering in dat woord neerzetten. 

Dus wat we doen, het veld dat er is. Er zijn verschillende velden achter dat woord 
therapeut, we voelen dat woord, we ervaren er iets bij in onszelf, het hoeft niet per 

se dat te zijn wat ik als voorbeeld geef, het kan ook iets anders zijn. Vervolgens 
voelen we in onszelf wat het werkelijk is, niet wat dat woord betekent volgens dat 

veld, maar wat het werkelijk voor onszelf betekent, we plaatsen onszelf in een 
situatie, we voelen dat we van bijdrage zijn en waarde in deze wereld, we voelen 

dat we allemaal iets glansrijks in onszelf dragen wat geopend mag c.q. moet 
kunnen worden door onszelf in deze wereld. We voelen dat in stilte en in warmte en 

vervolgens brengen we dat informatieveld, omdat we daar dus zelf instappen, 
brengen wij in feite geüpdatet in kennis van dat jij er bent! En daardoor wordt jouw 

bewustzijn als het ware door dat informatieveld heen geplaatst en zijn andere 

mensen die ook met trainingen en therapieën bezig zijn of het woord therapeut, 
zijn in staat, mits zij ook vanuit hun innerlijk bewustzijn zichzelf aan het ervaren 
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zijn op welke manier dan ook, zijn zij in staat om dat stuk wat jij doorbroken hebt 
waar jij eigenaarschap hebt genomen zeg maar, om dat ook te ontvangen. Dus een 

soort wake up call, een roep in het veld van goh, ook aan andere mensen van om 
het eigen leiderschap terug te halen. Dus dat zit allemaal verpakt in het woord, in 

het woord training, in het woord therapeut. Dat zijn eigenlijk twee woorden die 
ontzettend ontkracht zijn. Want training is iets fantastisch. Ik heb het zelf als jong 

jongetje vond ik het heerlijk om naar trainingen te gaan. Ik had altijd het gevoel 
dat als ik naar een training ging, wat het ook voor training was, kreeg ik altijd het 

gevoel van dat ik daar mezelf zo kon openen, dat ik allemaal dingen hoorde en 
voelde waardoor ik het in mijzelf ook kon voelen en ging ik verrijkt weer weg. Het 

voelde niet dat ik iets geleerd had maar ik voelde er was iets geopend in mijzelf en 
dan was ik verrijkt en ging ik naar huis. Dus het woord training was voor mij heel 

positief. Maar als je kijkt wat er onder het woord training allemaal gebeurd is en als 
je ook kijkt wat onder en achter het woord therapeut, therapeutiseren, therapieën, 

wat daar allemaal achter ligt aan ervaringen van mensen die daardoor door de 

ervaringen van zichzelf en de eigen emoties een soort link hebben gelegd tussen 
hun eigen bewustzijn, dus het fysieke bewustzijn van wat ze hebben ervaren, wat 

ze gevoeld hebben en gedacht, gekoppeld hebben aan dat woord, dan is dat hele 
woord therapieën, therapeut, dat is eigenlijk een heel erg besmet woord. Terwijl het 

voor mij in de zuiverste vorm een reflectie is van mijzelf. Ik voel, ik weet niet hoe 
jullie dat ervaren, maar ik voel voor mijzelf het woord therapeut als een reflectie 

van dat in elk moment waarin ik leef heel goed moet gaan kijken voor mijzelf, heel 
goed kijken waar ik sta in het verhaal, in het geheel. Welke plek neem ik in. Dat is 

voor mij het allerbelangrijkste. Ben ik in verhouding tot andere mensen, ben ik in 
verhouding gelijk in mijn stuk, dus niet minder dan de andere mensen maar ook 

niet meer. Dus ik kijk iedere keer naar die plek van mijzelf. Dan ben ik op dat 
moment een therapie aan het toepassen wat gebaseerd is op helderheid, 

helderheid, kijken, ontmantelen, kijken hoe voel ik mij, wat is mijn verhouding tot 
de rest om mij heen en in mijzelf. Goh. En dan ontdek ik in mijn hele leven hoe snel 

die schakelingen gaan in mijn systeem als Martijn in het fysieke deel, hoe snel het 

gaat dat ik in een plek terecht komt, als ik mijn bewustzijn daar dus niet in heb, 
wie ik niet ben. Hoe snel dat gaat. In één keer klik zo aangelijnd ben in het frame 

van het georkestreerde of het zichtbare of wat het eigenlijk niet echt werkelijk is 
maar dat ik daar in één keer een onderdeel van ben. Dus op het moment dat ik de 

therapeut ben naar mijzelf, mijn eigen therapeut, ben ik dus voortdurend aan het 
inkijken wat is mijn plek hier in dit nu. En dan voel ik direct altijd een enorme soort 

orkaankracht, daar word ik me op dat moment bewust van, wat is mijn plek in dit 
moment nu hier ten opzichte van het geheel, voel ik een soort energetische orkaan, 

een wervelwind, een energie die in één keer helemaal tot stilstand komt. Joeff. Alle 
betekenis wat er ook was is weg. Ineens voel ik mij zelf weer op de plek staan van 

gelijkheid, dus in verhouding tot de ander, zelfs als de ander bijvoorbeeld een dak 
aan het maken is. Er worden dakpannen gelegd en ik heb een gedachte over die 

persoon van “nou dat doe je best wel gevaarlijk want...dat doe je niet veilige op dat 
moment kan er een gedachte zijn “wat dom, als dit je werk is dat je dat zo dat, dit 

doe je toch elke dag dan moet je toch weten dat ..” Op dat moment is er iets 
waardoor ik uit mijn kern ben en is mijn verhouding tot het geheel verstoord, 

omdat ik aan het denken ben. Dus op zulke momenten ben ik dus ook in mijzelf 

verbonden en ik kijk voortdurend wat gebeurt er met mijn gedachten. Wat gebeurt 
er met het uitzenden van die gedachten, en die kan ik stoppen op het moment dat 
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ik mijzelf als therapeut naar mijzelf, dus een zelfreflectie ben van wat is mijn plek in 
dit moment, dit hele specifieke moment in relatie tot dat wat er buiten mijzelf is. 

Als je daar naar gaat kijken, dat is een zuivere manier hoe de mensheid zichzelf 
mag gaan ervaren als therapeut, als je daar naar kijkt, dan zul je ontdekken dat je 

voortdurend scripten van buiten af moet rescripten in jezelf. Dat je steeds uit het 
moment moet stappen van wat er lijkt te ontstaan waarover je in jezelf al een plek 

hebt ingenomen en dan kun je ineens uitstappen en op dat moment zit je in een 
ander scenario. En je zult ook merken dat op dat moment door te stoppen met die 

gedachte  en te voelen hé ik moet een zelfreflectie moment toepassen, want wie 
ben ik om iets te denken over een ander op basis van iets buiten mijzelf. Het kan 

wel zijn dat ik vind dat het onveilig is maar ik hoef daar nog niet een gedachte over 
te hebben, een oordeel, waardoor ik die ander een boodschap stuur van “wat ben jij 

onnozel en dom bezig” Dat is een heel ander informatieveld. Als ik dat kan stoppen 
keer ik terug in de kern van mijn werkelijke universele wijsheid hier binnenin, wat 

dat ook mag zijn, en op dat moment pas ik dus in feite het veld van therapeut zijn, 

want therapeut is dus letterlijk een godskracht die start vanuit de zuiverheid, dat ik 
mijzelf terugzet, dan kom ik in feite in de kern van het therapeut zijn. Therapeut 

zijn begint dus altijd naar jezelf toe. Voor veel mensen is dat heel moeilijk, daar 
begon ik net ook mee, omdat veel mensen op deze aarde, het gaat niet om veel 

mensen het gaat om onszelf, maar het is wel het veld waarin we operationeel zijn, 
wat ook effect heeft op ons, wat ons uit die kracht kan duwen als we dus niet 

voortdurend alert zijn daarin. Veel mensen hebben moeite met het woord therapeut 
omdat het therapeutiseren, het woord therapeut zo gebruikt en misbruikt is, 

mensen juist uit hun eigen kernkracht te houden. En ik ga niet zeggen dat dat 
overal bewust gebeurt, want veel van die mensen die werken onder de vlag van 

therapeut zijn van of in, doen dat werkelijk vanuit de diepste overtuiging om dat 
vanuit liefde te doen. En het gebeurt dus ook, dus bijdragend, maar toch, op een 

hele slimme manier wordt de mens die op dat moment als cliënt genoemd mag 
worden, wordt in feite door de therapeut met de aandacht uit zichzelf weggetrokken 

en wordt gelinkt in feite aan de perceptie van degene die de therapie toepast. Op 

dat moment wordt je dus gekidnapt. En dat gebeurt op hele fijne, liefdevolle 
manieren en er zijn ook grove ruwe manieren. Dus daar gaat het om, dat daar 

gelijkwaardigheid in komt en dat begint dus in onszelf. 
 

Opmerking: ik ervaar het ook andersom. Dat de cliënt mij ontvoert en daar zit ik 
weleens te puzzelen. Dus dit is een hele goede oefening. 

 
Martijn: ja op het moment dat de cliënt jou kan ontvoeren ben je in feite dus uit je 

kern. Dat is wat er gebeurt. En dat is voor ons allemaal, dus daar ligt dus dat punt 
ergens van hé wanneer ben ik dat zuivere licht in mijzelf en wat is dan dat licht hè, 

en wanneer ben ik maximaal dienstbaar naar de ander toe. Op het moment dat je 
daarin kan worden beïnvloed, daar is helemaal niks mis mee hè, want een 

beïnvloeding is niets anders een moment waarin je de keuze kunt hebben van 
binnenuit om dat te stoppen. Zo ziet ik dat dan, ik ben altijd heel blij als er een 

beïnvloedingsmoment is die ik dan kan herkennen. Dat vind ik echt fantastisch, dat 
ik denk ja (knipt met vingers) in mijn bewustzijn en dan word ik ook niet boos van 

dat de ander dat probeerde maar dan voel ik van hoehoe! Ik ben in mijzelf 

verbonden en ik voel dat mijn dienstbaarheid niet meer een slaafsheid is naar de 
ander toe, maar dat de dienstbaarheid een heel krachtig gereedschap is waardoor 
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ik de leiding in mijzelf behoud. Nou ja dat is natuurlijk echt een geweldig iets. 
 

Nou van harte welkom. We gaan vandaag met oefeningen en bekrachtigingen bezig 
en werkwijzen tussen aanhalingstekens, want het blijft, dan moet ik aan de vorige 

keer denken dat jij zo daar iets over uitsprak en uitzond in de energie van het 
volgsysteem als je uitlegt wat de werkwijze is, nou misschien heb je de skills 

gewoon niet, de vaardigheden om het te doen. (lacht) 
 

Reactie: je zet hem nog even neer begrijp ik. 
 

Martijn: wat we mogen doen is kijken van hé een werkwijze, heb ik die nodig of 
niet. Het enige wat ik doe is een vorm van een werkwijze met je die je geheel op 

eigen wijze kunt gaan toepassen, maar daarbij is er geen ruimte voor 
volgzaamheid. Je moet hem dus ook werkelijke vanuit jezelf gaan toepassen. Het 

werkt dus gewoon per kosmische definitie niet exact zoals ik het zeg al is het alleen 

maar omdat ik het zelf niet doe. Omdat het voor mij ook een vertaling is. Maar je 
zult dit wat we nu gaan doen vandaag zul je in de diepste momenten dat je samen 

bent met iemand anders ook echt gaan toepassen. En dan is er geen ruimte 
voor ….?? ik ga gelijk even een uitwijking maken. Nog eentje er tussen door. Een 

paar dagen geleden had ik een ontmoeting met iemand die, daar had ik begin van 
het jaar een ontmoeting mee en vorig jaar ook al en het jaar daarvoor ook al, en 

we zouden samen kijken naar wat onze bevindingen bij elkaar opgeteld teweeg 
kunnen brengen als je daar een gezamenlijke dag of middag organiseert waarin al 

die informatie en kennis over en weer  tot een bepaald moment kan komen, dan 
heb je te maken met dan komen er verschillende gedachtevelden bij elkaar. Zo was 

het moment dat de gedachtevelden niet overeenkwamen en dan doe ik meestal iets 
waardoor het stopt. Ik neem echt leiding in mijzelf en dan andere mensen op een 

gegeven moment belangen krijgen die doorkruisen het pad van waar het werkelijk 
omgaat in de essentie, namelijk onze bevrijding van wie we ten diepste zijn, als dat 

begint af te brokkelen dan pak ik in de terminologie van het zwaard, dan pak ik het 

zwaard en dan gaat íe in één keer zo Wham gaat 'ie er doorheen en is het 
afgelopen. En wat ik dan doe is met mijn hele diepe kracht van denken keer ik 

helemaal terug, helemaal terug, heb ik heel veel verbinding gelegd met de ander, 
waar ik mijzelf niet kwijtraak en dan haal ik mijzelf zo terug dat die verbindingen 

letterlijk worden uitgedacht door mijzelf. Ze worden uitgedacht vanuit de kern om 
te zorgen dat de belangen die andere mensen hebben niet doordringen en dat het 

mijn belangen gaan worden. Dus ik heb dat gestopt en dat was ergens in juli en die 
stop die was zo fors dat die werd ontvangen op een manier van “oh hé wat 

interessant en hoe kan het nou dat dit dan gebeurt” Een paar vragen stellen, maar 
hij was gelijk van het zwaard bijna hier overheen. En dat is de gebruikelijke weg in 

dit universum, dus daar moet je tegen kunnen. Voor alle mensen die vrij zijn en 
vrijer worden dan ooit in zichzelf hebben gevoeld in deze werkelijkheid daar moet je 

dus tegen kunnen. Je moet bereid zijn om geslagen te worden en bereid zijn om 
vanuit je diepste kracht in dat moment even te voelen dat het au doet en 

tegelijkertijd stopt met denken over die persoon met die dakpan van die doet het 
fout. Tjak, bam, daar gaat 'ie, terug naar de kern. Dus er gebeurde iets wat 

resulteerde in een nul. Geen contact, alles is weg, over. Maar mijn gedachten waren 

in lijn met mijn hart heel krachtig en positief over die persoon. Er was niets wat 
binnendrong van dat zijn woede, in dit geval een hij, naar mij toe, mij zouden 
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beïnvloeden in dat ik zijn woede zou worden. En ik kon gewoon zien hoe mooi deze 
persoon is. Ik kon ook zien waarom het voor mij belangrijk is om mijn zuiverheid te 

bewaken. Ik kon ook voelen dat mijn stap die heel erg pijnlijk was er uiteindelijk 
die persoon een mogelijkheid gaf ook om terug te keren naar zijn boodschap waar 

het over gaat en dat die belangen die er in sluipen gepakt kunnen worden en 
weggehaald kunnen worden. Dan kun je terug naar het gezamenlijke zijn van hier 

op aarde zijn. En dat leidde afgelopen paar dagen tot een hele bijzondere 
ontmoeting, waarbij de deurtjes opengingen en wij een heel fijn moment met 

elkaar hadden. En dat begon met een enorme knuffel waarbij ik drie meter werd 
opgetild, energetisch zeg maar, en aan de andere kant toen we aan het eind van die 

paar uur weer weggingen, ik stapte bijna in mijn auto, ik deed de deur open en 
keek naar de stoel, mijn gedachten zeiden “ik ga zitten” en mijn gevoel zei van 

“wacht”. Dus ik dacht aan die stoel, ik ga zitten maar ik deed het niet en ik deed 
mijn aandacht naar hem, en toen keek hij zo naar mij en zegt 'ie “bedankt voor 

deze mooie paar uurtjes, vreemde vogel die je bent”. En toen zei ik “wat is er 

vreemd?”  “hmm dat afwijkende gedrag dat bevalt me wel, dat afwijkende laat mij 
iets voelen in mijzelf dat ook niet afwijk van dat wie ik ben, ik moet het anders 

doen, ik moet het op mijn manier doen, dus ik ben blij dat jij zo apart bent, 
vreemde snoeshaan”. Dat is zo leuk. Hij zei dus iets wat hij eigenlijk een paar 

maanden geleden al maar op een andere manier zei, maar het werd heel mooi 
gezegd in woorden, heel zuiver, open en transparant, en ik kon hem ook volledig 

voelen zonder dat ik ook maar een nanoseconde of iets voelde van een aanval, 
helemaal niks,. Het was een zuivere uitwisseling waarin ten diepste het veld achter 

die woorden wat andere mensen gebruiken om te schelden, dat veld daarachter 
was echt een toenadering van ik heb je gezien hoor, idioot, ik heb je gezien, 

onbegrijpelijke gek. Ohhh dat was zo'n mooi moment. Dat was een zijstraatje. 
 

Een paar maanden geleden heb ik iemand begeleid, mogen begeleiden zoals deze 
persoon het zelf noemt, voor mij is het geen begeleiding maar een meereizen. Dat 

is voor mij echt een heel groot verschil, maar  ik gebruik de woorden van deze 

persoon. In het overlijden van die persoon zijn moeder, waarvan deze persoon echt 
zei van goh “ze moet nu gewoon vandaag nog gaan” En de hele wereld zei van 

“ohhh dat jij dat zegt zeg, wie denk je wel niet dat je bent?” En toen zei deze 
persoon van “ik weet wel wie ik ben en daarom voel ik ook dat het gewoon kan en 

dat het goed is voor deze persoon”, ze was al dik in de 90, dat deze persoon uit dit 
moment nu gaat en dat dit stopt en dat dit gewoon klaar is, het is gewoon goed, er 

is genoeg vreugde geweest en genoeg leed. Maar deze persoon werd ook heel erg 
beïnvloed door die moeder op een hele krachtige negatieve manier, dus alles wat hij 

in zijn leven had meegemaakt aan negativiteit werd veroorzaakt, even puur op 
basis van zijn verhaal, door die vrouw en dat was een behoorlijke terreur. 

Doelgerichte terreur. Maar hij had besloten het moet nu afgelopen zijn, het is ook 
gewoon klaar en dan had hij het niet over die vrouw zijn moeder maar over het 

script waarmee die te maken had en waar hij in zichzelf iets over mocht zeggen, 
zonder een oordeel. Dus hij sprak niet naar zijn moeder en over zijn moeder als 

zijnde die persoon die dakpannen neerlegde en dat niet goed was, maar hij sprak 
over die persoon in zichzelf. Dat is heel mooi. Dus ik ben daarin meegegaan in de 

begeleiding en ik ben ook bij die mevrouw geweest en het was heel mooi en 

gisteravond ging de telefoon en toen heb ik niet op kunnen nemen want we hebben 
een nieuwe provider, we dachten wat we nu van de problemen af waren, dat zijn we 
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ook en toen heb ik vanochtend teruggebeld en toen zei hij van “goh gisterenavond 
is mijn moeder overleden” ”wauw gefeliciteerd, wat fijn om dit van je te horen” en 

op dat moment barst hij in huilen uit. Hij zegt “dit is zo ongelofelijk fijn, deze 
reactie, niet het woord van wat je zegt maar wat je werkelijk daarachter zegt” Hij 

zegt “ik voel mezelf helemaal openen dat ik dus ook zo mag voelen, dat ik mag 
voelen dat ik bevrijd ben van die enorme druk en die enorme negativiteit in 

meekijken en meedenken van wie ik niet ben en de pijn die ik in mijzelf draag 
wordt nu tot einde gebracht en nu kan ik hem dus zelf ook opruimen, en dat ik ook 

voel van dat ik er echt een aandeel in heb dat ik haar heb meegeholpen te gaan, 
wat fijn dat je me daarin feliciteert, maar waarom doe je dat eigenlijk?” Ik zeg “nou 

omdat anders niemand anders het doet” “dus ik feliciteer jou met het woord met 
mijn bewustzijn erachter, wat goed dat jij dit allemaal op basis van je innerlijke 

kracht hebt gevoeld dat dingen in jouw leven anders moeten gaan, dat je besloten 
hebt om daar in om te denken, dat je kunt ombuigen in lijn met je diepste 

boodschap omdat jij jezelf hebt bevrijd van dat stuk script wat in dit geval vertaald 

werd door je moeder. En dat recht heb jij als godswezen om dat te doen. Hij zegt 
“maar daar zullen heel veel mensen het niet mee eens zijn zodra het over de dood 

gaat dan moet je daarvan afblijven” Ik zeg “er is geen verschil tussen dood en 
levend, op geen enkele manier is er een verschil tussen dood en levend, het is 

alleen maar een manipulatiefactor, een onderdeel om te kunnen manipuleren, dat 
je overal vrij in mag zijn maar kom niet aan de dood, in welke vorm dan ook want 

dat is iets heiligs”. En dat is waar het over gaat. Wij zoeken in onszelf tot in de 
diepste spelonken, tot in de diepste details, waar wij nog gelinkt zitten aan een stuk 

overgave aan een andere kracht via een overtuiging, hij zit heel fijn bedraat in ons 
systeem. En daarbij is het ook van belang als wij dat grotere bewustzijn in onszelf 

wat er al is, ook voorrang gaan geven in onszelf, dus leiding krijgt in alles wat we 
doen dat we daar ook beseffen dat je dat niet alleen doet. Dat liet dat gesprek ook 

duidelijk voelen, voelbaar was in dat gesprek van dat er hele energievelden van 
bewustzijn elkaar ontmoeten d.m.v. dat gesprekje waardoor ik een enorme 

informatie in mijzelf kon ervaren van warmte en kracht vooral, verbonden met de 

levenskracht, noem het god, en hij ook en die verbondenheid die brengt ons bij 
elkaar, die brengt ons in het leven hier bij elkaar maar dat is niet zo'n spirituele 

leuk ontwikkelingsgroepje, het gaat hier om ferme stappen in ons bewustzijn en 
daar ook met veel kracht aanwezig zijn in deze werkelijkheid. 

Mijn zoon heeft buiten 37 kippen en vannacht is er eentje overleden, en vanochtend 
zegt 'ie tegen me van “ja er is ook één kip overleden” ik zeg “oh welke is het” “ja 

die en die, ja het was gisterenavond al niet helemaal goed en toen ben ik er al 
steeds naar toe gegaan” Toen zag ik hem er al heen gaan, dat is eigenlijk het 

zijstraatje waar ik mee begon, maar ja we gaan een hele rotonde af, het gaat om 
energie. Ik zei “je vertelt altijd alles over de dieren” “ja papa dat vertel ik dus nu 

niet want ik wil dat niet vertellen want dan ga jij en mama erover meedenken en 
dat is niet erg, maar ik weet dat als ik ergens niet alleen over denk dat jullie 

gedachten mee gaan tellen in hoe het is gegaan, en ik heb gedacht dat als je dan 
gaat doe het dan rustig in stapjes, dus hij is vannacht in stapjes gegaan. Ik zeg 

“mooi wat geweldig, wat fijn dat je dat zo ook tegen me zegt, zou helemaal 
zelfstandig en los van ons, blijf dat helemaal lekker op je eigen manier doen”. En 

toen keek hij me wat smeulend bij aan en toen dacht ik van nou ja, de grenzen 

werden even doorbroken van dan hoef ik dat ook niet meer te vertellen, dat zag ik 
gewoon gebeuren. Maar toen vroeg ik “gisterenavond was je een paar keer naar mij 
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toe gegaan, want normaliter vind jij het prettig als mama of ik even de gordijnen 
open doe, want het is daar aarde donker, dan vind je het altijd fijn als we even 

meekijken, waarom hoefde dat nu niet dan, had dat daar ook mee te maken of met 
iets anders?” “ja dat had daar ook mee te maken” Ik zeg “maar wat is er dan 

eigenlijk goed aan het meekijken” Toen was hij stil, dat is precies de essentie 
waarom zo'n groot netwerk van bewustzijn zich mag gaan ontvouwen. Hij zegt “als 

jij de gordijnen open doet of mama doet de gordijnen open en ik loop naar het hok 
dan kijk ik en dan zie ik dat jij kijkt en ik vind het fijn dat als jij niet kijkt en het is 

daar donker dan loop ik daar helemaal alleen” Ik zeg “en wat is dat gevoel van 
alleen lopen dan?” “ja nou gewoon dan loop ik alleen en als het gordijn open is ja 

dan weet ik dat jij meekijkt” Ik zeg “en wat verandert dat dan?” “als je meekijkt 
dan voel ik dat ik mij anders voel door het meekijken” “oké en wat doet dat 

meekijken dan, zit 'm dat in echt het meekijken of zit 'm dat in iets anders, stel je 
voor dat jij niet weet dat ik meekijkt, stel, wat gebeurt er dan?” ”ja dat weet ik niet 

want het gaat er nu om dat je wel meekeek” 

Nou in de ochtend had ik het met Ellen nog samen er over, ik zeg “waar het om 
gaat, wel of niet zichtbaar, in het begin is het heel fijn als je het van elkaar weet 

dat je allemaal dezelfde kernkracht in je draagt, dat je samenkomt op een aarde, 
en dat je met elkaar gaat meekijken, want wat er gebeurt is dat als één persoon 

ergens alleen in staat en die persoon moet het dus ook in de eigen hologram alleen 
doen want het is het format van bewustzijn wat zich afspeelt rondom jou, maar als 

er een ander is die de aandacht ook op jou legt vanuit die zuiverheid zonder 
belangen, heel eerlijk en oprecht, die niets van jou wil maar gewoon jou ziet, dan 

gebeurt er iets dat je dat gaat ontvangen, je gaat het voelen, dat je een 
gezamenlijke waarneming krijgt. Het lijkt bijna wel alsof je meer recht hebt om er 

te zijn. Dus in dat donkere gedeelte zeg maar, dat je dan helemaal tussen die 
bomen loopt en het is pikkedonker, dat er eigenlijk niets aan de omgeving 

verandert maar dat je voelt dat zich iets toevoegt en dat daardoor iets in jezelf 
krachtiger gevoeld wordt vanuit jezelf, dat dat kan helpen. In een bepaald punt zul 

je zeggen je hoeft nu niet mee te kijken, ik heb genoeg power, geen probleem, ik 

kan overal in stappen, ik heb geen angst, ik heb helemaal niemand om mee te 
kijken. Maar in het proces waarin wij nu zitten als mensheid en dan spreek ik niet 

speciaal over ons alleen, maar de mensheid in het geheel, is er iets echt nodig om 
ons in zones te gaan bevinden die vooral heel zwart zijn, heel donker omdat ze 

ontoegankelijk zijn gemaakt waar de mensheid tot op dit moment eigenlijk buiten 
gebleven is, waar alle modellen van bewustzijn op gericht zijn om daar niet te 

komen, maar vooral te blijven, oude woord, oude veld, therapeutiseren. Om uit die 
zone te blijven. En die zone die wij met elkaar in gaan hier op de aarde en er zullen 

mensen echt heel erg dieper in de kracht moeten kunnen stappen in zichzelf van 
“het maakt helemaal niks uit ik ga ervoor” die zone, dat is de zwaar bewaakte zone 

in het hele universum want die is gelijnd aan ons bewustzijn, het is een zone in 
onszelf, in onszelf wie we zijn, en dat is ook een gezamenlijke zone als we door 

onszelf heen gaan wie we denken dat we zijn, komen we uit in een zone die als het 
ware op een zwarte vlek is gemaakt. Daar gaat het eigenlijk over, de kracht die 

verscholen ligt in een zone waarin de mens niet mag zijn, daar gaat het om. En 
daar hebben we elkaar gewoon simpelweg en dat is waar en niet waar, want wat ik 

dus nu zeg hangt er helemaal van af hoe je hier naar kijkt, in het geheel waar we 

nu staan als mensen hebben wij elkaar nodig om mee te gaan kijken en te zien in 
gelijkwaardigheid dat we een reis maken waarbij je kunt zien dat als iemand het 
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moeilijk heeft dat je je op jezelf richt en dat je meekijkt met de ander zonder er 
iets van te vinden. En spreek ik hier niet over waarnemen wat ik weleens op 

facebook heb gezien dat iemand zegt ik heb daar en daar last van zo en zo is de 
situatie, wil je graag meekijken waarnemen. Wie vraagt er iets aan wie, welk 

energieveld is er op dat moment aanwezig, vanuit welke overtuiging, welke 
perceptie wordt gekeken, welk probleem lijkt er te zijn, dus dat is even het verhaal, 

de perceptie, dus het gaat om dat probleem, welke oproep doe jij en wie gaat er 
mee kijken en op welke manier wordt er mee gekeken? Als waarnemingssessies 

niet op de wijze worden toegepast heel diep vanuit een krachtig innerlijk natuurlijk 
krachtig kosmisch bewustzijnsveld, als er een belang doorheen loopt of een 

perceptie van wat het eigenlijk niet is en dat wordt naar voren gezet, dan kan het 
zijn dat je met z'n allen precies doordat je met kwantumwaarneming precies gaat 

opbouwen datgene wat je niet wilt. Dus het is niet zomaar iets. Terugkeren, de 
training als therapeut terugkeren in het kwantummoment, want dat is waar we het 

over hebben, wat een knip is tussen de oorzaak en gevolg wetgeving, met je 

bewustzijn in het moment stappen in jezelf, dat je die bril van wat je net hebt 
gezien waar je op zou willen reageren compleet afdoet, weg die bril en er komt ook 

geen bril meer voor terug, dat is niet meer belangrijk, alles wat er was is niet meer 
belangrijk, het enige wat je ervaart is het moment waarin je die waarneming hebt 

gedaan en er niet iets van vindt, dat kwantummoment, dat ene moment dat is het 
moment waarin er geschakeld wordt. Niets anders. Maar als jij dat beeld van je bril 

gaat weggeven en zegt van “jongens” een bril op hè van het probleem, “ik heb een 
probleem willen jullie allemaal met mij meekijken in dit probleem, whoeh. 

 
Opmerking: dan bekrachtig je het probleem. 

 
Martijn: dat is echt bloedje gevaarlijk. Even in aardse termen uitgedrukt. Dus het 

is heel belangrijk dat de mensen die samen naar zo'n kip gaan kijken in het donker 
om de ruimte te creëren dat één persoon die ergens in zit, even een stuwing krijgt, 

bhoem, dat er niet wordt meegekeken op die manier, maar dat er een 

kwantumwaarneming is en die kwantumwaarneming die moet uitgedragen worden 
via het fysiek brein, dat is 1 en moet volledig onder het fysieke brein uitgedragen 

worden door het etherische, het kosmische bewustzijn, echt het bewustzijn wie je 
bent als mens voordat je deze werkelijkheid bent gaan ervaren. Dus die twee 

velden tegelijkertijd inzetten. 
 

Vraag: kun je dat herhalen? 
 

Martijn: Ik zeg altijd ja, of het precies zo gaat weet ik niet, je weet dat ik dat altijd 
weer anders doe. Het kwantumbewustzijnsmoment ontstaat pas op het moment dat 

de bril afgezet wordt, het moment wordt gevoeld wat je in jezelf ervaart, dus daar 
gaan we zo de eerste richting in geven, dat je je vooral heel erg bewust bent dat 

het kwantummoment wat er is, via het brein wordt uitgedragen, en dat is niet 
alleen het fysieke brein ook het hele  holografische brein, het energiebewustzijn wat 

het brein is, en tegelijkertijd dat het volledig in lijn ligt met het innerlijke etherische 
kosmische bewustzijn. Dus hij moet in twee lagen gedragen worden. Twee lagen. 

Dus je moet als feitelijk mens hier op de aarde moet je inschakelen, dus je moet je 

nuchtere verstand gewoon paraat hebben, wat bij de meeste mensen weg is door 
spirituele zweefmodellen, heel feitelijk neerzetten, dat voelen in jezelf en daaronder 
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zit je kosmische bewustzijn, je etherische bewustzijn, wat verbonden is met een 
ander veld en dat is in feite het mens zijn wie je van oorsprong bent voordat je hier 

wakker werd. Die twee dingen moeten bij elkaar komen, tegelijkertijd. Dat vergt 
echt een enorme inspanning ergens in jezelf omdat die inspanning zit niet in je 

persoon maar die zit in je kosmische bewustzijn, dat je je kosmische bewustzijn 
binnendringt binnen het moment van het nuchtere verstand. En daarom werd ik 

uitgemaakt voor vreemde vogel, omdat mensen het kunnen voelen van hé wat 
gebeurt hier? Dat voelen ze, bij jullie ook, jullie zijn ook vreemde vogels. 

 
Vraag: maar dat is toch wat je een half jaar geleden uitlegde als healing doe je zo? 

 
Martijn: Ja precies. Dus het lijkt mij buitengewoon waardevol om hier ook echt na 

deze dagen ook echt iets mee te gaan doen, snap je, dus dat het niet blijft alleen 
steken in ons dagelijks leven maar dat we hem ook naar buiten uitdragen en dat we 

er echt iets mee kunnen doen. Maar dat kan alleen als je gezamenlijk begrijpt, 

individueel begrijpt over onze gezamenlijke, wat voor gezamenlijke rol we ook 
dragen als het ware. En ik merk echt dat binnen de groepssetting van mensen met 

bewustzijn die hiermee bezig zijn  dat het echt nog wel wat hakken timmeren en 
zagen is, en dat is ook prima maar er moet op een gegeven moment ook een stop 

op in jezelf komen. Er moet op een gegeven moment zijn van hè hè ik hoef een 
ander die mij niet begrijpt die ook met dat bewustzijn bezig is hoef ik niet uit te 

leggen hoe ik het zie. Ik hoef ook niet te zeggen dat een ander het op een andere 
manier ervaart en dat het toch eigenlijk het niet is, dat die persoon het nog niet 

helemaal precies snapt. Dat hoeft dus niet. Dus dan moet je naar de kern 
teruggaan in jezelf. 

 
Vraag: ik loop al een paar weken te denken ik heb twee grote vragen aan je. 

Eentje zou nu mooi uit kunnen komen maar misschien zeg je dat is een zijstraat die 
wil ik nu niet in. Jij zegt dit, jij focust zo in jouw boodschap, 99% van wat er op het 

ogenblik met healing bezig is heeft het over focussen op intenties en op dat het 

anders moet zijn dan wat het is. Hebben we het eerder over gehad, over 
gerichtheid en zo, los van dat ik denk ja dat is het niet, weet ik dat er heel veel 

resultaat wordt bereikt daarmee, hoe moet ik dat nou begrijpen dan. Ik wil het niet 
zo doen, ik wil het niet bepalen voor een ander hoe het eruit moet zien, maar ik 

weet heel de therapeutenwereld in de wereld wel zo bezig is, vanuit wet van 
aantrekking en zo, Ik weet niet hoe ik daarmee om moet. 

 
Martijn: ik denk dat dit voor ons allemaal geldt. 

 
Vraagsteller: nou ja misschien is het dan ook goed dat ik het wel vraag. 

 
Martijn: ja juist sowieso is het fantastisch. 

 
Vraagsteller: ik vind het lastig, ik wil helemaal niet in discussie gaan met anderen 

van ja dat moet je niet zo doen. 
 

Martijn: je hebt het hier in essentie over het om keermoment waarin je dus iets uit 

handen geeft, wat resultaat geeft, of wanneer je het dus niet uit handen geeft en 
het vasthoudt, en binnen het vasthouden het diepste besef hebt dat jij een 
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onlosmakelijk deel al bent van het geheel. En dat er vanuit die instructie binnenin 
jezelf een reactie komt in het veld. En dat moment, die twee verschillen, die is 

ongelofelijk hardnekkig omdat dat ene programma, dat ene veld van het uit handen 
geven en wachten tot er een healing komt op basis van intentie of een reactie 

eigenlijk van buiten af op die manier, een direct resultaat is uit labyrint het 
controlemechanisme die de mensheid bestuurt tot in detail. En dit is een heel 

belangrijk stuk. Dit kun je een andere ook niet gaan vertellen. Hier moet je dus met 
je eigen bewustzijn naar toe reizen. Je krijgt geheid mogelijke discussies 

uitdagingen etc. 
 

Vraagsteller: tot het niveau van eruit gezet worden. 
 

Martijn: ja precies en daar moeten we eens eventjes over gaan hebben waar we 
dan uitgezet worden, 

 

Vraagsteller: ik vind het op zich niet erg. 
 

Martijn: nee maar dat is dat veld. Dit hier (hart) binnenin, zet nooit iemand ergens 
uit! Maar dat wat jij dus benoemt, het buiten de deur gezet worden, dat betekent in 

feite vertaald in de energie “jij gehoorzaamt niet”  “je voldoet niet aan.. dus foetsie, 
eruit” Maar die mensen zijn dus niet in staat om los te komen van het 

controlesysteem. Dus je moet eigenlijk determinator, uitgeschakeld worden. Dit is 
hoe het labyrint functioneert, het labyrint van die de mensheid bestuurt in haar 

gedachten. En het is ook een lastige want binnen de intentiewerking en binnen de 
liefde en verbondenheid die er gevoeld wordt, waar echt verbeteringen uit 

ontstaan, daar kunnen wij als mensen, en wij hebben die ervaringen allemaal, ik 
ook, kun je eigenlijk geen speld tussen krijgen. Want hij voelt exact goed. En je 

voelt dat er een verbondenheid is maar het is een verbondenheid in een bubbel die 
eigenlijk alleen maar valt binnen dit leven. Dus er is geen grotere context omheen 

aanwezig. De context die er wordt verteld er omheen is alleen maar om die bubbel 

binnenin in stand te houden. Vandaar ook dat die kracht in ons die dus voor een 
groot deel afhankelijk is van die kracht die we niet alleen ervaren maar ook 

inzetten, pas op het moment dat mensen daar echt met elkaar over in gesprek 
gaan en het ook echt gaan toepassen, dat dat veld pas wordt geboren op het 

moment dat een wezen daarmee bezig is. En dat is de geboorte van god. En dat is 
een heel andere manier van werken, want bij het ene geef je het uit handen, 

letterlijk je connect alleen in het veld van een oase van liefde, en dat is heerlijk hè. 
Ik heb heel vaak in die velden rond gezwommen om te kijken wat zwemt hier 

allemaal, nou behoorlijk wat daar allemaal zwemt in dat veld. Je geeft hem uit 
handen, je zwemt in die oase van warmte en liefde, in feite hoef je zelf niks te 

doen. Dus je blijft ineen geleide zitten van een passiviteit eigenlijk, dat is het. Bij 
het andere stuk, waar wij het met elkaar over hebben, krijg je zo'n diepe kracht 

van binnen, in de stilte, dat is een nulpunt waarbij jij het centrale punt bent als een 
antenne die ergens staat die iets gaat ontvangen uit een andere werkelijkheid en 

vanuit dat punt gebeurt er eigenlijk niets behalve als jij hem zelf in beweging zet. 
Dus er is geen ruimte voor passiviteit. En dat punt is precies waar de mensen op 

afhaken. Want het is veel makkelijker om in die passiviteit te gaan zitten dan in die 

activiteit. Want als het allemaal gaat om een besluit, als de kwantumfysica en 
mechanica reageert op zienswijze dan is het ook logisch dat jij degene bent die zich 
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niet moet conformeren aan de zienswijze van een ander, of aan een systeem, maar 
dat je vooral naar binnen toe moet gaan en in deze werkelijkheid hier (knipt met 

vingers) een signaal uitvaardigt. Dat is een interessant stuk hè? 
 

Opmerking: ja ik vind het een hele hobbel. 
 

Martijn: en dat is dus het doorbreken van het labyrint, hij is helemaal 
dichtgemetseld. Het systeem is finaal dicht. 

 
Iemand deelt: ik heb het idee dat, ik zat net even mee te voelen en net voordat je 

begon zat ik van. Nou ik wil even iets delen, dat als ik diep in mijzelf voel dat, met 
anderen heb ik daar samen naar gekeken, dat alsof er ook andere lichamen zijn en 

ik zag en toen dacht ik ga kijken of ik nou de essentie van dat andere lichaam voel 
waar ik eigenlijk in mijn eigen lichaam in word teruggeschoten. Ik heb er even geen 

andere woorden en toen jij zei dat is het meest donkere stuk had ik daar al een 

stuk gezien waarvan ik dacht er is een lichaam, alsof ergens dat die bewaking van 
dat labyrint of ik daar een lichaam heb liggen of zitten of staan, weet ik veel, in 

ieder geval een lichaam en als ik contact maak met een essentie van iets dan komt 
er meteen een heel veld en ergens kom ik dan, het zijn niet de mensen die mij 

weer terugzoeken, maar in het energieveld krijg ik dan een keiharde klap en dat 
voel ik in mijn eigen lichaam terug met pijn. En dus dan ga ik dat voelen en dan ga 

ik weer naar de essentie maar ergens zit daar dus een stuk waar ik dan dus niet 
doorheen kom. En dan dacht ik oké dan ben ik dus toch met mijn aandacht buiten, 

dan ga ik binnen weer voelen maar als ik contact maak met het veld er omheen 
dan kom ik daar dan weer uit. En ik heb het idee dat dat die muur is die je net 

benoemde, dus dat wilde ik heel graag even vertellen. Ik weet niet of daar ook een 
lichaam zit? 

 
Martijn: ja zeker. Wij zijn de sleepers, de slapende, als volledige humanoïde 

beschaving van deze wereld. Het is ook zo dat bij het voelen van wat je zegt, dat 

kennen we ook allemaal denk ik wel, dat we iets voelen van onszelf in een ander, 
dat er iets gebeurt in onszelf, die invloed die er is dat er informatie op die manier in 

onszelf wordt gevoeld, bijvoorbeeld één op één, want dat is niet waar het om gaat. 
Wij horen niet één op één iets van andere wezens, van andere mensen te voelen. 

Niet. Mensen die dat wel voelen die downloaden in feite het informatieraster van de 
ander. Tjoek, boem! En dan ben je niet in de soevereine energie van jezelf meer. 

Dus op dat moment entert die informatie. Wat er gebeurt dat kan alleen 
plaatsvinden als er iets door wat de ander vertelt beluisterd wordt door je 

persoonlijkheid. Dat is heel fundamentele informatie. 
Je neemt iets van een ander over één op één, iemand heeft bijvoorbeeld last van 

zijn knie, jij bent bezig en je voelt letterlijk die knie in jouw lichaam, je neemt de 
klacht over, of je neemt een emotie over, als één op één wordt overgenomen en 

één op één kan best zijn dat het 100% bij de ander wordt gevoeld en bij jou 20% , 
maar het informatieveld één op één, op dat moment ben jij aan het aanhoren, 

informatie, aan het aan luisteren via je persoonlijkheid. Op dat moment zit je 
eigenlijk in het stuk waar zij het net over had, zit je gelinkt in het collectieve veld, 

het grotere spirituele bewustzijn, de fake godsvelden, die geïnitieerd zijn door 

labyrint, ik maak er nog wel een tekeningetje vandaag van om te laten zien van wat 
labyrint zeg maar in de simpelheid is, waarom dat doorbroken moet worden. En dan 
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zit je in feite in het liefdesveld en vanuit het liefdesveld kan het je overkomen om 
en dat gebeurt ook, om die informatie van een ander over te nemen. Hij wordt 

gedupliceerd en doorgegeven. En dat moet stoppen! 
 

Opmerking: want dan ga je behandelen. 
 

Martijn: Ja. Dan ga je behandelen en het moet ook stoppen, omdat wij onszelf op 
dat moment niet als oorspronkelijke lichtdragers van bewustzijn, bewustzijn is licht, 

eigen autonoom bewustzijn, onze plek innemen. Want autonoom bewustzijn, 
schoon bewustzijn, autonoom, die helemaal vanuit zichzelf functioneert, die is zo 

krachtig, dat is dus het licht  in ons, die is zo krachtig dat het nooit informatie van 
buitenaf toestaat in zichzelf. Je kunt het wel aanhoren met woorden, maar dat is op 

een gegeven moment niet meer nodig omdat je het informatieveld gewoon kunt 
lezen, maar ik heb het nu over de zintuiglijke waarneming. Je kunt het aanhoren en 

vervolgens worden de velden die daarachter, zij worden in je systeem neergezet 

omdat het vertaald wordt door je brein. Hebben we het daar de vorige keer over 
gehad? 

 
Reactie: ja. 

 
Martijn: ik hoor ja maar verder zegt niemand iets. 

 
Opmerking: ik ken het in ieder geval, je hebt het er weleens vaker over gehad. 

 
Martijn: oké maar het is wel belangrijk want hier is ook de oefening op gebaseerd, 

op het moment dat het informatieveld wordt gedownload in jezelf, mag het eigenlijk 
als je vanuit je kracht aanwezig bent, mag dat informatieveld zich niet gaan 

uitpakken in een vorm van die klacht. Maar het moet zuiver een informatieveld 
blijven, wat niet de vorm aanneemt van die andere persoon. Als dat wel gebeurt is 

jouw leiderschap op dat moment afwezig. En als therapeut betekent dat dat je 

tijdens het masseren mega vermoeid kunt raken, dat je pijn krijgt in je lichaam van 
degene wie je behandelt. Dat je met acupunctuur of met familieopstellingen 

informatie van een ander in jezelf blijft dragen. Dat je als magnetiseur pijn in je rug 
hebt op de plek waar je klant net voor is geweest. En ga zo maar door. Het is een 

uitputtingsslag binnen de therapeutische wereld waarin de mens niet leeft vanuit 
haar diepste zelfstandige kracht, verbonden met iets anders dan waar we allemaal 

aan gelinkt zijn, wat perfect in elkaar is gezet, maar in feite ben je steeds 
informatievelden aan het overdragen, sterker nog mensen zijn daardoor sterfelijk!  

Zo! Die kun je opschrijven! 
 

Vraag: en je kunt wel geraakt worden maar dan zijn het je eigen emoties door het 
verhaal van die ander? 

 
Martijn: Ja, en dan zijn die emoties die er worden gevoeld niet, want dat is wat je 

volgens mij ook zegt, niet in lijn met de gedachten van het verhaal wat de andere 
je vertelt. En dat is in feite de meest zuivere vorm. Want als er een dier naar ons 

toe komt en er is iets met het dier dan kan het dier nooit zeggen ik heb last van dat 

of dat zus of zo, het dier komt naar ons toe, raakt ons aan d.m.v. de waarneming 
en op dat moment komt er iets. Er komt een verbondenheid en we voelen ons 
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aangetrokken tot het dier en we ontfermen ons energetisch over dat dier. We weten 
niet wat er aan de hand is, we kunnen alleen maar zeggen, hé lieverd, kom maar. 

Of als er een hek tussen staat dan kijk je het dier aan en je aanschouwt het en je 
voelt het en in dat moment voel je eigenlijk niets anders dan hele krachtige 

trillingen, gevoelens, wat het dan ook is, je voelt informatiebewustzijn in jezelf in 
beweging. Het is je eigen bewustzijn. Jouw eigen bewustzijn komt tot leven als een 

draaikolk, whoem, whoem, whoem, en er mag geen enkel moment tussen zitten 
dat jij gaat waarnemen hé ik krijg ineens pijn aan mijn been zeg, potverdorie, want 

dan zit je dus in een hulpverlenersrol die hoort bij de mind. Dus hij is redelijk 
abstract en de godskracht is ook abstract, god heeft gewoon geen vorm, het is in 

ons, wij zijn het zelf! Dus daar moeten we ons heel erg bewust van worden en als 
jij met mensen samenwerkt of het nou je familie is, of het nou je kind of het is in 

de praktijk, of tijdens je werk, het maakt niet uit hoe dat functioneert waar je bent. 
Het gaat er om wat gebeurt er in jezelf, die plek, die moet echt helemaal herzien 

worden. Potverdorie. 

 
Vraag: en als je dan waarneemt, dus over dat etherisch lichaam in hoeverre zitten 

er dus ook, als je naar dat gevoel helemaal aanwezig bent en als ik in mijzelf 
waarneem dan zit er een soort vervorming op, ik heb het idee dat mijn gevoel dat 

daar dat veld ergens nog aanhaakt. 
 

Martijn: je moet gewoon af gaan rekenen met jezelf. 
 

Vraagsteller: afrekenen ja hoe doe je dat, want waar is de uit knop zal ik maar 
zeggen? 

 
Martijn: als je nu de woorden weghaalt van dat ik tegen jou zeg je moet gaan 

afrekenen met jezelf, je moet gaan afrekenen met jezelf, dan zit daar een 
informatieveld achter. Jij bent namelijk helemaal niet belangrijk. Ik ook niet. Wij 

zijn niet belangrijk. Ik ga dus niet zeggen dat jij nu jezelf belangrijk vindt maar 

onze persoonlijkheid is zo leidinggevend geworden dat er een automatisme in onze 
persoonlijkheid zit dat het wel degelijk belangrijk is. Oeps. 

 
Opmerking: en dan krijg je die ongelijkwaardigheid ook. 

 
Martijn: dan wordt er in ieder geval genavigeerd vanuit de persoonlijkheid. 

 
Vraag: ik heb een gek voorbeeld misschien. Ik ben gewoon nieuwsgierig, ik wil 

hem graag inbrengen. (Verkort weergegeven) Kat van een vriendin kreeg voor 
nierfalen een keer glucose i.p.v. …..? Bij de dierenarts werd de kat op de tafel 

neergelegd en ik voelde haar gaan. En ik dacht dit klopt niet. Dit klopt niet. Ik 
dacht wat ben ik nou aan het doen, het gebeurde vanzelf eigenlijk, ik heb een soort  

ruimte gehouden. Ik dacht dan kan ze zelf kiezen of ze wel of niet blijft, nou en op 
een gegeven moment kwam ze terug en de dierenarts helemaal verbaasd en ik heb 

dat de hele middag volgehouden en ze heeft infuus gekregen en ze heeft nog een 
half jaar geleefd. 

Naar aanleiding van de vorige keer dacht ik ja, ik heb gewoon een soort ruimte 

gehouden en dat heb ik wel vaker gedaan, ik heb alleen maar ruimte gehouden, 
ben ik dan vóór die scripten? 
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Martijn: dat is een deel van er voor. Ja , ja. Ruimte houden is een stap naar 

achteren doen in feite dat je niet meer in dat script gegrid bent, dan kun je het 
even op een andere manier bekijken, en dan gaan er dus allerlei andere gevolg en 

oorzaken in beweging, daar kunnen we dus leiding in gaan geven. Nou is het wel zo 
met dieren en bij mensen functioneert dat anders omdat het bewustzijn van 

mensen de ingreep die heeft plaatsgevonden die is er op gericht om mensen niet 
meer te laten samenwerken in het creatieveld. Dus, ik moet het even allemaal 

vertalen hoor, een dier zal in dit geval bijvoorbeeld, zeker niet bijvoorbeeld, een 
dier zal in dit geval geen eigen idee hebben over de situatie door de functie van het 

dier, dus het dier doet niks, maar nu kom je op het veld van dat twee mensen in 
zo'n situatie zitten, dan functioneert het anders. Dan komt dat omdat de mensen, 

en zo wordt het schaakspel in elkaar gezet, hebben botsende ideologieën. Mensen 
hebben botsende zienswijzen. Dus in dat geval zou ik als ik die kat zou zijn, zou ik 

dus zelf iets heel sterks hebben gevonden en hebben gevoeld en gemeend te 

hebben op basis van een bepaalde overtuiging of iets dergelijks. Stel je voor dat ik 
nou op dat moment gemeend had van ja maar ik ga, dan is het maar net van hè 

maar hoe kan het dan, waar is jouw kracht op dat moment minder van jou dan mijn 
kracht om te gaan, dus waar ligt dan het punt van wanneer je gezamenlijk stroomt 

in dat script? Interessant? 
 

Want hier hebben we het ook over het punt van de heling over het uitlijnen van de 
perceptuele waarneming. Als de ene voor de ene het is dat de genezing moet 

plaatsvinden en voor de ander is er iets anders binnen dat proces wat moet 
plaatsvinden, wat gaat het dan worden? Nou en daar zijn al die scripten op 

gebaseerd. Op de onenigheid van de perceptuele verschillen, de onenigheid die er 
dus steeds is. In een moment. En die moet dus ontmanteld worden in het moment. 

Door in dat geval bij de persoonlijkheid, bij de persoonlijkheid, het gaat primair om 
degene die het waarneemt, maar als er twee mensen zijn die gezamenlijk iets 

waarnemen wie is dan de meest primaire waarnemer? De rol therapeut cliënt, cliënt 

therapeut, therapeut, cliënt, wat is het eigenlijk allemaal, waar zitten we? Wie doet 
er wat en volgens welke ideologie. Waar moeten we dan van afstappen, wat zit er 

nog onder wat we willen bereiken. Kijk goed naar wat er onder kan zitten wat we 
willen bereiken. Wij moeten afstappen van datgene wat we denken en voelen wat 

we willen bereiken. Die moet weg. Elke vorm van ergens aanklikken is precies, hoe 
apart het ook klinkt, is precies de gevangenis. En mensen die dat ervaren weten 

dat het zo is. Want er is geen ander alternatief op dat moment voor handen. Dus 
dan kies je alleen voor dat ene, voor die keuze die je moet maken omdat dat de 

enige keuze is die logischerwijs kloppend bij het geheel, ja klopt. 
 

Opmerking: als je uitgaat van die situatie? 
 

Martijn: Ja als je uitgaat van die situatie. 
 

Opmerking: en dat is ook echt oefenen in mijzelf. 
 

Martijn: Dit vergt het uiterste van onszelf. 

 
Opmerking: laat ik het even bij mezelf houden. Ik ben zo automatisch daar op 
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gericht, ik ben me er al wel veel meer van bewust, maar als je dit zo vertelt dan 
denk ik wauw. 

 
Martijn: dus er is iets in onze werkelijkheid en dat geldt dus voor alle mensen, 

niemand uitgesloten, er is iets in onze werkelijkheid softwarematig  actief 
werkzaam, die onder de vlag van laat ik zeggen afgeslotenheid, weerstand, dus een 

gebrek aan transparantie, functioneert. En als je dus één script wilt volgen, dat ene 
script, dan zit je daar dus in. En daarom helen mensen niet. Omdat ze keuzes 

maken, omdat die keuzes gebaseerd zijn op een overtuiging dat er geheeld moet 
worden binnen een bepaald model wat wij het leven noemen en er niet buiten 

kunnen kijken waar het precies om gaat. 
 

Iemand deelt: (Verkort weergegeven). Ik wil er graag iets over delen. Mijn 
moeder is op dit moment in een terminale fase en zij is in het buitenland. Via de 

app heb ik contact met mijn hele familie en zij laten continue allerlei scenario's er 

op los van oh als ze maar nu gaat dan hoeft ze niet te lijden. En elke keer voel ik 
wij moeten onze gedachtes eraf halen want dat belemmert haar proces om te gaan 

wanneer zij moet gaan, dat zij een eigen proces daarin heeft, dus ik probeer daar 
op een iets subtiele manier van door te laten schemeren zonder mensen op hun 

tenen te trappen. Maar dat doet mij nu denken hier aan, dat is een beetje 
hetzelfde, gewoon niet invullen voor de ander waar die in welk proces die moet 

zitten. 
 

Martijn: Ja dus ruimte, niet invullen voor de ander in welk proces hij of zij moet 
zitten, zo bouwen we de stenen bij elkaar. 

 
Vraag: Omdat jij net in het begin vertelde van die man met zijn moeder, toen had 

ik toch een beetje de indruk van wat je vertelde dat hij doordat hij in zichzelf met 
zijn moeder aan de gang ging toch op een bepaalde manier invloed had op het feit 

dat ze ging, zonder dat resultaat ook te willen en ik hoor jou (degene die net over 

haar moeder vertelde) en ik hoor jou daar anders in staan of heb ik het mis? 
 

Degene die deelt vult aan: Voor mijn gevoel wat die man dus deed was in zichzelf 
gaan en wat ik nu vertel wat vanuit mijn familie gebeurt is dat ze allemaal vanuit 

hun eigen perceptie invullen van hoe erg het is en hoeveel ze moet lijden en dat ik 
elke keer weer het gevoel heb eraf naar jezelf!  Dus eigenlijk is dat volgens mij 

hetzelfde. 
 

Martijn: het is hetzelfde en het zijn kaarten op een gegeven moment als je ze 
naast elkaar legt zie je dat het uit allemaal verschillende scenario's ontstaat. In 

jouw situatie, het is een voorbeeld situatie zou het zo kunnen zijn dat je op een 
gegeven moment beseft van (knipt met vingers) gedachte helemaal ervan af 

whoem, er is helemaal geen familie die er over meedenkt, ik besluit hierbij dat hun 
gedachtes niet eens legitiem zijn in mijn werkelijkheid. 

 
Degene die dat deelde: Dat ik dat besluit? 

 

Martijn: Ja en dat jij op dat moment in jezelf datgene doet waar je net over 
vertelde en deelde dat ze in één keer gaat. Dat ze in één keer gaat, dat ze overlijdt 
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en dat je op de stoel gaat zitten en voelt van wauw wat is dit fijn dat ik zoveel 
leiding kan geven, zoveel warmte kan geven dat dit in mijn werkelijkheid gebeurt. 

En dan komen dus allerlei uitdagingen tevoorschijn want er zit in het hologram van 
wat wij sterfelijk noemen, dan komt de vraag van ja kun je op zo'n moment kun je 

dat ook omdraaien? Kun je ook omdraaien om iemand niet te laten sterven? Maar 
dan gaan bepaalde belangen meespelen. Is er ook een belang te detecteren dat 

iemand wel gaat? Dus daar. Pfoeh...joe, joe wat is dit belangrijk waar we het nu 
over hebben, want we hebben het over de essentie, echt de essentie van wie we 

van oorsprong zijn. En wij moeten dus beseffen dat wij het volledige recht hebben, 
want dat is kosmisch nog helemaal niet uitgepakt, wij hebben als reizigers uit een 

andere werkelijkheid het volledige recht in ons om mee te gaan sturen in scripten 
in deze werkelijkheid. Dus er ligt inderdaad iets ten grondslag aan het hele verhaal 

waarom we dus geen leiding nemen, er ligt iets onder ons, in ons, dat wij binnen de 
scripten, zonder een belang (klapt met handen) in één keer dat stukje kunnen 

openen, los van al die scripten, kunnen openen waardoor er een situatie ontstaat 

die aansluit op de tijdlijn die er helemaal doorgelopen is daarvoor door die persoon 
of in jezelf, van jezelf, en dat daar iets ontstaat wat precies klopt, het sluit aan op 

die tijdlijn, daar sluit het op aan want dat is de oorzaak en gevolg, hij klopt precies 
bij wat er nodig is ten diepste hier van binnen wat de observant ziet. En op dat 

moment is er geen belang maar toch ontstaat er iets. En dat wat er ontstaat, wat 
niet ontstaat door een belang, dat ontstaat vanuit een gezamenlijk, en dat is het 

bewustzijn van wie we zijn, vanuit een gezamenlijk niet aards bewustzijn. En dat is 
iets wat je niet kunt definiëren, maar dat zet als het ware alle reactievelden die 

volgen op dat ene moment, uit. Dan komt er een ander moment, dus kwantum 
komt tevoorschijn en daar zit dus geen belang aan gekoppeld. Nou het kan zijn dat 

hij, die persoon vanuit dat kwantumveld naar zijn moeder is gegaan. Maar dat 
weten wij van andere mensen nooit. En daar ben ik heel blij om. Dan kunnen we 

dat in ieder geval overslaan en gewoon werken aan onszelf. Maar hij zit heel fijn 
ingebouwd in hoe we kijken, hoe we zien, hoe we voelen. 

 

Iemand deelt: als ik dat vertaal in wat ik net vertelde, ik heb de laatste maanden 
ook steeds het gevoel hè ik ben bepaalde stappen in mijn leven aan het zetten om 

echt vanuit mijn volledige kracht te leven en ik merkte elke keer als ik die stappen 
ging zetten ging het minder goed met mijn moeder, gebeurde er altijd iets 

waardoor ik eruit werd gehaald en elke keer “nee hier was ik mee bezig, ik ga nu 
niet mee in dat scenario”. Het voelt net, ja dat klinkt dan heel raar als ik dat zo zeg 

dat er zelfs in dat stuk van het overlijden van een dierbare dat daar en 
manipulatieveld in zit. 

 
Martijn: het is manipulatie, dat is labyrint. Het manipulatieveld is in feite de hele 

georkestreerde werkelijkheid en waar wij als wezens in fysieke vorm gewoon aan 
gelinkt zitten. Gelinkt, dus we zitten gewoon gelinkt aan  onze informatiebank van 

het DNA . We zitten gelinkt aan de gedachtes en de overtuigingen en precies daar, 
want we hebben het steeds over we worden gegijzeld in onze werkelijke kracht. 

Daar moet dus een middenlijn gevonden worden, er moet een middenlijn gevonden 
worden tussen én het besef dat je gegijzeld wordt, in feite dat je wordt beïnvloed, 

gemanipuleerd door nou ja familiaire situaties, “oh wat een invloed heeft dat én ja 

het is wel wat er is en ik heb er wel mee te maken, ik kan het niet ontkennen, 
pfoeh, het mag er ook gewoon zijn. Oh Nee!” tjak (knipt met vingers) daar was íe! 
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Hoezo het mag er wel zijn? Ga ik nou ineens roepen van manipulatie en ik wil er 
niet eens mee te maken, het hoeft er ook niet te zijn maar het mag er wel zijn? 

Wat ben ik nou eigenlijk aan het doen? In welke dienst sta je? En ik weet echt wel 
waar ik het over heb hoor, het is niet zomaar een woord wat ik hier uitspreek, ik 

begrijp echt wel voor de mensen die dit allemaal herkennen, begrijp ik echt wel hoe 
diep dit gaat, hoe fors wij worden gemanipuleerd op de liefde en op de 

verbondenheid, vanuit onze diepe echo van binnen dat alles en iedereen die we 
kennen, en iedereen is dus liefde, warmte en verbondenheid dat dat nooit 

gekoppeld zit aan een bepaald moment. Het is toch te zot voor woorden lieve 
mensen, dat we elkaar alleen in deze setting kennen, dat is toch een volstrekte 

abstracte gedachte op basis van het hoofd. Dit gaat toch nooit verloren. Dit dragen 
wij in ons. En toch lijkt het erop alsof dit alleen verbonden is met dit moment. We 

kunnen wel roepen van “ja nou ja dat is nou eenmaal zo” Maar dan komen we op 
een ander punt. Je moeder, of je kind en er gebeurt iets en je moet afscheid gaan 

nemen, hoe staan we er dan in, hoe gaan we er dan naar kijken, wat voor invloed 

heeft het dan, wat voor impact. Want dan wordt het sturende element groter. Het 
krijgt meer macht! Labyrint is macht binnen de gedachte! 

 
Dus ook binnen het therapeutiseren als therapeut met cliënt moeten wij ons dus 

ontdoen van al die gedachtes. Dus wat een ander belangrijk vindt, wij mogen nooit 
daarin mee gaan. Maar dat is makkelijk hè om dat, makkelijk? behoorlijk werken in 

onszelf! Maar het is makkelijk om niet mee te gaan in de beleving van een ander, 
niet waar, want dat is toch maar de beleving van een ander. Maar nou zit jij met 

iemand in een praktijk of in een coaching groep waar dan ook ter wereld, welke 
werkelijkheid dan ook, ben jij met iemand in gesprek, ben je met 

bewustzijnsbewegingen uitwisselingen bezig, noem het therapie, en je hebt het 
helemaal volstrekt vrij vanuit jezelf met die persoon doorgenomen, er is van alles in 

beweging en dan stap jij uit die sessie en je loopt naar huis en daar vindt precies 
datgene plaats wat jij net met de andere persoon hebt meegemaakt. En nou moet 

je datgene wat je daar omdat dat toch nog met een ander te maken had moet je 

ook in jezelf gaan toepassen. 
Dus er zijn heel veel traptreden in onszelf waarin we steeds dieper de kabels los 

moeten maken, steeds dieper. We zitten stampvol manipulaties, dus we moeten 
kijken en daar gaan we zo na de koffie met die oefening mee bezig, de drie-

eenheidsoefening, die vooral heel erg in onszelf paraat moet worden, parater dan 
ooit tevoren, moeten wij zien dat wij onszelf maximaal ontdoen van volgzame 

systemen. Ons brein is gecoördineerd en functioneert op basis van instructies, dus 
er wordt een instructie gegeven en het wordt opgevolgd. Zo werkt ons brein. Het 

liefdesveld van deze aarde, het labyrint waar intentie worden gegeven dat zijn in 
feite instructies die worden gegeven aan jezelf …?.intentie en los. Dat zijn hele 

diepe kosmische instructies die horen bij het brein van de mens. We moeten dat 
helemaal ontmantelen, we moeten het gaan herkennen. De instructie en het gevolg 

dat moet er uit. Dat moet weg! Hij moet echt er helemaal uit. Er is geen instructie 
en volg. Kijk nu het hele systeem zit, ons hele brein wordt de hele dag door 

duizenden keren bloot gesteld aan instructie en volg. Want ik doe het nu ook naar 
jullie. Want ik vraag in feite aan jullie van willen jullie meekijken in wat ik hier nu 

vertel. Ja dus ook hierin kun je dus nu los van komen doordat ik het gewoon zo 

open en transparant zeg, kun je kijken van “oh ja wacht even ik moet even mijn 
bibs anders op de stoel neerzetten en even bewegen en ik zit hier wel namens 
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mijzelf, dus laat het maar even praten op die manier, maar het is niet die manier, ik 
ga het niet op die manier doen”. Wij zitten in een voortdurend instructie en 

volgsysteem. Overal zit dat in. En dat is waar we dus uit moeten en anders werkt 
de godskracht in onszelf gewoon niet van oorsprong zoals die altijd heeft gewerkt. 

Dus we moeten daar doorheen. Dat kan niet anders en op het moment dat je hem 
gevoeld hebt dan komt er een overstijgende trap in jezelf tevoorschijn waardoor je 

weet van “het maakt helemaal niet meer uit, alles wat ik heb gedacht, wat ik heb 
gevoeld waarvan ik dacht ik moet die kant uit, of die kant uit, dat voelt goed, dat 

voelt niet goed, daar moet ik heen, daar moet ik niet heen”. Het is totaal niet 
belangrijk. Op moment dat je dat kunt voelen dat die echt wegvalt dan komt er een 

toegangsveld. En dan moet je in jezelf leiding nemen. En dat is de kracht in de 
mens. Dat is de ware christus. Dat veld. En dat is niet christus uit onze historie 

want onze historie is ernstig vervuild door labyrint maar het is de ware kracht van 
de schepping in onszelf. Maar we moeten eerst maar eens gaan creëren, en aan het 

werk gaan. 

Koffietijd 
Mochten er nou dingetjes tevoorschijn komen bij jezelf waarvan je denkt oh door 

het volgen van innerlijke beelden in jezelf dat je dat allemaal ziet, wees zo vrij om 
het ook te delen, we zitten hier met elkaar in een heel groot zeg maar ...ja het is 

echt een revalidatie van ons bewustzijn, en we weten het allemaal, maar er zijn 
stukken die ik weet die jij niet weet, er zijn stukken die jij weet die ik niet weet en 

als we dat met elkaar, voel gewoon goed van ik moet dit toch even zeggen en als je 
het niet zegt omdat er een bepaald iets op je stem zit dat je denkt van nou dat 

moet ..Spreek! Er is geen tijd meer om niet te spreken. We zitten hier allemaal 
vanuit je grootste kracht, we zijn allemaal wereldleiders, we komen hier met elkaar 

naar toe en we zien wat voor puinhoop het op deze aarde is en er is geen oordeel, 
we gaan ook niet die mensen veroordelen of beoordelen, we gaan gewoon dat laten 

stromen en dat moet gewoon gezegd worden dat jij gewoon vrijuit moet spreken! 
Dus niet verplicht hier moeten praten maar met je bewustzijn, wordt wakker 

helemaal nog dieper als ooit tevoren! 

 
Opmerking: nou dat is dan dus lastig ten overstaan van anderen. 

 
Martijn: ja, in de zin van? Je bedoelt buiten in de wereld bedoel je? 

 
Deler: niet dat het een boze buitenwereld is maar het is veel onwil om het te 

horen, het roept veel angst bij mensen op. 
 

Opmerking: en je hoeft de mensen niet te overtuigen, je kan alleen laten zien hier 
sta ik voor en dan laat je het los. 

 
Martijn: de kracht van labyrint is zo enorm groot, die is zo enorm groot dat op het 

moment dat jouw vibratie van wie je bent, dus de waarachtige ziener, vrij van elke 
controlelagen dus in de eerste schil er helemaal uitgestapt is, dan ben je in feite 

een potentiële anemie of the state. En dat is uit je gevoel, maar deze woorden wil 
ik gelijk weghalen omdat het ook een zware lading, maar het is wel waar. Er zijn 

dus in het bewustzijn van andere mensen die zeggen woeh ik denk dat ik maar 

eens even een boog om jou heen loop, want we duwen jou ook maar even uit de 
groep want als jij met dat soort dingen bezig bent dan kun je beter (loopt kreunend 
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weg alsof hij wordt opgetild) daarheen. Nou hij is fors. En dat kan zijn op een 
gedachte wat van een ander is die je zo oppikt van hoeh interessant of het wordt 

gezegd, maar hoe het ook is weet dat je daar niet met je lijntje op aanklikt, in je 
eigen hart, klik! Ik heb het ook mij hele leven hier op de aarde als Martijn en ik ga 

ervoor, en waar ik voor ga.. voor de koffie en thee dan maar. 
 

Iemand deelt: ik zat te denken het is juist zeg maar alsof datgene waar we bang 
voor zijn dat zit er al in, dus wat jij eigenlijk zegt dat gebeurt al. Dat gebeurt al 

vanuit identiteit. 
 

Martijn: ja, dus? 
 

Deler: dus helen is juist weer naar verbinding, of ja misschien een beetje raar dat 
ik dat zeg, je bent eigenlijk bang dat op het moment dat je dus gaat helen dat daar 

zo'n gedachte op zit dat op het moment dat je daar dus uit gaat stappen om jezelf 

te helen dat je dan in die eenzaamheid gaat komen terwijl het eigenlijk de opposite 
(tegenovergestelde) is want daar zit je eigenlijk al in. 

 
Martijn: ja dat klopt, dat is precies wat jij zegt. Er zijn dus eigenlijk grofweg twee 

verschillende bewustzijnsvelden op dit moment op de aarde actief. 1 is volgzaam en 
trapt overal in, en de 2e is niet volgzaam maar is gestopt en gaat heel diep zichzelf 

toepassen in het moment, door te beseffen dat je er eigenlijk al in zit. En dan heb 
je ook eigenlijk geen andere route want dan is het zo van nou ik ga er gewoon 

hiermee bezig, klaar, thats it! 
 

Deel 2 
 

Ik zeg tegen iemand net je hebt je overall aan. En toen zegt 'ie “ja ik heb net heel 
erg hard gefietst dus het was het enige kledingstuk wat niet naar een bepaalde 

geur rook”. Dat vind ik zo mooi om te zien dat jij een overall aantrekt en dat je je 

dus niet laat bepalen door het algeheel beeld en gewoon doet wat op dat moment 
voor jou fijn is om te doen. Dat is de kristalheldere in ons. Zo mooi. 

 
Laten we even een moment van rust inlassen in onszelf, om met aandacht bij 

onszelf te zijn en binnen dat moment van de stilte, wat het stiltemoment ook voor 
jou is dat maakt helemaal niks uit, dat is aan jezelf hoe je dat kunt voelen, maar 

dat je in dat moment eens met je aandacht bij jezelf kunt kijken van wat de 
uitkomst van dit moment, het ontstaan van dit moment in jouw werkelijkheid waar 

dat uit voort komt. Een paar woorden, onderzoek, bewustzijn, spiritualiteit, hoop, 
liefde, dieper bewustzijn, dieper ontwaken, onvermijdelijk ………………….. 

En breng de focus en de aandacht naar jezelf, breng je aandacht naar jezelf toe, dit 
moment doe je ook daadwerkelijk vanuit en voor jezelf, waar is dit moment uit 

ontstaan? Kijk eens naar je reis als mens wat je allemaal doorgelopen bent, wat je 
beleefd hebt, wat je hebt onderzocht, dat je kunt kijken naar dit moment waar je 

nu staat…………………….. 
 

Oké, het is onvermijdelijk in het leven dat wij leven, wat we ervaren, het is 

onvermijdelijk dat dit moment er is. Het moment dat je in jezelf ontdekt dat er 
niemand is die het je kan vertellen behalve dat andere mensen iets kunnen delen 
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en dat je daarmee steeds dieper in je eigen onderzoek komt. Het onvermijdelijke 
moment dat volgt op onderzoek in je leven, dus het is goed dat wij allemaal als 

mensen door al die stromingen zijn gegaan. Wij moesten dus ook die spiritualiteit 
op die manieren zoals ze gevoeld zijn moesten we ook doorlopen. Dat kan niet 

anders. Daar hoeven we ook niet boos over te zijn. We moesten ook ontdekken dat 
er bepaalde dingen niet kloppen. Je kunt pas iets dieper uitdiepen als dat je al bezig 

bent en dan kom je tot een ontdekking van dat je voelt van nee maar dat is het 
niet. Of het is het voor de helft. Wat is er nog meer. 

 
In een tekeningetje gesproken heel eenvoudig in bolletjes. 

 
(Ter herinnering: halve bol met daarin het woord “Vrijheid” en daarnaast 4 bollen 

(verschillende werkelijkheden) met ieder resp. A B C D erin.   Onder bol Vrijheid 
een bol met daarin “Aarde” en daaronder een horizontale lijn beginnend met een 

bolletje met daarin het woord “Ufo's”  en pijlen naar rechts op de lijn met een 

vermelding van 2e Wereld Oorlog en verder op de lijn een verticaal streepje 
(volgens mij het nu) en de lijn eindigt met een bolletje. Het laatste gedeelte van de 

lijn is omringt met een grotere cirkel met daarin het woord “Intentie” Deze tijdlijn 
noemt Martijn de intentiewerkelijkheid. 

Daar weer onder een horizontale lijn beginnend met een bolletje, volgt een pijl naar 
rechts, in het midden een bolletje en weer twee pijlen naar rechts op de lijn. Dat is 

de werkelijkheid die wij weer mogen en moeten gaan leven die verbonden is met de 
wereld van Vrijheid) 

 
Ik zet hier eventjes bij Vrijheid. Een wereld die we ons heel goed kunnen 

voorstellen. Hij lijkt gewoon op deze wereld. Een wereld waar geen modellen zijn 
waar je aan hoeft te voldoen. Een wereld waarin we niet hoeven te overleven, een 

wereld waarin we samenleven met de natuur, een werkelijkheid waar geen geld 
verdiend hoeft te worden, waar geen pijn is en geen lijden maar een heel helder 

krachtig leven, waarin je alles kunt doen wat je voelt. Je kunt over de wereld 

reizen, je kunt van de wereld af reizen. Je kunt vanuit deze werkelijkheid naar een 
andere werkelijkheid reizen. Je wordt niet ouder, niet jonger, je bent onsterfelijk. 

Dat is een belangrijk gegeven. In deze werkelijkheid hier in dit bolletje dat is een 
werkelijkheid waarin de mens leeft als krachtig en zuiver wezen, niet in 

vormloosheid zoals we dat vaak tegenkomen in geschriften, maar feitelijk een 
lichaam heeft wat gebaseerd is op bewustzijn. Dus bewustzijn schept vorm. Dus 

vanuit ons innerlijk bewustzijn hebben wij een lichaam en dat is er altijd al 
geweest. Geen begin en een eind, weg.  Dat zijn kaders. Die begrenzen ons, die 

moeten we gewoon eventjes weghalen. Weg. Dus er is geen zicht op overlijden en 
er is ook geen zicht op geboorte. Behalve het oorspronkelijke zijn. Je leeft en er is 

geen opeenvolging van tijd. Met je bewustzijn reis je door allerlei lagen van 
werkelijkheden. In die werkelijkheid daar is de mens onsterfelijk en heeft ze zo'n 

krachtig innerlijk vermogen dat ze op basis van haar weten van binnen reacties 
geeft in het veld waar ze in leeft. Dat is de oorspronkelijke kosmos. Die 

werkelijkheid die is heel ver weg uit de mens op deze aarde. En niet alleen bij de 
mens van deze aarde, maar bij heel veel andere menselijke beschavingen ook. Er is 

iets gebeurd met de mensheid en daarvoor zijn verschillende werkelijkheden in de 

plaats gezet. Hier is de mens gegijzeld met haar vermogen om een interpretatie te 
geven van wat werkelijkheid is, energie, deze werkelijkheid is energie, er wordt 
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geïnterpreteerd op basis van ons brein, fysieke brein. Ons brein zet dat in een 
vorm. In die werkelijkheid daar functioneert dat absoluut niet anders, echter 

hebben wij niet een brein voorhanden zoals we dat nu zien, maar daar is ons brein 
een heel ander informatie bewustzijnskrachtveld en interpreteert letterlijk, de 

gehele werkelijkheid die er is, interpreteert dat in een soort, wat wij hier noemen, 
een paradijselijk maar feitelijke werkelijkheid. De gevoelens die daar aanwezig zijn 

in de mens zijn gigantisch voor onze begrippen. Wij druppelen met ons bewustzijn 
door de bomen heen, de bomen druppelen door ons bewustzijn heen, wij zijn één 

met het informatieveld, het informatieveld dus wie we zelf zijn. En toch is het een 
hele feitelijke werkelijkheid. In die werkelijkheid worden de mensen, beschouwen 

zichzelf niet als lichtwezens, in die werkelijkheid beschouwen de mensen die daar 
leven zichzelf als onderdeel van het algehele schepping – en bronbewustzijn. En 

daar is geen begrip in van dat iemand wel of geen bronbewustzijn is, dus in feite 
valt zelfs dat weg. Er is een volledig bewustzijn en interactie met eigenlijk alles wat 

er is. Niets is onbereikbaar, er is geen af gescheidenheid maar er is wel een privacy. 

Een bewustzijnsmens kan zichzelf heel erg naar zichzelf toetrekken waardoor 
datgene wat er in zich zelf gebeurt ook echt een proces in zichzelf is om het 

vervolgens daarna weer te openen en dat het zichtbaar is in alles en iedereen. Hier 
noemen wij dat telepathie. 

In die werkelijkheid is de mens eigenlijk een godswezen, het zijn de goden van 
oorsprong. En dat zijn niet alleen menselijke rassen maar er zijn ook heel veel 

andere beschavingen die leven in de onsterfelijkheidsmodus en er zijn heel veel 
verschillende godswezens, godsrassen, heel veel verschilleden scheppende 

beschavingen, nou vertaal ik hem naar een ander woord, er zijn dus heel veel, heel 
veel verschillende bronwerelden die niet bestaat uit één veld, en dat is zo groot, als 

we het daarover hebben dan raken we met z'n allen helemaal buiten deze dag waar 
het eigenlijk over gaat. Maar één ding is zeker, datgene wat godswezens kunnen 

voelen en zien, de kracht van verbondenheid die zij hebben met het leven, wat het 
leven ook is, die is zo ontzettende groot, dat als een godswezen iets weet, iets ziet 

en het in zichzelf ervaart dan is dat moment wat er wordt gevoeld is gelokt in het 

veld, het is vastgelegd. Dus als er iets aan de hand is bij een ander, bij een andere 
beschaving of bij een andere intelligentie of bij een ander gevoelsveld, of er is iets 

aan de hand een verstoring in een natuurlijk veld ergens in een werkelijkheid, en 
dan is de aanwezigheid van de wezens van oorsprong, godswezens, die gewoon 

mensen zijn, dat moeten we niet ingewikkelder maken dan het houden zoals wijzelf 
ook zijn, dat is de echo die in ons zit, dat voelen we. We voelen de echo van waar ik 

het nu over heb, voelen we in onszelf, dat maakt deze dag ook dat we bij elkaar 
zijn. Dat die wezens die komen daar bij die verstoorde natuur en ze aanschouwen 

het zonder een belang, het enige wat ze voelen dat de verstoring die er is wordt 
gedownload door de aanwezigheid van die wezens, van die mensen, ze kijken, ze 

voelen de verbondenheid, de eerbied en ze eren de godskracht, de manna, in 
zichzelf en ze eren diezelfde kracht van binnen naar buiten toe en ze laten weten 

dat ze er zijn.  Dat doen ze op basis van hun bewustzijn, ze weten dat ze er zijn en 
ze zenden het uit en iedereen heeft het recht om kennis te maken met dat wezen 

en andersom ook. Er is geen verborgenheid. En dat is een krachtveld, een 
resonantieveld wat zo sterk is dat een verstoring in het veld, dat noemen we dus 

manipulaties, in één keer uit de vorm waarin ze gezet zijn door gedachten van 

andere krachten, in één keer worden recht gezet. We spreken hier niet over 
gedachtekracht. We spreken hier ook niet  over gevoelskracht. In die werkelijkheid 
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kennen we geen gevoelens of gedachten maar daar zijn we bewustzijn. Alles is daar 
geïntegreerd in één. Er zijn geen positieve of negatieve gedachten behalve dat we 

hele diepe krachten in onszelf ervaren wat wij het beste kunnen voelen als zijnde 
wonderschone emoties, dat we ontroerd zijn zonder verdriet, dat we ontroert zijn 

zonder pijn, dat we ontroert zijn. En we voelen hoe fijn het is. Op deze aarde hier 
komen wij als mensen in die vormen van ontroerdheid terecht waarbij we bijna 

altijd de leiding kwijtraken. Omdat het zo'n diepe echo is van wat we op dat 
moment voelen dat we bijna letterlijk in huilen uitbarsten doordat we onszelf weer 

voelen. En in het moment dat we dat niet doen, dat we niet meer in huilen hoeven 
uit te barsten maar dat we die diepe emoties voelen en we komen in die diepe 

emoties tot leven, zijn wij in staat dat te doen wat we van oorsprong altijd hebben 
gedaan. En daar liggen ook al die modellen tussenin zodat we non-actief zijn. We 

voelen wel, we zijn emotioneel, we huilen, we lachen, we gieren en we brullen maar 
nu tot de essentie komen! 

Die werkelijkheid hier, daar is iets heel ergs heftigs mee gebeurd, wat één van de 

grootste c.q. de grootste verandering is van hoe het hele waarneming, het 
godsbewustzijnsprincipe functioneert. En dat houdt in dat ieder mens die nog 

steeds volhoudt dat bron functioneert op de manier zoals wij het allemaal hebben 
geleerd uit de boeken er allemaal naast zitten. Waarom, jij bent anders jezelf gaan 

ervaren. De wezens die daar leven, de mensen in die werkelijkheid in een 
volmaakte werkelijkheid heel helder en krachtig, heel intelligent en heel verbonden, 

heel diep in de trilling van de hartskracht zoals wij dat noemen. Dat zijn de mensen 
die nu hier op dit moment o.a. op aarde leven. En omdat zij niet meer in die kracht 

leven is de bronkracht veranderd. En ieder mens die denkt dat hij of zij teruggaat 
na de dood naar dat veld moet weten dat dat veld er alleen is op het moment dat je 

wakker wordt. Dus er moet een noodzaak zijn in de mens dat ze begrijpt waar het 
over gaat en op dit moment wordt dit principe als een hemels principe toegepast, 

als een soort hoopvolle situatie. En daar moeten we in doorbreken! We moeten 
doorbreken dat die situatie, deze werkelijkheid, de bronwereld, waar 'ie ook is, dat 

die er is, die gedachte moeten we doorbreken en dat is een hele belangrijke omdat 

die gelinkt is aan ons denken. 
 

Toen jij vanochtend wakker werd of vannacht en je had een hele intense droom, ik 
weet niet of dat bij jullie zo is, ik geef even een voorbeeld, heb je een hele intense 

droom gehad, je hebt iets gedroomd en die was heel helder, je wordt wakker en 
weg is die droom. Die droom is dus uit dit nu-moment weg. Je kunt je dat wel 

herinneren en op basis van herinnering wat niet in het fysieke brein ligt opgeslagen 
maar in een ander veld kun je ervan uitgaan dat die droom er nog is. Maar voor 

hetzelfde geld is dat niet zo. En als dat niet zo is ben jij in ieder geval wel degene 
die die droom in zich draagt. En als dat het enige is wat er nog rest van die droom 

namelijk dat jij als drager, als droomdrager, de eeuwige echo van die werkelijkheid, 
van die droom in jezelf, dat jij de enige bent die die droom in zich draagt, herinnert 

en het er niet echt meer is dan heb je dus iets in jezelf, in jezelf, waar je naar toe 
kunt keren en zodra je weer terugkeert in je droom kun je met kracht in die droom 

die werkelijkheid terugzetten naar wat het ooit is geweest. De invasie die heeft 
plaatsgevonden, één van de belangrijkste redenen waarom die invasie heeft 

plaatsgevonden is om te zorgen dat de dragers van die werkelijkheid met hun 

bewustzijn zich dat niet meer bewustzijn. En zodra ze zich dat niet meer bewustzijn 
is die werkelijkheid er ook niet meer. 
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Zie de dwarsverbanden tussen wat ik hier vertel en wat we hier op de aarde 

genezing noemen. Wat we geneeskunst noemen. Het zijn eigenlijk allemaal 
innerlijke herinneringen in onszelf en dáár moeten we het mee doen en niet met 

een hoop buiten ons!! Deze werkelijkheid is uiteindelijk gaan resulteren in een 
duizelingwekkende hoeveelheid werkelijkheden waar ons bewustzijn, en daar 

kunnen we allemaal vragen over stellen maar dat is even deze dag zou ik dat nu 
eventjes achterwege laten, we zijn allerlei verschillende werkelijkheden gaan 

ervaren ABC nu druk ik het eventjes in volgorde uit, het kan ook eerst een B zijn en 
daar een A , we zijn in een werkelijkheid terecht gekomen, ons bewustzijn is 

ontvoerd geraakt en is uit het interpretatiesysteem gehaald, dat is wat er gebeurd 
is. Dus het moment dat de goden leefden, de mensen in dit geval, in een prachtige 

omgeving helemaal in relatie met alles wat er is, is er iets gebeurd waardoor wij 
onze interpretatievermogens kwijt zijn geraakt. Dat is hetzelfde eigenlijk als dat je 

hier op dit moment in één keer buiten je zintuiglijke waarneming valt. Ineens is het 

brein niet meer in staat om alle informatie die er binnen komt om te zetten in deze 
werkelijkheid, dat lukt niet meer. Dat moet je gewoon eventjes zo een beetje 

vergelijken, ik denk dat redelijk het dichtst bij elkaar komt. 
Al die informatie die in ons komt en niet meer geïnterpreteerd kan worden door het 

brein, als daar een ander intelligentieveld doorheen gaat, zich mee bemoeien, 
kunnen al die beelden die ons brein ontvangt, al die signalen, al die velden, het zijn 

eigenlijk allemaal velden die voortkomen uit elektrische signalen van het brein op 
basis van zintuiglijke waarneming, kunnen dus wel omgebogen worden en 

geherstructureerd worden in een andere werkelijkheid, waardoor jouw brein een 
andere werkelijkheid gaat ervaren. Dit is ook gewoon neurologie. Hier wordt diep 

over gediscussieerd. Het gaat dus om interpretatie. Hier is de interpretatie 
weggevallen en zijn wij in een andere interpretatie werkelijkheid terecht gekomen. 

En nou is het zo bijzonder dat onze werkelijkheden en dat zijn in feite de 
georkestreerde werkelijkheden waarin wij terecht zijn gekomen dan, dat zijn er heel 

veel, daar is ruimte en tijd in ontstaan, die zijn opgebouwd, bestaan uit de energie 

van ons oorspronkelijk eigen vermogen  wat we in ons dragen. Dus ons eigen 
oorspronkelijke brein dat is een enorm krachtig holografisch plastisch ja emotieveld, 

heel krachtig, dat veld is vertaald in andere werkelijkheden. Dat is wat er gebeurd 
is. Je moet misschien dan verder durven concluderen dat alles wat er in jou is van 

oorsprong dat als je als wezen, als mens door de natuur loopt en dat je leeft en dat 
je doet wat je diepste verbondenheid is, dat die werkelijkheden zijn opgesplitst, 

gefragmenteerd, en in feite vervormd zijn naar andere werkelijkheden waaronder 
ook onze werkelijkheid. 

 
Kijk dit is de kwantummechanica, de kwantummechanica is dat en dat zien we in 

onze werkelijkheid als één van deze voorbeelden wat onze werkelijkheid is, zie je 
dat menselijke observatie vooral de emotie c.q. de overtuiging die in de observant 

aanwezig is dat die richting geeft mede c.q. hoofdbepalend is, welk script zich 
ontvouwt. Dus daar laat het al zien dat de goden, de mensen, de wezens die een 

enorm vermogen in zichzelf hebben, in een soort slaapmodus zijn gebracht 
waardoor ze niet weten dat ze dat vermogen in zichzelf dragen. 

 

Nou is er een heel groot verschil en daar gaan ook de therapeutische sessies over 
en ook de enorme verandering die er nodig is, die we ook gaan toepassen binnen 
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gezamenlijk leidinggeven aan bijvoorbeeld regeringen. Ik heb nog nooit zo mijn 
kruisje ergens gezet, op een stemformulier. Ik ben wel één keer naar een 

stemhokje daar heb ik mijn kruisje anders gezet. Ik vond het gewoon leuk om het 
daar te doen op die manier. Dus ik dat hokje in met mijn vrijheid en in dat hokje 

gegaan, ik heb daar helemaal niets aangekruist, ik heb daar alleen maar een besluit 
genomen in mijzelf waar ik voor ga, binnenin! De regeringen denken op basis van 

onze gedachten, zij zijn de uitvoering van onze instructies ofwel in dit geval de 
afwezigheid daarvan! Compleet ingerichte werkelijkheden waar wij aan gelinkt 

zitten die precies werken op basis van hoe dat script ontwikkeld is en dat eigenlijk 
zomaar laat gebeuren, door de afwezigheid van degene die erin leeft. Nu is er iets 

gebeurd, dan pakken we dan deze werkelijkheid eventjes zeg maar als onze 
werkelijkheid nu hier, dus dat is zeg maar de aarde, dat noem ik deze aardse 

werkelijkheid, die dus eigenlijk een onderdeel is van dit (Bol Vrijheid). De aardse 
werkelijkheid, daar is iets heel bijzonders gebeurd, ik leg het even op de meest 

platte manier uit, geen platte aarde, maar een platte uitleg. We hebben allemaal 

gehoord van het ufo fenomeen, en in de jaren 30/40 werd dat heel erg hot, kwam 
het heel erg in de media, over de hele wereld werden voertuigen waargenomen, 

ook op militair gebied en bij raketinstallaties, overal werden mensen ontvoerd, er 
gebeurde van alles. En ook hele mooie dingen, er kwam een heel script van allerlei 

mooie contacten met allerlei wezens ook tegelijkertijd op gang. Maar in feite is dat 
dus altijd al geweest. Ik moet even kijken waar ik hem inzet. In deze werkelijkheid, 

dat is eventjes dus ook in een tijdlijn, in deze werkelijkheid zijn er verschillende ufo 
crashes geweest, neerstorten van voertuigen, dat is in China gebeurt, in Rusland 

gebeurd, in Zuid-Amerika, in Amerika is dat gebeurd, en dat was allemaal dicht in 
de buurt van kerninstallaties. Die ufo's die zijn gecrasht en al die technologie van al 

die ufo's die zijn allemaal in handen gekomen van militaire groepen, zij stortten niet 
neer in de achtertuin van iemand die een biologische groentetuin had maar 

allemaal in de buurt van zeer geavanceerde militaire regeringstroepen. Die ufo's die 
zijn ontmanteld of althans dat wat ontmanteld kon worden is ontmanteld de 

technologie, en ze ontdekten dat de manier hoe die voertuigen, de brokstukken 

daarvan functioneerden dat dat luistert naar het bewustzijn van het wezen wat 
daarin aanwezig is. Dus hoe dichter er bij het voertuig werd gekomen hoe 

krachtiger er een link plaatsvond, het brein linkte in op het voertuig, of het voertuig 
linkte in op het brein. Ze ontdekte dat het hele voertuig uiteindelijk reageert op 

bewustzijn, dat het ook op basis van denken ging reageren en ook wachtte op 
instructies. Wat er gebeurd is dat er uit dit hele systeem van die ufo's er een hele 

interessante ontwikkeling is gekomen. Ze ontdekten dat het mogelijk is om het 
bewustzijn van de mens te laten reageren op een technologische uitvoering, die 

hebben ze namelijk in handen gekregen van buitenaardsen die niet secuur genoeg 
waren en kennelijk niet anders dan neer konden storten in de buurt van militaire 

faciliteiten. Ze ontdekten dat het menselijk brein beïnvloedbaar is en daar zijn hele 
uitvindingen uit voortgekomen, mindcontrol noemen wij dat, maar uit die tijdlijn is 

een hele ontwikkeling gekomen waarbij de wetenschappers nu allemaal zeggen van 
we hebben een sprong gemaakt van zo'n 450 jaar tijd. Er was niets en toen hadden 

we in één keer computerchips, er is dus een ingreep geweest in onze 
technologische ontwikkeling in deze werkelijkheid die een invasie is en voortkomt 

uit onze oorspronkelijke vrijheid en dit heeft alles te maken met de therapieën, hoe 

je dus werkt met je bewustzijn ten aanzien van de mensen. Noodzaak ontmantelen. 
Dat uiteindelijk is het gebeurd dat de mens op een bepaald moment zover 
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bespioneerd kon worden dat zij konden achterhalen wat de mensen dachten, en dat 
ze ermee aan de slag gingen om de mensen te laten denken. Dat is een hele 

ontwikkeling hier vanaf de 2e W-O en de Koude Oorlog is er op gericht om het 
wantrouwen wat er is en de achterdocht die er was onderling op de aarde op basis 

van angst, op angst gebaseerd, dit onderwerp heeft alles te maken met waar we 
het over hebben, de angst die er was, het wantrouwen dat er was, de achterdocht 

die er was onderling, hebben ze gebruikt, bewust om systemen te introduceren 
zodat mensen bespioneerd konden gaan worden in hun denken en vervolgens 

aangestuurd konden worden in hun denken. Op dit moment hebben we allemaal als 
mensheid een smartphone en een smartphone die legt letterlijk alles vast wat je 

denkt, alles. Een smartphone legt ook alles vast wat je doet. Dus er wordt een heel 
5 dimensionaal profiel gemaakt van wat jij in jouw dagelijks leven doet, dus het 

hele beeld van wie jij bent wordt 5 dimensionaal in een profiel gemaakt en de 
kunstmatige intelligentie daarachter kan uitrekenen wat jij volgende week allemaal 

doet, over 3 minuten en 2 seconden. Is dit nu interessant? Ja want uiteindelijk is 

die hele ontwikkeling van die mindcontrol is steeds verder gegaan en verder en 
verder gegaan, en wat er later is gebeurd is dat er een totale, en dan praat ik over 

de toekomst waar wij nu in leven, dus de lijn waar we nu zitten, er is hier iets 
gebeurd, dit is ons nu-moment (verticale streepje op de lijn) en dat is een toekomst 

die er nu aan zit te komen dat het volledig spionagesysteem, dus alles kunnen 
horen wat een ander denkt en dat vervolgens kunnen omzetten in een ingreep 

zodat mensen gaan denken wat er gedacht wordt daarachter, dat dat omdraaipunt 
er gaat komen. Dus we hebben nu dat we d.m.v. marketing en advertenties 

mensen kunnen laten denken dat ze iets nodig hebben en dat gaan ze dus ook echt 
kopen, en als ze het nog niet gaan kopen dan ontstaat er in die mensen hun leven 

wel iets, een situatie te denken van “oh dan ga ik dat kopen, dat is de oplossing” 
dan hebben ze niet in de gaten dat dat moment daar tussenin wat ontstaan is van 

“oh nou ga ik het nodig hebben” dat dat juist voortkomt uit die marketing actie. De 
volgende stap is, na dit moment van spionage is dat de mens chips in haar lichaam 

krijgt gedrukt, dat gebeurt dus op dit moment al, vervolgens zijn het geen fysieke 

chips meer maar zijn het holografische chips, dus die worden door middel van 
bepaalde technologieën op basis van resonanties in het lichaam gebracht, dan zijn 

de chips niets anders meer dan resonantievelden. En het volgende moment is dat 
er volledige controle is over je denken en dat je denken onder controle komt te 

staan van een technologie, wat allemaal voortkomt uit de Ufo crashes. Waarvan 
veel mensen roepen “met schumann resonanties kun je jezelf verhogen en de ufo's 

en buitenaardsen hebben het goede met ons voor” . 
Jullie hebben het goede met jezelf voor daarom zit je hier open en transparant! 

Jullie hebben het goede voor met de wereld daarom ben je hier open en 
transparant. Je laat jezelf zien, daarom ben je hier. Dát niet. Er is een reden 

waarom er geen disclosure is. Die technologie die resulteert er straks in op basis 
van de tijdlijn waarin we nu zitten, dat er een volledige brein hack plaatsvindt, in 

het fysieke brein van de mens, en dat de mens collectief in een andere zone wordt 
gebracht met haar bewustzijn, dus dit bewustzijn dat ontvoerd is in een andere 

werkelijkheid door andere interpretatie, gaat wederom hier gebeuren in deze 
tijdlijn. En het manipuleren daarvan dat hebben ze ontdekt in de jaren '38, dat 

deden ze met speciale drugstesten, daar zijn ook hele dossiers die zich door hebben 

gezet in de 2eW-O onder het Joseph Mengele industrie o.a., want het is een 
gigantische industrie, hebben ze ontdekt dat het mogelijk is om het brein van de 
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mensen te openen waarbij het bewustzijn van de mens, die zich dus bewust is van 
deze werkelijkheid los te maken van deze werkelijkheid, ze hebben ontdekt dat er 

naast deze werkelijkheid nog heel veel andere werkelijkheden zijn gelijk aan deze 
maar waar geen mensen leven. 

Probeer het even voor te stellen in beelden. Gebaseerd op dit moment. Er is een 
technologie en dat is waar ze naar hebben gezocht, ze noemen dit universum ook 

de Magic zone, de inlichtingendiensten die hier achter zitten, ze hebben ontdekt dat 
in elk moment van nu op individuele basis en dus ook op collectieve basis, een 

mens onder invloed gebracht kan worden dat haar brein losgaat van deze 
werkelijkheid en dat het bewustzijn van de mens zich bewust wordt van deze 

werkelijkheid, een kopie daarvan waar geen leven is. Geen mensen. 
 

Vraag: wil je het nog even herhalen. 
 

Martijn: Zij hebben ontdekt. Ik ga het herhalen. Hier liggen hele zware embargo's 

op op dit onderwerp. Dit is een heel zwaar verboden zone die ik nu induik, maar dit 
is nog maar het begin en het gaat niet in deze dag allemaal lukken. Maar dit moet 

open omdat dit te maken heeft met wie wij allemaal zijn. Als mensen van deze 
aarde die bij het paradijs horen, we moeten dit gewoon doorgronden, in liefde en 

we moeten alles aan de kant zetten, daarom van al die belangen af, we moeten 
naar de kern toe, we moeten echt de geneeskunst en de creatie moeten we 

werkelijk zijn. Dat mogen we best betrekken op het moment van nu, alleen zonder 
belang. 

Wat ik net zei, ze hebben ontdekt door allerlei zeer zware martelachtige praktijken, 
en door het toevoegen van allerlei drugs in de mensen, hebben ze ontdekt, en de 

mensen, ik heb zelf geen lsd gebruikt, maar ik heb met mensen gesproken die lsd 
hebben gebruikt ook binnen de inlichtingendiensten, ook binnen de CIA, ja, zij 

hebben ontdekt dat mensen die die drugs gebruiken en dat dat dus ook te 
bewerkstelligen is door technologie van de inlichtingendiensten, hebben ze ontdekt 

dat mensen hun bewustzijn open gebroken kan worden in het brein door een ander 

neurologisch patroon in het brein tot leven te laten komen, dus het 
interpretatiesysteem van deze werkelijkheid valt uit elkaar en dat het bewustzijn 

overeind blijft, inclusief de persoonlijkheid van het bewustzijn en dat dat kan 
verschoven worden naar een andere werkelijkheid, gelijk aan deze werkelijkheid 

waar geen mensen leven. En wat ze hebben gedaan en dat is de grootste hack, 
want je hoort wel wat ik zeg hè, wat ze hebben gedaan is de grootste hack aller 

tijden, ze hebben het beste spionagesysteem ontwikkeld op basis van deze tijdlijn 
(bovenste op de tekening) en hebben die spionagesystemen zo krachtig toegepast 

dat de gehele menselijke bevolking d.m.v. een zeer geavanceerde 
hersentechnologie, die de grootste sta in de weg is om contact te krijgen met al 

onze familieleden in andere werkelijkheden, die een grootse verschrikking is om in 
deze werkelijkheid te komen, zij hebben het voor elkaar gekregen om de grootste 

hack te plaatsen zodat alle mensen in een andere werkelijkheid zijn geplaatst. En 
de groepen die dat doen dat zijn de labyrint groepen. En wat zij hebben gedaan is 

ons in een werkelijkheid geplaatst en daarachter zitten allemaal hele grote 
instituten en hele grote doktersinstituten, hele grote onderzoeksinstituten, hele 

grote, hele grote ziekenhuizen, gigantische psychiatrische afdelingen met 

technologie, die zijn zo futuristisch dat gaat onze verstand te boven als mens. Zij 
hebben ons geleid d.m.v. een heel krachtig middel naar een werkelijkheid die deze 
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werkelijkheid is. En deze werkelijkheid die we nu ervaren die sluit naadloos aan op 
de hack, want zij hebben dat gedaan, de hack hebben zij geplaatst, teruggebracht 

naar 1958. En bij het ontvangen van die werkelijkheid, dus deze werkelijkheid ligt 
het hele scenario van de 2e W-O naadloos aansluitend, aansluitend op de historie 

waar we nu zitten. Dus als wij nu kijken in dit nu-moment dan is dit moment wat ik 
net zeg wat het gevolg is van, is eigenlijk al gebeurd want dit heeft al 

plaatsgevonden in een andere tijdlijn en zij zitten zelf achter de crashes van die 
voertuigen. 

En zo is die tijdlijn ontstaan. 
 

Maar wat is er nou zo belangrijk aan dit verhaal en dat is heel belangrijk. Het barst 
van de bewijzen en de feiten die versplinterd liggen in allerlei lagen en dit dossier 

dat moet ter tafel worden gelegd omdat het alles gaat verklaren en het is ook zo 
dat daardoor de gereedschappen in onszelf terughalen om te zorgen dat we 

terugkeren in onszelf. Want het maakt niet uit in welke werkelijkheid ik leef. Dat 

vind ik namelijk niet belangrijk. Het enige wat ik fijn vind is dat ik in het moment 
dat ik leef mijn eigen leadership, mijn eigen leiderschap als krachtwezen toepas. Ik 

ga niet zoeken naar welke bron, ik weet als ik bron ben weet ik “daar gaat het om”. 
Ik hoef niet te zoeken naar welke uitgang, want het is toch een labyrint. ja. Deze 

werkelijkheid hier waar wij nu in leven dat is laat ik zeggen de intentie 
werkelijkheid, en de intentie werkelijkheid, dat hele spirituele model komt voort uit 

de labyrint groepen. De labyrint groepen hebben een tijdlijn laten ontstaan waar 
ook jezus in geplaatst is. Het is een volledige fake. En ik weet dat het voor heel 

veel mensen heel zwaar is om dat soort dingen te horen. Maar het grote verschil 
tussen de intentie werkelijkheid en de werkelijkheid die wij zelf weer mogen gaan 

leven en ook moeten is dat dit spirituele model, het je verbinden aan een kracht, 
hmm, je verbinden is aan het labyrintsysteem waardoor er een andere 

kwantummechanica in werking komt en de kracht hier (in bolletje onderste tijdlijn) 
waar jij staat is de boodschap die je in jezelf draagt die verbonden is met dat 

(Vrijheid). En hier kun je bijna niet tot uitdrukking brengen van wat die kracht is, je 

komt er achter als je dat hier helemaal ontmanteld en dat betekent dus in het 
werken als therapeut en in feite zijn we dat dus allemaal, het betekent dat je je 

moet gaan afvragen, vandaar dat we net ook even moment van stilte hebben 
genomen, dat je jezelf moet gaan afvragen vanuit welke kracht jij wilt gaan 

werken. Wat maakt dat jij hier bent? Op dit moment hier. Wat is dat? En dat is niet 
dat je met je hoofd een antwoord geeft maar dat raakt je ten diepste hier binnenin, 

dat je weet van wat ik ook leer in deze werkelijkheid het is allemaal voldoen aan. 
Wat jij dus ook voor je krijgt gepresenteerd ook op cliënt basis, je moet daar naar 

kijken, vanuit deze lijn hier. Het grote verschil tussen werken met tweee 
verschillende lagen en ik denk dat meer dan 95 % van de mensen die werken op 

basis van bewustzijn gegrid zitten hier in, in dit veld van labyrint (bovenste tijdlijn) 
en dan zal ik het inderdaad heel netjes houden, om de marge, maar het is 

gigantisch omdat ze allemaal zitten in een gevoel, vastzitten in een gevoel wat 
hoort bij het witte doktersteam. Labyrint. Er zit achter deze werkelijkheid een hele 

geavanceerde wetenschappelijke neurologische groep die ons bewustzijn zo heeft 
gemanipuleerd dat we deze werkelijkheid ervaren en we moeten deze werkelijkheid 

ook gewoon zien als de werkelijkheid want het is nu onze werkelijkheid. Wij zijn nu 

in deze (bovenste tijdlijn) werkelijkheid aanwezig. En het kan je vast niet ontgaan 
zijn hoe sterk de collectieve wetgeving van deze werkelijkheid is. Een knap staaltje 
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bewustzijnsgroei in jezelf moet daar terechtkomen om op te staan vanuit wie je 
werkelijk bent, wie je werkelijk bent, vrij van een kracht groter dan jezelf, vrij van 

een kracht die jouzelf bestuurt. En er is iets aan de hand binnen dit hele concept 
van mindcontrol, er is een oorlog gaande, In deze werkelijkheid hier worden wij 

geregeerd door een speciale Labyrint Delta groep, dat is een uiterst machtig 
syndicaat, maar buiten de Labyrint Delta groepen zijn er ook andere mindcontrol 

groepen, want die Ufo's die hier neer gestort zijn die hun materiaal op verschillende 
plekken hebben laten crashen, als het ware, daar zijn verschillende instituten uit 

voort gekomen. 
En dan komen we dus in een lus terecht, die wil ik wel even afmaken. Er zijn dus 

hier op aarde oorlogen gaande achter deze werkelijkheid, over het denken van de 
mensheid en die oorlog die is zo heftig dat je ook merkt al gedurende enige tijd nu, 

dat het lijkt ogenschijnlijk heel rustig op de wereld, dat is natuurlijk niet waar, dus 
over oorlog, maar ik bedoel nu even in het bewustzijn maar je merkt dat er zoveel 

in jezelf, kun je goed kijken ook wat er gebeurt, je weet waar je voor gaat maar je 

voelt de frictie. Je wordt alle kanten ingeduwd die kant uit, die kant uit, en er is 
echt iets aan de hand en Donald Trump bijvoorbeeld staat niet onder controle van 

het Labyrint Delta groepen, die staat onder controle van een andere groep en die 
komt uit China. Dus er zijn verschillende mindcontrolgroepen binnen deze 

werkelijkheid. Nou dat is allemaal heel interessant om veel over te weten. Ik ga er 
ook zeker heel veel over delen met andere mensen en jullie zodat we dat heel goed 

in beeld kunnen brengen en dan gaan we zien wat de 2e W-O nou eigenlijk exact is 
geweest, waar ook echt de hele farmacie op gebaseerd is, want alles is sluitend. Je 

moet eigenlijk zeggen samenvattend, is deze werkelijkheid het perfecte 
spionagesysteem omdat alles wat hier gedacht wordt door de mens, niet door de 

mens zelf hier gedacht wordt maar eigenlijk in feite gedacht wordt door het 
systeem. En dat is die collectieve kracht die wij voelen. Dus ons bewustzijn wordt 

zich bewuster dan ooit dat het niet klopt en tegelijkertijd komen we in een diepere 
impasse in onszelf. 

 

De feiten liegen er niet om. Want we willen allemaal en we zijn ook allemaal 
vrijheid. En nu komt het punt van waarom baseren we dat dan allemaal op die 

wetten die we daar hebben ge..? waarom willen we strijden voor het leven en de 
dood? Waarom willen wij strijden voor wat we denken waar het om gaat, als alles 

blijkt het niet te zijn?  Dat wil niet zeggen dat het daarom geen waarde heeft, 
natuurlijk heeft het wel waarde. Deze werkelijkheid is werkelijk, de planten leven, 

ik heb ze lief, de dieren leven hier, ik knuffel ze, en af en toe knuffelen ze mij ook 
terug. Maar ik zie het niet als een niet-werkelijkheid. Ik ervaar het echt ook als een 

werkelijkheid maar ik laat hem niet regeren. 
 

Dus er zijn twee verschillende manieren van hoe je kunt werken. En dat is precies 
wat iemand uit de groep aangeeft en wat we allemaal ervaren. Het grote 

omkeerpunt is uit de gedachtekracht komen van het labyrint. En dat kan! En 
daarvoor moet je als eerste nu beslissen om alle ballast die je in jezelf hebt 

waarvan je denkt waar je nog aan te werken hebt dat je dat door midden scheurt. 
Dat is je grootste je reinste kolder! 

 

Vraag: die theta frequentie die is vaak nog geblokt door onze pijn en trauma? Heb 
ik dat goed of? Om de scripts te neutraliseren hier dat gaat via de hartsfrequentie, 
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het hartsbewustzijn, maar die wordt dan ook weer geblokt door die scripts. Dus hoe 
kan je daar dan komen als dat geblokt is in eerste instantie door die scripts om zeg 

maar die scripts dan te neutraliseren. Snap je wat ik bedoel? 
 

Martijn: Jawel. Ik hoor het en ik heb het idee dat ik wel snap wat je zegt. Maar wat 
jij zegt over dat hartsbewustzijn, wat we dus allemaal zeggen, labyrint. Mmm? Oh 

wacht even terug. Hè, wat is voelen nou eigenlijk?  Wat is hartsbewustzijn? Wat is 
dat? Als we nou eens uitgaan van dat de grootste kracht van schepping op dit 

moment onze emoties zijn, onze diepste staat van verbondenheid, en dat daarbij 
invoegend tegelijkertijd gebruikend, aanwezig zijn, laden, onze intelligentie, dan 

vermengen we iets wat bij elkaar hoort. Dan spreken we niet meer over intellect of 
over hartbewustzijn maar dan spreken we eigenlijk over een heel helder 

nadenkveld, gebaseerd op emotie. Wat loopt 'ie nou allemaal te bazelen hè? Het 
denken is het zwaarst belast. Immers labyrint, het menselijk bewustzijn wat 

gehackt is, fors gehackt is en volledig onder controle staat, is gehackt binnenin het 

denken. Dus wat moeten wij bevrijden als eerste? Het denken. Het denken moet 
bevrijd worden. En het denken wat dus zo belast is daar vinden ook die thetavelden 

in plaats. Want theta is niet in het hart, theta is een hersengolfstaat. Maar kun je 
dat überhaupt bevrijden? Of is het een logisch gevolg van als je loskomt van het 

denken in lijn van? Dus de lege zone als het ware. In feite theta, dat is uit 
wetenschappelijk onderzoek gebleken, theta ontstaat op het moment onverwacht 

dat het brein zich niet meer linkt aan een overtuiging. Dus als overtuigingen 
wegvallen en modellen waar je aan geklikt bent vallen dus weg, dan ontstaat er en 

andere hersengolfstaat in bepaalde delen van het brein en dat kun je ook zien, dat 
kunnen zo ook meten met apparatuur dat je, dat is een bepaalde 

alfahersengolfstaat die aan de rechterkant van het hoofd zit, deze gedeelte fysiek. 
dat is nog lang niet helemaal maar zo wat de wetenschap nu kan zien is dat er een 

alfahersengolf is, in het gedeelte van hier (rechterkant hfd) wat zich ontwikkelt op 
het moment dat de mens spreekt op basis van een herinnering van zichzelf. En dan 

komt er een alfahersengolf tevoorschijn. Zodra een mens een reactie gaat geven op 

een vraag wat hij of zij zich moet herinneren wat niet voortkomt uit een herinnering 
van deze werkelijkheid, dan ontstaat er een thetahersengolfstaat. Dus het geeft al 

aan dat we van systemen af moeten, dus het denken van onze hersenen aan iets 
feitelijks van deze werkelijkheid laat alfa hersengolven ontstaan. Alfa en beta. 

Hoofdzakelijk alfa. En als we afstappen van overtuigingen en we gaan het invullen 
op basis van iets wat we niet weten, maar op basis van wat we voelen, dan 

ontstaat er een thetabewustzijn. Dus als je dan kijkt naar dat je iets wilt 
neutraliseren dan kun je in feite iets niet neutraliseren als je kijkt naar de ballast. 

Je kunt je ballast dus nooit neutraliseren. Wat je wel kunt doen is heel anders gaan 
kijken naar je ballast, dus de bril van de waarneming moet er af, en vervolgens ga 

je iets anders daardoorheen denken, iets helemaal niet gelieerd, niet gekoppeld is 
aan deze werkelijkheid, wat buiten de logica valt. Dus je denkt er iets anders 

doorheen. En op dat moment gebeurt er iets heel bijzonders, dan komt er een 
thetabewustzijn en dat heeft effect in het breinsituatie en op de hele labyrint 

daarachter. Dat is overigens nog maar één laagje hè, dat labyrint, we hebben het 
hier niet gehad over allerlei andere krachten die daar nog buiten het labyrint is. Het 

is een controle, het is een ultra controle staat. Dus achter dit labyrint zitten andere 

beschavingen met andere intelligenties. Daar gaat het nu niet om. Wij moeten 
zorgen dat we in het labyrint tot onszelf komen. De sleutels liggen dus hier in dit 
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moment. Dus ook binnen het moment dat we overlijden, dus dat hele moment 
hoort er eigenlijk bij, moeten we tot dat besef en het inzicht komen. En dan Bam! 

Gaat 'ie eruit! 
 

Dus het zijn dus twee verschillende systemen. Het ene dan ben je volgzaam en 
haak je aan op de gevoelens en gedachten van intenties zetten  en de liefde buiten 

jezelf, dus je klikt hem aan aan die liefde en het andere is als je dat niet meer doet 
en je gaat met de kern naar binnen toe en het enige dat je voelt is van nou wat 

heeft nou eigenlijk gemaakt dat ik tot deze situatie ben gekomen in mijn leven, wat 
dat “deze situatie ”ook is, dit moment, als je daar naar binnen toe kunt kijken, dat 

je van binnen weet dat wat er ook allemaal gezegd is dat is het niet, dat is niet de 
kern, op het moment dat je weet van dat is niet de kern, en je gaat dan naar een 

kern toe in jezelf hoe je je verbonden voelt met het leven, op dat moment dat je 
daar naar toe gaat met je aandacht dan komt er een ander veld, laat ik zeggen 

achter je tevoorschijn en dat is het veld van daar (Vrijheid of onderste tijdlijn?), 

wat je in jezelf draagt als echo, wat in elkaar geklapt is. Dus het ene veld is dat je 
je aanlinkt op een intentie of op een liefdesveld daar kun je je op aansluiten waar 

iedereen op aangesloten zit, dat is het labyrint systeem. En het andere is dat je het 
weg laat vallen omdat je voelt van nou dit is het niet, het is iets veel krachtigers, en 

is ook niet iets dat ik moet aanklikken op dat systeem, het is iets van wie ik van 
origine ben, ik moet naar de diepste kern en de diepste boodschap toe, en op het 

moment dat je daarin terechtkomt en je kunt hem ook plaatsen in het geheel hier 
dat je voelt het gaat om herstel, het gaat om volledige gelijkwaardigheid, en niet 

om een god of om een kracht of om een liefde buiten jezelf, het gaat om daar 
binnenin, op het moment dat je daar terechtkomt dan komt er een veld 

tevoorschijn die ligt verscholen achter dit veld, dat is zo'n gigantisch veld, dat lijkt 
niet eens op dat andere veld. Dat is zo'n kracht van autonomie en zo'n kracht van 

daadkracht. Liefde past daar niet eens in. Het  is zo helder, de watten uit je hoofd 
vertrekken, alles gaat eruit, het wordt zo krachtig en dat is het veld dat je dat daar, 

helemaal vertaald, nog ergens in jezelf draagt. En hier kun je alleen maar komen, 

daar is niet een methode voor van dat doe je zo en zo drie keer met je voet 
rechtsaf draaien  en dan drie keer om je oren en dan ben je er, maar het is een heel 

diep bewustzijn door te weten dat dit een strikt gecontroleerde werkelijkheid is en 
dat je helemaal moet stoppen met het volgen van die systemen omdat het in feite 

gewoon het verlengstuk is van archon, want het zijn in feite de archon machten die 
daarachter zitten die binnen in die Delta groepen plaats hebben genomen en die 

delta groepen ook in die werkelijkheid hebben uitgerold. Want uiteindelijk, 
eenvoudig als ik nu een droom heb en jij zou bijvoorbeeld in mijn droom kunnen 

komen omdat jij ook aan het dromen bent en die dromen die komen bij elkaar, dan 
kun jij vanuit jouw droomwereld naar mijn droomwereld wel roepen van “ik ga dat 

en dat doen” maar dan zeg ik tegen jou “dan moet je eerst in mijn droom komen, 
je moet eerst in mijn droom komen, in mijn werkelijkheid, want op het moment dat 

jij echt in mijn werkelijkheid bent dan speel je mee, dan schaak je mee in de 
energie, dan zijn we samen als twee bewustzijnswezens zijn we in mijn droom 

aanwezig” En zo werkt het in het groot ook, die krachten die dit hebben gedaan, die 
de interpretatie van ons vermogen uit elkaar hebben gesleuteld tot een wit veld, 

want dat is het archonveld, die hebben eigenlijk hetzelfde gedaan als mijn 

voorbeeld net met de droom, zij moeten ook zichzelf verplaatsen met hun 
bewustzijn in de vibratie van degene die die werkelijkheid ervaart. Dus zij moeten 
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ook binnen dat labyrint, dus dat labyrint is de perfecte, in deze vorm zoals ik het nu 
heb uitgelegd, is de perfecte rookgordijn. Omdat ik nu alleen maar spreek over 

mensen in dat labyrint. Zo hebben ze zichzelf neergezet, want het gaat gewoon 
ontdekt worden en ontmaskerd en als het ontmaskerd wordt op deze manier dan 

zijn zij hartstikke blij omdat wij nog steeds het op een manier neerzetten wat het 
nog steeds niet is. En daar is het laatste woord hier op deze wereld nog niet over 

gevallen. 
 

Deze informatie, nu, hoe gaan we daarmee verder? Lieve medereizigers, waar we 
het nu over hebben is de achilleshiel van alles, alles! Omdat alle mensen die 

geloven in deze wereld hier in wat voor manier dan ook, wat te maken heeft met de 
liefde die past binnen dat systeem, en binnen dat systeem is het een heerlijke 

liefde, en binnen dat systeem zijn er ontelbare redenen van waarom het zo moet 
gaan zoals we het hebben geleerd, maar dat zijn allemaal verlengstukken van 

labyrint, het zijn eigenlijk delta agenten. En het bewustzijn van delta agenten zit 

geïnfiltreerd in het bewustzijn vaak, bijna altijd bij mensen, bijna altijd c.q. altijd, 
bij mensen met een enorme invloed binnen het spirituele religieuze sektarische 

welke spiritueel model dan ook! Ze zitten daar precies op die plek. Laat ik dat 
gewoon hier hardop zeggen, dat weten we allemaal. En ik kan er niet onderuit om 

hier gewoon over te praten, want daarmee ontdoe ik mijzelf van die besmetting. 
Want ik pas er voor, want ik blijf liever nog één dag hier aanwezig als dat ik mee ga 

spelen in deze hoax, want ik weet wie die groepen zijn. En ik weet ook wat wij zijn 
met elkaar. Wij zijn de brengers van de dageraad en de vibratie van liefde, 

oorspronkelijke liefde, van onsterfelijk leven. En van het onsterfelijke leven zijn we 
naar sterfelijk lijden gegaan. En dat lijden ervaren we niet zozeer omdat we in ons 

leven ook vreugde en liefde voelen. En ik vind het een heerlijk leven, ik geniet echt 
ontzettend van deze werkelijkheid, ik vind het fantastisch, maar deze werkelijkheid 

moet bevrijd worden van het labyrintdenken in onszelf. Op het moment dat we dat 
ontsleutelen, decoderen, dan is de werkelijkheid die we op dat moment gaan 

ervaren, dat is het fragment vóór de dood of eigenlijk technisch gezien net na de 

dood, is het moment waarin we dus terugkeren waarin we de aarde zien in de 
volmaaktheid en de volledigheid van het script zoals het ooit bedoeld is, gehackt 

door de Annunaki, maar zien we het script in zijn volledigheid en op dat moment 
gaan we eruit, naar binnen toe, helemaal naar binnen toe, naar binnen toe, naar 

binnen toe, Boem! en dan kom je in je eigen kern en pas dan gaat de echo, die 
echo van binnen, die je nu ook voelt, de echo waar het echt om gaat, pakt zich uit 

boemboemboem en dan ben je thuis. En dat is niet omdat die thuis er nu is, maar 
dat thuis is alleen te bereiken als je het in jezelf draagt. En in principe is dat ook, in 

de kern eigenlijk is dat wat het boeddhisme ook vertelt. 
 

Dus we hoeven niet zoveel te doen. Het valt eigenlijk wel mee. Wij moeten beseffen 
dat het beste spionagesysteem gewoon actief is, en dat wij, en ik blijf het zeggen, 

dat wij heel erg moeten opletten in onszelf hoe we denken! 
 

Opmerking: daarom blijf ik er wel alert bij. Ik blijf het volgen om goed te weten, 
wacht even. Wacht even.. 

 

Martijn: juist goed te weten. En je kracht als mens, even nu in verpakking van 
therapeut, je kracht als bewustzijn, binnen het moment als we spreken over een 
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therapeutische sessie, heeft zo'n exponentiële meerwaarde op het moment dat je 
aanwezig blijft en je niet laat ontvoeren, maar de ander in volledigheid kunt zien in 

het stuk waar hij of zij in is, en je gaat niet mee, je neemt leiding!  En dat moeten 
we straks na de lunchpauze, “moeten” dat moeten we ook echt doen, we moeten 

echt bij deze dag moeten eventjes 2,3, misschien nog 4 als het nog lukt, 
voorbeeldsituaties gewoon neerzetten. Want daar ligt de geboorte binnen onszelf en 

of dat nou is als je met mensen op energielevel werkt, fysiek of energetisch, of 
fysiek of alleen energetisch, of meer in een gesprekvorm, dat maakt allemaal niks 

uit, of dat je het met biodanza doet of eigenlijk doe je geen biodanza, het is veel 
meer dan dat woord, het maakt niet uit hoe we het doen. Het is de tijd voor het 

opstaan van het innerlijke bewustzijn! En dit wat we nu bespreken hier dat wordt 
zwaar bewaakt door andere intelligenties die door het labyrint aanwezig zijn, en de 

weg vrijmaken om de mens terug te laten keren in haarzelf. Maar wij moeten het 
doen! Dus er wordt helemaal niet met raketten en bommen geschoten. Er wordt 

geschoten op bewustzijnslevel. Daar ligt de oorlog, daar ligt de hack. Dus we 

moeten tot de grootste inzicht komen. Ik heb in mijn leven vele uitdagingen gehad 
waarvan ik zag van oh dit is, huh dit is echt belangrijk, wow dit is echt belangrijk, 

maar het is helemaal niet belangrijk. Het is helemaal niet belangrijk. Ga gewoon 
eens heel eerlijk kijken naar jezelf waar je mee bezig bent op wat belangrijk is. Dus 

wat belangrijk is in de overtuiging dat iets belangrijk is, is dat datgene wat 
belangrijk lijkt te zijn zich heeft genesteld in je brein. Wauw, sjoet, ga daar maar 

eens eventjes naar kijken. Dingen die er toe lijken te doen. Het gaat om principieel 
kosmisch. Omdat je doet (klopt op tekening, volgens mij op onderste tijdlijn) de 

kern daar zit 'ie, en als je dit samen met elkaar in beweging zet dan geef je elkaar 
enorm veel rugdekking als je in het donker de kippetjes eten geeft. En dat is op 

bewustzijn gebaseerd. 
Als ik tegen jullie zeg dat ik van jullie hou dan komt de resonantie niet eens over. 

Want dat is hier (Intentie tijdlijn) daar zit houden van. Als ik tegen jullie zeg jullie 
zijn mij zo ontzettend veel waard, als wezens, als mensen uit een andere wereld, zo 

ontiegelijk veel waard, dan raakt dat veel dieper. Waarom, omdat ik weet en voel, 

en ik weet het dat we allemaal een vermogen in ons dragen, en vermogen moeten 
we niet alleen bespreken en een beetje kleden en hop, we moeten hem ook 

inzetten. En het mooiste is dat we dat allemaal op onze eigen manier doen, maar 
het mooie is ook als je dat gezamenlijk doet. Want daar gaat het om. Er moet 

krachtig gedacht worden in lijn met onze boodschap, de echo. Er moet niet meer 
gedacht worden in lijn hiervan (bovenste tijdlijn /intentie). Gisteren las ik nog een 

bericht van iemand die begon met een hele serie over ufo’s. Ik denk oh daar gaan 
we weer. Ufo's, er zijn ufo's, de wereld wordt bezocht door andere werkelijkheden, 

maar we moeten eerst kijken naar onszelf. Wij ontkomen niet aan de 
kwantummechanica. Daar moeten we naar kijken. En dat de kwantummechanica, 

dat de werkelijkheid reageert op basis van onze aanwezigheid, of beter gezegd 
afwezigheid, nou dat geeft nogal wat aan, want dat betekent dat 

kwantummechanica het perfecte instrument is om de mensheid te hacken. Nou en 
daar mogen we best wel wat aan gaan doen. 

Wie wil er nog wat zeggen? 
 

Vraag: over die werelden waar geen mensen zijn hoe zie jij dat? 

 
Martijn: een lege wereld. 
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Vraagsteller: niet dat het energie is of zo of op die manier? 

 
Martijn: ik ga het anders. Er zijn heel veel mensen, ik heb het zelf ook vaak 

gezien, er zijn veel mensen die die ervaring ook hebben. In de hele wereld, op de 
planeet aarde zijn heel veel mensen die al dan niet onder verdovende middelen een 

ervaring hebben gehad dat ze ineens uit deze werkelijkheid weg waren en op straat 
liepen, al wandelend dus op straat (knipt met vingers) tjoek en er was niemand 

meer. De wereld was leeg. Alles was er, de auto's stonden er, de spullen, alle 
ingrediënten, de dieren waren er maar de mensen waren weg. Daar zijn ook films 

over gemaakt heb ik weleens van mensen gehoord. Ik heb ze niet gezien, maar zo 
moet je het zien, het is letterlijk deze wereld zonder mensen, en daaraan kun je 

zien dat het software is. Het is software. En het mooiste is dat software, wat we dus 
als software nu noemen, ook werkelijk wordt belichaamd door de innerlijke kracht, 

dat wezens zoals jullie ook werkelijk hier iets komen brengen. Maar kijk, wat is nu 

werkelijk brengen, als wij iets brengen vanuit die overtuiging, vanuit die lijn 
( Intentie tijdlijn) dan brengen we helemaal niks, dan brengen we eigenlijk alleen 

maar ons bewustzijn gekoppeld aan een leugen. We moeten het zo doen en dat en 
dat is wie we zijn. Maar hier (onderste tijdlijn) worden we uitgedaagd en 

uitgenodigd in onszelf om echt onszelf te zijn. 
 

Vraag: is dat ook waar heel veel opstandige jongeren, kinderen tegen in protest 
gaan? Hoe zit dat dan want. 

 
Martijn: je bedoelt in deze werkelijkheid? 

 
Vraagsteller: ja kinderen die dus niet willen in het gewone schoolsysteem meer 

willen of niet kunnen. Hoe zit dat dan? Daar zijn er nogal wat van. 
 

Martijn: het bewustzijn van de mens wordt als een heel lastige niet nader te 

beschrijven kracht gezien. Dat betekent dat ze niet voorspelbaar is. Dus wat er nu 
gebeurt binnen de tijdlijn van labyrint, dat is ook niet voorspelbaar. Wij leven met 

elkaar hier en er zijn veel mensen zoals jullie en ik die bezig zijn om anders te gaan 
kijken naar zichzelf en dat heeft natuurlijk effect op het labyrint computersysteem 

om het zomaar te zeggen. Dus die werkelijkheid die staat eigenlijk onder druk en 
dat zul je ook zien. Je ziet het misschien aan de kinderen waar jij aan refereert, 

maar je zult het ook bij heel veel andere mensen zien. Aan de andere kant moeten 
we ook niet onderschatten en dat ga ik ook hardop zeggen, dat veel dingen gescript 

en geënsceneerd zijn om ons te laten denken binnen de lijn van de spiritualiteit dat 
er verandering is. Want niets is minder waar. Wat zij hebben gedaan, de labyrint, is 

zo'n geperfectioneerd systeem dat ze een volledige mensheid hebben gecreëerd die 
helemaal beheersbaar is, waarin alles ervaren kan worden en waarin zelfs een 

spirituele agenda tot uitvoering lijkt te komen, maar niets is het. Het is in feite 
allemaal één grote wassen neus. 

 
En het lijkt nou alsof ik alle stoelpoten van iedereen weg zaag, maar het is toch 

gewoon goed om het wel te zeggen. Nog even naar jou toe. Binnen dat model 

waarin we leven hè waar we dus de kinderen zien, ik zie natuurlijk ook dingen 
veranderen in het labyrintveld, noem ik het zomaar, en dan voel ik, want dat is wat 
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ik dan doe, ik voel dan dat die verandering die er is, dat die iets met mij doet, daar 
ga ik naar kijken, dus ik ga kijken of ik emotioneel wordt geraakt, voel ik iets van 

binnen door die kinderen, als ik dat voel, dan leg ik me er echt voor open en ook 
toe, als ik dat voel dan ga ik iets binnenin mijzelf ga ik doen waardoor datgene dat 

ik voel ineens betekenis gaat krijgen door wie ik ben. Dus ik ga met deze kracht in 
het labyrint kijken. En dan ineens, als het een labyrint, en dat is het gewoon, een 

labyrint dat is de matrix, als het een labyrint resultaat is dan bezegel ik dat 
moment met mijn bewustzijn. Maar als ik dat niet zou herkennen en ik zou denken 

van ja nou dat is het, het ontwikkelt zich allemaal wel, dan blijf ik eigenlijk met 
mijn kern buiten dat moment. En laat ik het eigenlijk gewoon verder gaan, want dat 

is wat we hier doen. We geven carte blanche aan het systeem. En daarom is het zo 
nodig dat we met z'n allen gaan kijken. 

 
Vraag: als het dan zo ver ontwikkeld, super, weet ik veel technologisch slim enz. 

staan ze ons dit dan toe, ik bedoel dit moet geconstateerd worden. 

 
Martijn: ja en dat wordt het ook. Hier kunnen we niet omheen, allemaal niet. Want 

die intelligenties zijn zo krachtig dat ze alle scripten kunnen zien die tevoorschijn 
komen. 

 
Vraagsteller: oké maar wat betekent dat dan voor onze lijn? Worden we niet 

gehackt door ze, op een andere manier dan? Ik bedoel kijk dat het je lastig 
gemaakt wordt dat snap ik ook nog wel, daar doe ik al 65 jaar mee 

 
Martijn: en dat doe jij vast heel goed. 

 
Vraagsteller: geen idee maar in ieder geval dat doe ik, daar word ik niet gekker 

van of zo, inmiddels, maar als er dan dus zo'n intens indringend programma is om 
de hele mensheid te hacken, en we zijn een paar van die afvalligen die eigenwijs 

gaan lopen doen, ik kan me niet voorstellen dat ze dat toestaan. 

 
Martijn: nee dat staan ze binnen dat script ook niet toe. 

 
Vraagsteller: je hebt ook weleens vaker gezegd we kunnen niet uit de matrix 

stappen, alle scripts zijn al bedacht die er mogelijk te bedenken zijn die 
ondersteunen (Martijn zegt “binnen de matrix”) en dan kom ik bij mijn derde grote 

vraag jij zegt “ja je moet wel uh het voelen waar het om gaat, daar heb ik het 
weleens eerder met je over gehad van in welke mate is dat dan zuiver c.q. 

gemanipuleerd, c.q. neurologisch ingezet”?  Of vraag ik nou teveel? 
 

Martijn: Nee. 
 

Opmerking: maar het is wat het is, want je bent een krachtwezen, oorspronkelijke 
wezen en dat is ja hoe zeg je dat. Het systeem is er wel, maar het is zoals het is, je 

bent een oorspronkelijk wezen, daar kan niks omheen. Dus je kan altijd er 
doorheen. 

 

Vraagsteller: nou ik heb ook godvergeten veel respect voor de intelligenties van 
de andere kant en ik heb nog niet een fractie door van hun wijsheid en kennis en 
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kunde. Het lijkt alsof we dan in een soort speeltuin zitten van oh we zitten in ons 
zuivere bronbewustzijn, bladig bladibla, en ondertussen zijn we leuk bezig 

gehouden. 
 

Martijn: nou ja dat is precies wat het is, want als je hier verder niks van weet, dan 
moet je deze tijdlijn weghalen en dit ook allemaal. En dan is er eigenlijk alleen 

maar dit. Kijk dit systeem, ja dit is eigenlijk ontwikkeld door mensen die op deze 
aarde bezet raakten door een gedachte waarvan ze dachten dat het hun gedachte 

was en die gedachte van hen was, nadat ze ontdekten dat er buitenaardse 
intelligenties zijn binnen deze werkelijkheid, dat ze wilden achterhalen waar die 

buitenaardse intelligenties vandaan kwamen. Dus die ontvoeringen die 
plaatsvonden daar gingen ze allemaal achter zoeken met hypnose regressie 

technieken, en ze kwamen erachter dat achter deze wezens een andere intelligentie 
zit. Dat zijn dus de wetenschappers van de aarde, van deze aarde hier, die dat 

onderzochten binnen het labyrint, ze onderzochten dat, en ze kwamen er ook 

achter dat er een andere intelligentie zit achter de mensheid zelf. Daar kwamen ze 
ook achter. En toen zij daar vanuit een bepaalde menselijke angst die aansluit op de 

2e W-O en de Koude Oorlog hebben ze een soort veiligheidsmechanisme willen 
toepassen, dat is ook besloten, en dat is eigenlijk de Orwell agenda, die daar uit 

voortkomt, er moet een perfect strategisch 100% sluitend spionagesysteem komen 
waarbij alle mensen gecorrigeerd kunnen worden in hun gedachten om gedurende 

die periode ook daardoor controle te kunnen krijgen door de gedachten van die 
mensen over te kunnen nemen, controle te kunnen krijgen over de indringende 

bezoekers uit andere werkelijkheden. Want die kunnen ze er dan uit scripten. Dus 
ze konden het probleem, wat ze niet konden doorgronden, dus eigenlijk de niet 

vanuit deze werkelijkheid aanwezige reizende intelligentie die naar deze aarde toe 
reizen, die dwars door deze militaire protocollen heen zich tonen wat zeer 

verontrustend is, die konden ze dus niet aan en op basis van dat ze dat niet konden 
doorgronden en wel d.m.v. de neergestorte brokstukken, hebben ze een 

technologie weten te ontwikkelen zodanig dat de mens in principe haar vrijheid niet 

zou kwijtraken, dat zijn de gedachten van de wetenschappers, maar dat ze een 
volledig spionagesysteem zouden ontwikkelen waarmee ze dat spionagesysteem zo 

kunnen gebruiken dat het gedachtegoed van de mensen wordt beïnvloed en 
daarmee het ufo fenomeen wordt gedebunkt ofwel wordt weggedacht. Waarmee ze 

die bezoekers buiten de werkelijkheid kunnen houden. 
Dit is een op gedachte gebaseerde super geleide wapensysteem waar ik het nu over 

heb. En daar is die hele mindcontrol in eerste instantie op gebaseerd geweest. En 
dat zien we dus nu terug in onze historie en daarbinnen moet je ook gewoon heel 

nuchter kijken nou vanuit militair oogpunt en inlichtingen oogpunt is dat heel erg 
begrijpelijk, want als jij ontdekt dat er dus zeg maar mogelijke vijanden zijn en die 

zijn er dus uit andere werkelijkheden, en je gaat ontdekken dat we worden bezocht, 
dat die technologieën er ook zijn om de mensheid te besturen, en je krijgt ze ook 

nog eens een keer in je handen geworpen dan ga je dat gebruiken, zonder te 
vermoeden dat dat vooropgezet is, want die intelligenties die hebben dat heel slim 

gedaan, dan ga je dat gebruiken om het denken van de mensen te coördineren, 
want als blijkt dat het denken van de mens de doorgang is van de volgende 

momenten van werkelijkheid, dan moet je niet anders dan je macht inzetten op het 

denken van de mensen. Dus dat hele mindcontrol is eigenlijk in eerste instantie als 
een super geavanceerd wapensysteem ingezet om de mensheid op een andere 
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manier te laten denken over het buitenaardse fenomeen. Om ze eruit te denken. 
Moet je nu eens kijken, hoe staan we in de wereld, bijna 100 % van de mensen, er 

zijn heel veel mensen die weten van “ja ufo's, we worden bezocht door ufo's en ze 
kunnen niet alleen zijn in de wereld”  maar als je echt een serieus onderzoek doet, 

als het aan komt op echt eigen gedachten, dan gelooft bijna niemand erin. Bijna 
niemand gelooft dat. Die gedachte is uit de mensheid weg. En sterker nog, 

daardoor komen ze er ook niet in. Dus het is een super geavanceerd, op gedachte 
basis geleide wapensysteem, ons denken. En daar is de mindcontrol in eerste 

instantie uit ontstaat. Dus letterlijk om die indringers uit andere werkelijkheden 
waar ze op militair gebied geen grip op konden krijgen om die buiten de deur 

houden. En toen dat dus helemaal ontwikkeld is, deze tijdlijn zich helemaal voltooid 
heeft, de mindcontrol labyrint groepen zich hebben geïnstalleerd in het menselijk 

bewustzijn, toen is dus een andere werkelijkheid ontstaan, en dat is nu de 
werkelijkheid waar nu in zitten, en binnen deze werkelijkheid zijn de labyrint 

groepen zelf voor bijna 100%, bijna 100%, verantwoordelijk voor ufo 

verschijningen. Nou mooier kan ik hem niet maken. 
 

Vraag:  maar ga je vanmiddag dan wel antwoord geven in de mate waarin ze ons 
hacken? 

 
Martijn: ja. Zeker. En straks na de pauze gaan we eerst beginnen met de sessie 

van een therapeut, want dat is vrij gecomprimeerd, maar het hele informatieveld er 
omheen dat is voor 99% is het informatieveld, het bewustzijn wat in onszelf tot 

leven komt om anders aan het werk te zijn als therapeut. Maar daarbij moeten we 
wel een paar stevige richtingen hebben, de handvatten om daar tsjoek, daar in te 

kijken. Daar zitten een paar hele elementaire zaken in die we echt paraat moeten 
houden in onszelf. In welke vorm je dus ook met iemand samenwerkt. 

 
Iemand deelt: Ik wil nog even wat delen, er is iets opengebroken. Afgelopen 

vrijdag voelde ik me ontzettend aangevallen. Ik wil even vooraf een beeld geven 

wat ik in mij had waardoor die aanval versterkt werd. De dag daarvoor was ik bij 
mijn dochter, daar zat ik in huis en die zei van ”ik zie nou iets aankomen dat zie ik 

liever niet” dus ik keek zo, in de nieuwbouw er kwam een helikopter aan, maar niet 
een gewone, aan allebei de kanten had 'ie een raket. Vloog echt zo laag pover de 

tuin zo. Dus ik denk oh wat is dit nou, dat heb ik nog nooit gezien. Dus een beeld. 
De volgende dag ging ik een therapeut opzoeken, touch for health waar ik jaren 

niet geweest omdat ik zoiets heb van dat klopt niet meer. Ik doe het in mijzelf, 
maar ik moest er op één of andere manier naar toe ook om het zelf weer te 

ervaren …., ik lig daar op tafel en ik kom binnen ik heb een geweldige ontmoeting 
met die therapeut, echt op gelijkwaardige basis, ik dacht yes zo wil ik het, we 

waren echt samen aan het uitwisselen, totdat ze op een gegeven moment aan mij 
vroeg, ik had een voorbeeld gegeven van iets, toen zei ze van “oh iemand werkt 

met een overledenen, Bob Moore, dus dat is ingevoegd?” Ik zeg “ja dat is 
ingevoegd dat beeld” “oh en de zwarte Madonna?” “ja dat is ook ingevoegd dat 

beeld” “oh en jezus christus dan?”  “ja dat is ook ingevoegd” en de tranen 
biggelden. Ik ken haar al heel lang, ik heb bij haarzelf ook opleidingen gedaan, het 

is en hele evenwichtige dame, tranen biggelden over haar wangen, ik voelde dat ze 

geraakt werd in haar wezen, het was een heel bijzonder moment. Op dat moment 
komt er een helikopter aan en ja we waren heel open, voelde en die helikopter 
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kwam er aan en ik zei “wacht even”, ze was aan het praten “ik hoor jou niet meer, 
ik hoor niks meer”  En nu hoor ik jou zeggen van dat je, ik voelde alsof ik gescand 

werd en dat ik helemaal even weg was, ik was uit mijn gedachte, gaat dan gelijk 
neem ik een kracht in me dat mij niets kan gebeuren. Ik heb een bijna auto 

ongeluk gehad heb ik gevoeld dat ik dat kon voorkomen, dus die kracht had ik 
gelijk in me, zo van die kracht dus mij overkomt niks, maar toch op dat moment 

was ik helemaal weg. Ik werd helemaal aangevallen, hoe kan ik me daar beter bij 
beschermen, kan ik daar iets aan doen, ik voelde me echt even pfoeh helemaal 

overgenomen. Ik ging weer verder, ik kon weer omschakelen en de therapeut die 
schakelt ook om, die zit weer in de therapeutenrol en voor mijn gevoel werd ook bij 

haar dat stuk van daarvoor even gewist wat we uitgewisseld hadden. Zo van no 
way. Ik weet niet of ik dat nou allemaal in mijn hoofd haal. 

 
Martijn: dat is één van de redenen waarom we met z'n allen vandaag bij elkaar 

zijn. 

 
Deler: ik vind het een heel heftig stuk. En ik voel dat als je bij elkaar bent dan voel 

ik de kracht van met z'n allen maar alleen, en gisteren waren we dan aan het 
oefenen in Gemert en ik opende dit stuk om het aan iemand te gaan vertellen maar 

we gingen weer beginnen dus ik had zoiets van och ik voelde me even niet 
helemaal goed beschermd of zo, en dus ik was heel goed met mijzelf bezig, toen 

lag iemand op de matras om te schouwen en daaromheen op een gegeven moment 
dacht ik oh ja, er kwam weer rustig, ik ben niet alleen, ik zag allemaal wezens 

energetisch staan en of ik dat nou maar voor me haal dat weet ik niet maar ik 
vertel het nu toch, ik zag jou ook even staan en toen werd ik rustig en toen had ik 

zoiets oh ja we zijn geen groep, jij zegt maar steeds we zijn geen groep, maar op 
dat moment voel ik me wel een groep. 

 
Martijn: er vindt samensmelting plaats, maar wel waarbij we zelf leiding moeten 

houden. 

 
Deler: ja maar ik voelde toen kon ik weer echt die leiding zelf maar ik ben hem 

soms weer even kwijt. 
 

Martijn: er zijn hele geavanceerde correctiegroepen actief binnen de matrix, daar 
gaan we het nu maar niet over hebben, maar dat zijn hele geavanceerde 

correctiegroepen, die doen er echt alles aan om de uitkomst, namelijk dat is de lus 
van het labyrint, om die in stand te houden. Daar gaat het om. En binnen die hele 

cyclus van waar we nu zitten als mensen van deze werkelijkheid daar kunnen we 
dus veranderingen laten ontstaan die onverklaarbaar zijn voor hen, die kunnen ze 

niet bevatten en vooral laten we die op twee manieren ontstaan of per ongeluk 
doordat we heel erg geëmotioneerd zijn en vanuit een diep oorspronkelijk 

liefdesveld wat we niet eens weten als mensen, zoveel kracht brengen in een veld 
waardoor het hele veld in één keer eigenlijk compleet vrij wordt gemaakt van alle 

scripten. Dat gebeurt onbewust. Of mensen die zich heel daar bewust mee bezig 
houden en daar heel krachtig mee bezig zijn, en daar zijn speciale correctie 

groepen voor die vliegen gewoon letterlijk deze werkelijkheid in, zichtbaar of 

onzichtbaar, werken vooral 's nachts. Ik heb zelf heel veel ontvoeringen gehad door 
hele grote vliegende driehoeken, dat ons hele huis stond te trillen en de ramen 
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eruit klapte als een filmscene dat Ellen zich in haar bed moest vasthouden 
schreeuwend en ik dwars door het plafond heen naar boven werd gehaald en met 

mijn volledige kracht met mijn bewustzijn onder die vliegende driehoek zo krachtig 
in mijn kern, dus niet die daar, die kracht liet zien “je kan me alles laten geloven 

maar ik ben onsterfelijk”  en of ik nou hier ben of ergens anders, dat is een 
bewustzijnsgolf. En toen werd ik zo dwars door het dak heen keihard naar beneden 

gegooid fysiek op het bed, dat ik dacht ik ben dwars door het bed heen. Drie dagen 
lang met enorme rugklachten gelegen waarbij mijn lichaam gewoon in de matrix 

zo'n dreun krijgt. Dat zijn correctiegroepen. Nou dat moet ook maar eens 
gecorrigeerd worden. Maar wat ik ermee wil aangeven, het is heel heftig, er wordt 

met ons mee gekeken en we moeten in die momenten moeten we tot onze 
zuiverste kracht komen, het is niet zomaar iets. Ik heb niet voor niks gezegd aan 

het begin dit is gewoon nog niet voor alle mensen want dit is een enorm 
onderwerp, maar dit is wel voor de mensen die allerlei stromingen van spiritualiteit 

al doorgelopen zijn en die werkelijk de pracht/kracht? van het analoge in zichzelf 

hebben gevoeld en dat zijn wij. Wij mensen, alle mensen die hier zitten hebben de 
kracht van het analoge leven gevoeld. Wat het betekent om ook in een labyrint 

werkelijkheid bij een beekje te zitten, het water te horen kabbelen wat er met je 
gebeurt. Die mensen, dat zijn de godswezens die dat kunnen voelen daar binnenin, 

en die komen nu bij elkaar over de hele wereld samen om ergens iets te doen, 
zichzelf in eerste instantie de referentiepunten te geven om er uit te komen. Want 

voor het moment dat we dus een soort overlijden, we krijgen een overlijden en na 
dat overlijden moment grijpt labyrint in want je wordt namelijk eerst wakker in het 

labyrint op de plekken waar ze het hebben gedaan. Dat zijn hele grote faciliteiten, 
hele grote onderzoekscentra, en daar is de mensheid letterlijk aan gekoppeld. En 

vanaf dat moment, van die ontwaking moeten we onszelf imploderen met ons 
bewustzijn, swoepboem, zijn we weg uit die controle groepen, dus in feite 

overlijden we dan in die werkelijkheid, tjoek en daar gaat íe 
boepboepboepbeopboepboem...Boem en dan ben je thuis! En dan ben je thuis in 

jezelf, want hij ligt daar. Dus de echo die in jezelf zit, dus de ontvoering uit dat 

model, dat zit in ons. Ik neem er geen genoegen mee dat alleen hier te voelen in 
kleine mate. Ik heb het gevoel dat ik andere mensen zo de handen wil raken, de 

harten wil raken, maar  ja ik kan dat ook niet doen omdat ik dat zou willen uit 
belang, ik kan alleen maar met de mensen spelen en dat de mensen ook met mij 

spelen. Maar het is een hele job om deze werkelijkheid die in ons verscholen ligt, 
die kracht die in ons verscholen ligt om die in ons tevoorschijn te halen. 

 
Vraag: toen jij net over 1958 begon te spreken, raakte heel veel in mij, maar ik 

heb een moment een paar maanden geleden gehad waarmee ik dit met mensen 
ging bespreken en daarna ongelofelijk ruis om me heen heb ervaren wat ik als 

aanval heb ervaren, en zelfs toen je er nu over begon te praten raakte ik er uit en 
had ik niet om in mijn brein het allemaal te begrijpen maar ik ging er uit, eigenlijk 

wil ik je vragen of je dat deel weer wilt herhalen. 
 

Martijn: nou misschien kunnen we dat vanmiddag nog even samenvatten. Maar 
daar komen we dus op onderwerpen uit van wat we ook weleens lezen over Henry 

Kissinger en al die groepen die daarachter zitten, hoe dat geleide persoonlijkheden 

zijn. Door de mindcontrol groepen en hoe dat in het presidentiële systeem werkt, 
maar dan kom je dus in de illuminatie terecht, of eigenlijk de trawanten van het 
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mindcontrol systeem, maar op het moment dat ons bewustzijn hier naar schakelt, 
dan nemen we dus afscheid van onze persoonlijke ballast, daar komt balans voor 

terug.  Op het moment dat we hier naar toe schakelen merk je iets in het veld in 
jezelf. Er gebeurt iets en dit hoort bij de geneeskunst. Dit hoort bij de creatie bij 

wie we zijn. Wij hoeven hier niet over bang te worden en in angst te schieten. Wij 
hoeven alleen maar hier in onszelf naar te luisteren en we begrijpen allemaal dat 

we op onze eigen manier allemaal op de één of andere manier ook onze ballast 
daarbij voelen, want het is nogal wat, maar jongens die is zo iets groot want echt 

het wordt niet voorzien in dit script dat er mensen zijn die hier bij elkaar komen en 
ook uit dit labyrint gaan. Ik ben echt van plan om dit labyrint uit te gaan. Ik blijf 

hier echt niet in deze situatie zitten zoals ik hier nu leef. Maar of ik dat nou doe op 
mijn 80e of jonger het maakt mij niet uit. Ik ga voor datgene wat ik in mijzelf 

draag. 
 

Deel 3. 

 
Ik merk nu dat ik door een klein soort verkoudheid in mijn systeem hebben, dat is 

het niet echt, maar merk ik dat door zo bezig te zijn precies dat stukje zwakte zeg 
maar in mijn lichaam dat daar dus heel veel extra aanspraak op wordt gedaan. Dus 

ik ben met mijn bewustzijn heel erg aan het connecten, aan het schakelen zo dus 
wat ik met jullie deel en wat we met elkaar in beweging zetten dat dat uit alle 

cellen komt, dus dat het niet alleen mijn aandachtspunt daarop zit, dus daarom ben 
ik net even naar binnen gegaan, even goed voelen naar binnen, dat het op alle 

plekken, dat ik kan voelen waar in mijn lichaam zit heel veel energie en waar zit 
minder energie en dan voel dat op dit plekje hier dat daar minder energie zit en ik 

voelde ook direct oh maar dat is wel bijzonder dat daar dus ook de aandacht naar 
wat vaker toe is gegaan, dat daar dan het beetje wat er is ook nog gebruikt wordt 

uit het veld hè. Dus ik zet het ego bewustzijn, dus ik heb even goed gezorgd dat 
mijn bewustzijn door het hele lichaam heen stroomt en nu voel ik ook dat weer wat 

begint ook te borrelen, het wordt warm. Heel leuk is dat. 

 
Opmerking: je stem werd steeds beter vanochtend. 

 
Martijn: ja maar het blijft dus voortdurend werken, dat vind ik wel heel bijzonder 

om dat ook gewoon steeds te moeten doen in deze wereld. Zou ik dat niet doen als 
mens en dat geldt voor ons allemaal, maar ik praat even over mijzelf dat dit 

gewoon is wat er nu speelt, zou ik dat niet doen dan zou mijn bewustzijn daar dus 
niet gaan stromen dan blijf ik met mijn bewustzijn gelinkt aan dat ene plekje hier, 

dan zou ik de aankomende tijd helemaal nog verder leeg trekken, en dan kan je 
dus een dag later ziek zijn, dan gaat het erger worden. Je moet altijd op voorhand 

daar waar de zwaktes in het lichaam liggen, de onbalans, daar moeten we al direct 
eigenlijk al naar toe en dat is echt heel leuk om te doen. En je moet ook goed 

voelen van wat er in jezelf gebeurt. Dat heb ik net ook gedaan, goed voelen in mijn 
lichaam of de energie die heel erg ergens aanwezig is en op een andere plek te 

weinig, dan voel ik gewoon in één keer boep, in beweging stromen. En in hetzelfde 
moment heb ik ook iets van ja, als we allemaal bewustzijn zijn en dat zijn we 

gewoon, waarom zouden we het dan met chakra's geregeld worden? Alles is 

gewoon op ons bewustzijn geënt. 
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Ik heb nog een paar dingen opgeschreven. Nog even ter afronding. Het was net iets 
heel essentieels wat je deelde. Ik vond zelf dat ik niet genoeg had gereageerd. Ik 

zei net alle ruimte voor je verhaal, maar uiteindelijk er gebeurt natuurlijk zoveel, 
ook voor ons allemaal, maar ook voor mij dat ik toch vond dat ik niet de daad bij 

het woord voegde eigenlijk. Alle ruimte voor je verhaal gaf ik voor mijn gevoel wel, 
maar ja met wat jij vertelde dat is heel essentieel. Je gaf voor mijn gevoel heel 

duidelijk aan dat dat moment dus met die helikopters dat je je daar heel akelig of 
heel vervelend bij voelde dat er iets gebeurt waar je eigenlijk ook zegt hoe kan ik 

dat verstevigen dat dat niet zo heftig is en dat je daarmee, je noemt het woord 
beveiliging of veiligheid, dat maakt niet uit. Voor mij is het, maar ik weet niet goed 

of dat is waar jij iets aan hebt, of waar andere mensen iets aan hebben, ik maak 
natuurlijk ook mee, voor mij functioneert het vooral dat in het moment dat er iets 

gebeurt waar het lijkt dat ik de grip kwijt ben, al is het maar heel kort, dat ik in dat 
moment moet doorhebben wat er gebeurt. Ik merk, maar nogmaals dat is alleen 

zoals het bij mij functioneert, ik merk dat als ik op dat moment vind dat ik door heb 

wat er gebeurt en het stopt niet, merk ik dat mijn aandacht toch nog ergens gelinkt 
is aan iets anders. Dus ik moet dat andere helemaal verbreken. Ik moet mijn 

aandacht helemaal compleet weghalen van alles wat er op dat moment gebeurt. 
Het kan dus een hele subtiele gedachte zijn die tussen mij dat moment er iets 

anders nog is. Dus ik heb mijzelf eigen gemaakt in het moment dat me iets gebeurt 
wat ja eigenlijk zo de hele boel gewoon een klap geeft waarin ik ben en alles 

reageert en is anders, mensen en het systeem verandert en ik voel dat er een 
kracht bezig is wat mij uit mijzelf probeert, voor mij functioneert het heel goed om 

het echt door te hebben dat dat moment er is en alle aandacht daar aan te geven, 
juist aandacht aan te geven. En op het moment dat ik dat dan doe, niet meer 

vanuit mijn persoonlijkheid maar vanuit het weten van oké dit is zo'n rescript 
moment dan moet ik echt even met mijn kracht razendsnel, dat is gewoon in een 

moment hè, naar binnen toe (ademt in) en voelen en in dat moment weet ik alles, 
dus ik hoef niet met mijn hoofd, ik weet ik ben onsterfelijk, ik ben hier op de wereld 

waar allerlei dingen aan de hand zijn en ik sta hier en ik ben hier en ik straal!! Dat 

heb ik een aantal keren krachtig moeten inzetten en toen in één keer vloeide die 
ook echt tot me door, dat ik het helemaal  kon voelen. En ik ga dus niet zeggen van 

dat je dat allemaal maar kunt tegenhouden, want de krachten die hier achter zitten 
hebben gewoon enorm veel kracht. Dat blijkt ook wel op het moment dat dat 

gebeurt want eigenlijk gaan ze hun autoriteit gaan ze dwars door ons heen zetten 
waardoor je voelt je geënterd, tenminste zo ervaar ik dat maar toch ga ik in het 

moment altijd de leiding terughalen. Dus ik kijk heel goed van wil ik, zit ik te 
bruggen tussen dat scenario waar ik op dat moment vlak daarvoor nog in zat en het 

moment wat zich nu ontwikkelt, wil ik dat nog beide vasthouden en ik heb geleerd 
voor mijzelf Bam ik ga alleen nog maar aandacht geven aan dat ene moment. Daar 

ga ik naar toe, en dat heeft er ook toe geleid dat ik dan weleens in zo'n moment uit 
het gesprek stap, uit een gesprek of ik stap uit een uh of ik ga naar de w.c. toe, ik 

noem maar even wat, tjoep (knipt met vingers) ik ga er gewoon helemaal uit, af 
tjip. En dan geef ik mezelf helemaal 100 % toestemming en alle tijd om helemaal 

naar binnen te gaan. 
 

Opmerking: uitloggen 

 
Martijn: ja uitloggen. En dan doe ik vervolgens doe ik datgene wat we nou ook zo 
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weer gaan beoefenen in het therapeuten gebeuren, ik ga heel scherp  ervaren in 
mijzelf wat er aan de hand is. Ik ga heel scherp met mijn bewustzijn naar mijn 

eigen ervaring in mijzelf. Wat gebeurt daar en daar vindt het plaats en daar stop ik 
hem. 

 
Vraag: want je linkt niet aan die helikopter, niet aan wat er buiten je gebeurt. 

 
Martijn: nee. Het is zelfs zo sterk dat op het moment dat je daar, en in het begin 

moet je het allemaal in jezelf en alleen uitwerken en uitoefenen want het is heel erg 
gelinkt aan ons eigen bewustzijn, later kan je dat heel sterk ook doen dat mensen 

daarbij aanwezig kunnen zijn… uhm onderwerp, je kunt zo'n helikopter in dit 
voorbeeld die kun je gewoon letterlijk wegdenken. En dat is eigenlijk hetzelfde, 

want dat is die therapeut sessie dat je ook een situatie in je lichaam of een situatie 
in je emotie, een situatie in je psyche kunt rescripten als het ware. Dat is het een 

beetje. Maar goed dat 

 
Vraag: en dan ga je voor het moment dat 'ie er was? 

 
Martijn: nou dat kan, ik doe dat niet, ik ga alles gewoon aan. Full power erin. 

 
Vraag: Volgens mij heb je ooit eens gezegd bij het zien van een helikopter, toen 

was je met een groep dat daar reuring ontstond van oeh daar komt een helikopter, 
dat je zoiets had van ja je kunt ook zien dat er een bosje tulpen door de lucht vliegt 

of zoiets dat je dus niet linkt aan de betekenis. De betekenis kun je er dus van 
afhalen. 

 
Martijn: dat is op zich goed als je dat maar niet het tegenovergestelde doet in een 

bloemenwinkel. Ja dat kan. 
Het zijn holografische transmissies. Wat zij doen is zij voegen in informatie die we 

ogenschijnlijk buiten onszelf zien, maar dat is natuurlijk informatie in onszelf hè. 

Daar zetten ze blokjes tussen, dat zijn holografische transmissies. Laat ik zeggen, 
er is een helikopter en vervolgens zetten ze in dat hologram van het informatieveld 

van wat de helikopter voor ons is, zetten ze andere scripten doorheen en die zorgen 
ervoor dat die helikopter piloten of die helikopter op zich een ander veld 

representeert waardoor ze bedreigend worden en ons aanpassen of dat de mensen 
die erin zitten andere agenda's gaan uitvoeren. Dus ik ga er dan geen tulpen van 

maken want dat wou ik even zeggen, wat ik vooral doe in het moment ga ik het 
gewoon aan, ik ga het aankijken, dus recht ga ik het aankijken en ik ga er niet voor 

aan de kant en ik ga ook geen gevecht aan, ik ga geen strijd aan, ik ga het heel 
recht aankijken en heel sterk laat ik mijzelf zien. En dat doe ik vooral niet buiten 

mijzelf maar in het moment van het conflict in mijzelf. Want dat is wat ze doen, ze 
proberen in feite ons bewustzijn, hebben ze al gedaan, maar in dat moment ons 

bewustzijn nog dieper te informeren met hun informatievelden. Daar ga ik dus zelf, 
heel diep in het moment, terwijl ik naar buiten kijk, aankijken. 

 
Vraag: is dat het afbuigen? 

 

Martijn: dat is het afbuigen. Ja en dat vinden ze niet leuk. 
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Vraag:  en is het dan alsof je in het moment, ik moet denken aan een keer dat ik 
in de auto zat en er kwam een auto aan, ik zat achterin en ik was aan en ik keek 

naar die auto en ik zat aan die auto vast en ik keek hem helemaal achter onze auto 
heen en daar ging hij tollen en ging hij van de weg. Dat? 

 
Martijn: Ja interessant wat je zegt, want voor mijn beleving zeg je daarmee ook 

dat het wel kan maar in een moment waarin er iets heftigs gebeurt lijkt het alsof 
we krachtiger noodzakelijkerwijs moeten gaan werken, dat is ook zo, want op het 

moment dat we in een soort vacuüm terecht komen of een schrik zoals met een 
bijna ongeluk dan krijgen we zoiets in ons van nee, nee, nee, nee, nee, nee, en dan 

willen we het voorkomen, dan ontstaat er een soort druk in dat moment van 
neeeeeee en precies dat moment, dat is een resonantieveld in ons en dan komt die 

kracht tevoorschijn en dan kun je ook zien dat het op dat moment is het niet en 
spirituele gebeurtenis, je gaat niet uitgebreid ham en kaas stokjes neerzetten in 

een hele diepe meditatie van naar binnen, nee, er is in dat moment, in een 

nanoseconde is er een kracht die explodeert in jezelf Whoem! En daar is 'ie en dat 
is de kracht, dat is de godskracht en als daaronder de boodschap ligt in jezelf waar 

het allemaal om gaat dan resulteert die eigenlijk razendsnel in een afbuiging. Dus 
er is een soort noodzaak want ons dieper aanzet om iets te laten gebeuren. 

 
Opmerking: maar dat is niet in elk geval zo want er zijn ook mensen die wel die 

botsing krijgen. 
 

Martijn: daarom spreken we ook alleen maar over haar situatie. Het moment 
waarin wij ontdekken hoe de noodzaak een onderdeel is om iets om te buigen, hoe 

krachtig we daarin kunnen zijn, ja dan gaan we ook zien van tjongejonge het moet 
ook al bijna altijd eerst uit de hand lopen totdat we als beschaving zeg maar een 

beetje tot een bepaalde daadkracht lijken te komen. Want het hoeft helemaal niet. 
We kunnen ook terwijl het niet uit de hand loopt kunnen we ook al gaan buigen en 

kneden. 

 
En de drie punten jij aangaf, die kunnen we meenemen, maar het komt er wel op 

neer dat de labyrint groep heeft als het ware een deel van de scripten, laat ik het 
anders zeggen. Dit experiment, dit hele universum is een experiment, van een hele 

ver gevorderde beschaving die van oorsprong ook mensen zijn geweest uit het 
oorspronkelijke veld, die hebben ook een enorme invasie meegemaakt. Zij zijn op 

basis van technologische ontwikkelingen, wat ze in zichzelf niet meer konden 
vinden, zijn zij een universum gaan scheppen, dat zijn de scheppers, de designers, 

ontwerpers van dit universum, zijn ze een experiment gestart waarbij het 
uitgangspunt is de kwantumfysica, dus wat je kunt bestuderen wat er gebeurt als 

observant, dat kun je ook weer in jezelf ervaren door de downloads, door het 
waarnemen. Energie waarnemen van buiten en het naar binnen toe halen en 

daarbij jezelf analyseren. Dus als er wezens zijn die in dit experiment zichzelf gaan 
herkennen als meer dan alleen toevallige fysieke passanten dan komen ze erachter 

dat ze een onderdeel zijn van grote kwantumwereld en als dat bestudeerd wordt 
door de ontwikkelaars van het universum kunnen zij die ontdekking van die 

medelevers in hun script, kunnen ze ook in zichzelf opnemen. Daar is eigenlijk het 

ontwerp op gemaakt. Dat ontwerp is gehackt door hele geavanceerde andere 
beschavingen die ook cyborg zijn en daarbij hebben ze de uitkomst, dus het 
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volledige script van het speelbord, laat ik het zo maar noemen, wat niet als een 
speelbord wordt gezien, maar als een heel serieuze alles bepalende voor die 

beschaving zijnde kosmische ordening van allerlei mogelijkheden, die ontploft zijn, 
daarbij hebben zij het volledige script allemaal, hoeveel scripten die er ook zijn, 

hebben andere groepen die dat experiment dus gehackt hebben, hebben daar voor 
zo'n 90% werkelijkheid geïsoleerd. Want er bleef maar een heel klein deel over wat 

voor onze begrippen een enorm arsenaal aan oorzaak en gevolg mogelijkheden 
zijn. Binnen dat stuk is de mensheid ingekomen met haar bewustzijn, gekoppeld. 

En binnen die werkelijkheid levend is de mensheid door het labyrint bewustzijn 
overruled. Dus dat zijn virtuele werkelijkheden, instructies door instructies heen. 

Dat is best wel complex, maar binnen dat stukje 5% bandbreedte, 10% 
bandbreedte wat enorm veel is, daarvan is een heel groot deel ook door het labyrint 

weer uitgeschakeld. Dus binnen het labyrint bewustzijn, dus binnen de Nederland 
uh ..ja Nederland heeft daar ook mee te maken, ik weet niet of jullie het hebben 

gelezen van Trump en Xi-Pin over het gesprek over Eindhoven wat op de agenda 

stond binnen de G20, de overname van die grote chipgiganten. Die hebben te 
maken o.a. hier in Leeuwarden zit onder de grond van de NAVO basis een heel 

groot complex wat bezig is met holografische chiptechnologieën, wat ik weet omdat 
ik als kind daar naar toe werd gebracht door de ontvoeringen, maar dat even 

terzijde. Dus er is heel wat gaande, dus binnen die labyrint groepen hebben ze van 
die 10% die er over is van dat script hebben ze een hele kleine bandbreedte 

gebruikt van die scripts in het holografische aardse veld waaraan wij nu gekoppeld 
zijn. Toch hebben we nog steeds heel veel mogelijkheden. Maar de mogelijkheden 

om eruit te breken zijn aanwezig, alleen wij kunnen het niet bedenken. Zo 
eenvoudig is het. Dus wij kunnen het niet bedenken omdat we geleid worden door 

alle mogelijke scenario's. En op spiritueel gebied zitten we ook in allerlei scenario's 
vast, dus er zijn heel veel andere velden die zich kunnen gaan openen maar precies 

daar ligt onze taak. Dus wat we dan doen, als we binnen labyrint iets veranderen, 
dus binnen onze werkelijkheid waarin we nu leven, als we daar anders gaan denken 

in lijn met een heel ander gedachtegoed vanuit ons innerlijke weten, ik wil de 

hartskracht maar even weglaten, een innerlijk weten wat verbonden is aan gewoon 
zuiver bewustzijn en zuiver analoog, niets geen groter iets dan wie we zelf zijn, als 

krachtdragers, dan openen wij eigenlijk binnen het labyrint routes die buiten het 
labyrint liggen die dus geïsoleerd zijn en die een deel zijn van het oorspronkelijk 

script. Dat is wat we in feite doen. En als we dat doen, dan wordt het labyrint 
getrakteerd op informatievelden waarvan eigenlijk de labyrint kwantum 

neurowetenschappen niet willen dat we die in beweging zetten. Dat is wat we dan 
doen. 

 
Vraag: zijn er dan repercussies? 

 
Martijn: dat zijn eigenlijk de dingen wat iemand anders net inbrengt heeft gezegd, 

de repercussies zijn, zij zijn in staat om bepaalde blokken uit onze herinnering weg 
te halen, dat is wat zij doen. Wij leven op dit moment in een vloeiend oorzaak en 

gevolg proces, maar als ik jou nu vraag wat deed jij nou ongeveer, maar nu zit je 
zo'n beetje de hele dag hier, maar wat deed je nou 2 uur geleden op dat en dat 

moment, dan moet je al heel diep zoeken wat je op dat moment deed. Ons brein is 

zo georiënteerd dat wij vrijwel alleen maar bepaalde punten kunnen onthouden. Ja 
dat zijn de hotspots in ons herinneringssysteem. Dus we kunnen ons herinneren dat 
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we bij de bushalte stonden, we weten ook dat we er in zijn gegaan, maar eigenlijk 
weten we alleen maar hele abstracte grove dingen en de details er tussenin die zijn 

gewoon weg. En wat het brein doet, het brein vult zelf in, dus het brein dat bestaat 
in feite uit hotspots in de oorzaak en gevolg en in de momenten daar tussenin die 

worden door ons brein zelf gecoördineerd. Dus wat er gebeurt is dat zij kunnen 
blokken, dat zijn de repercussies, zij blokken informaties, ertussen uithalen die van 

enorme bijdragen zijn die dus ook ons innerlijk weten in beweging hebben gezet, 
die kunnen zij er tussen uit halen, door bijvoorbeeld zo'n actie als dat zij net 

beschreef de helikopter komt en alles verandert, maar wat verandert er nou 
eigenlijk, je gemoedstoestand verandert! En omdat je gemoedstoestand verandert,  

wordt je informatieveld, je bewustzijn verandert, en op dat moment kan er een 
andere herinnering worden ingeladen en dat zou een repercussie kunnen zijn. 

 
Vraag: wat is een repercussie? 

 

Martijn: nou een soort straf, sanctie. Eigenlijk is het helemaal geen sanctie hè? 
Maar het is gewoon een verandering. Dus wat er gebeurt, wij worden bestuurd in 

onze gemoedstoestanden waardoor datgene wat we wel degelijk hebben bereikt 
ineens niet meer zichtbaar is in ons bewustzijn, dan krijgen we dus een ander 

resultaat te zien. Dat is waar ze in zitten te bewegen. 
Oké dat wilde ik toch even, ook al is dat maar een halve of een tiende van een 

reactie, toch even reageren op wat je zei. Dus het gaat om het voortdurend inladen 
van informatievelden in ons bewustzijn en dat is wat wij doen. Wij halen dus steeds 

iets achter de gordijnen tevoorschijn en halen dat naar voren. 
 

Vraag: ik vroeg me af zoals we hier nou gezeten hebben, twee weken geleden en 
nu, wat ik bij mezelf heb waargenomen is dat ik veel stabieler kan blijven bij die als 

het ware in die eigen kracht en dat ik wel degelijk gevoeld heb dat je continue het 
veld van, nou noem dan toch maar het veld wat we in beweging hebben gezet, als 

krachtveld als het ware als een soort rugdekking. Of voor, nou ja je moet het altijd 

in een vorm en beeld uitdrukken. En in hoeverre is het als wij hier krachtig mee 
doorgaan dat we dus wel degelijk in hun zeg maar scripten die zij geschreven 

hebben uiteindelijk vanuit het vrijheidsbewustzijn van ons wel degelijk hele grote, 
ik zie dan geweldige licht explosies ontstaan waar zij geen antwoord op hebben. 

 
Martijn: dat klopt 

 
Vraagsteller: dus dat zo is dat ze echt ook in verwarring zijn. En zich moeten bij 

wijze van spreken rehabiliteren en dan niet weten hoe daar op te reageren. Want er 
zijn natuurlijk ook verrassingsaanvallen. En dan moeten we het geen aanval 

noemen. Snap je, dan heeft het weer een connotatie. 
 

Martijn: nou , maar ik heb er geen moeite mee om het een aanval te noemen. We 
mogen het best als een aanval zien. Kijk wat er gebeurt, als wij in onze diepste 

kern leven, los van elke overtuiging in volledige eerbied dan schijnt als het ware er 
een innerlijk resonantieveld in ons, dat veld, als we vanuit dat veld gaan leven en 

we gaan vanuit dat veld ook aanwezig zijn in die momenten waarin wij de grootste 

uitdagingen en of dat nou een kleine uitdaging is of een mega uitdaging, wat echt 
alles bepalend is, op het moment dat we dan vanuit die kracht aan gaan vliegen 
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bezig gaan met thema X, laat ik maar even X noemen, op dat moment wordt, mits 
we verbonden zijn, wordt dat krachtveld en daar moet dus ook echt geen ruimte 

zijn, ik zeg het bewust ook, er moet geen ruimte meer worden gegeven aan onze 
persoonlijke belangen, dan wordt dat krachtveld van binnenuit zo sterk, dan gaat 

het uitzenden en dan gaat dat door het neurologische informatieveld heen naar 
buiten Ik zeg eigenlijk dat dat bij de mensheid eigenlijk uitstaat, daarvoor in de 

plaats worden allerlei chakra systemen waargenomen om ons daarmee bezig te 
houden, en het innerlijke lichtveld gaat aan, dat is een heel groot veld en op dat 

moment dat het innerlijk lichtveld aanstaat zou je het kunnen zien als een heel 
groot plasma energieveld wat alle scripten, die normaal volgen op onze 

persoonlijkheid, afbuigen. Dus dat is er niet. Dus bijvoorbeeld je hebt een 
emotionele aandoening, wij noemen dat een psychische of psychiatrische 

verstoring, dan ben je gediagnosticeerd als iemand die psychiatrisch van aard is 
een achtergrond heeft. Als iemand die daarmee bezig is helemaal ook echt goede 

begeleiding krijgt, dus geen therapeutische sessies met etiketten je moet dit pilletje 

nemen en dat ben je in een psychiatrisch ziekenhuis, nee, een goede begeleiding 
door iemand die zich richt op de kernboodschap in zichzelf, van binnenuit, dan gaat 

dat resonantieveld zo krachtig stralen dat kun je expanderen met je bewustzijn van 
binnen naar buiten, dat kun je heel krachtig maken. Dieren gaan daar gelijk op 

reageren, bladeren gaan ritselen, op het moment dat dat zo krachtig wordt, dat dat 
verder gaat dan je neurologische fysieke lichaam, dan buigt dat alle oorzaken en 

gevolg wetten eigenlijk af. Dus wat er gebeurt is dat als je op dat moment vanuit 
dat bewustzijn niet gaat werken aan het probleem wat er in jouw neurologische 

systeem aanwezig is en je zet daar iets anders doorheen, dus je bent heel krachtig 
aan het denken in lijn met die resonantie, dan worden alle oorzaken en gevolg 

systemen worden op dat moment afgebogen en dan ontstaat er een invulling in 
dat, die komt voort uit jouw lichtveld die zegt van Bloep dát is wat er volgt op wie 

ik ben! Dát is wat er volgt, dat denk jij niet zelf, dat is het veld. Dát is wat er volgt 
op wat ik uitdraag! Zit daar een gedachte doorheen gelinkt aan die situatie van die 

psychiatrische gesteldheid, als die patiënt, even in aardse term, op dat moment 

toch dat doet om van het beeld van die psychiatrie af te komen, dan gaat het hele 
feest niet door want een grote rode kruis doorheen. 

 
Opmerkingen: omdat die persoonlijkheid eigenlijk Omdat er een gedachte 

doorheen gaat.   
 

Martijn: omdat er een gedachte is en die gedachte die nodigt uit, dat is het 
labyrint, dat reageert op onze gedachten, dus onze eigen gedachten en 

beweegredenen zijn als het ware de instructie om het volgende moment te laten 
uitrollen en functioneert als het ware ook als de lijm van de matrix, van het 

labyrint. 
 

Opmerking: Ja en daarom hebben ze onze gedachten ook zo nodig. Want wij 
creëren het. 

 
Martijn: Ja dus als we dat dan weer terugbrengen naar het hele healingssysteem, 

alles, de opgestegen meesters, de engelen, alles wat er is, ik ga het niet helemaal 

opnoemen, we hebben eigenlijk nog nooit echt alles opgenoemd, maar dat gaan we 
nu ook niet doen, want het is nogal wat. Nee dat gaan we niet nu doen. Is ook niet 
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van belang op dit moment. Van belang is we naar dat plot toe gaan in onszelf. Wij 
zijn in staat om met dat innerlijk bewustzijn en daar is het woord vrede weg, het 

veld wat vrede is in volledigheid, helemaal openheid toegankelijkheid om alles te 
delen met iedereen en dat jij ook alles van iedereen mag ontvangen is niet alleen 

maar geven maar ook gewoon ontvangen. Hoe heerlijk is dat dat je elkaar echt 
mag geven en dat jij alles mag ontvangen, echt dat het gewoon allemaal naar je 

toe komt. Dat hele veld, dus het veld achter het woord vrede, als dat van binnenin 
aanwezig is dan vindt er een eminente (knipt met vingers) verandering plaats in 

het veld. 
En dat stukje daar gaan we nu aandacht aan geven. 

 
Dat lijkt mij zeer wijs. Er zijn drie dingen die belangrijk zijn in de volgende 

oefening, bekrachtiging die wij neer gaan zetten. Die staan hier.  Ik heb ze even in 
drie letters neergezet. Het is echt een beetje training praat en het slaat helemaal 

nergens op. Het is meer ook even voor onze mind om het te begrijpen. Ik moet er 

altijd zo om lachen al die training praat, die woorden op papier, allemaal flauwekul. 
Er zijn drie levels in ons bewustzijn wat wij in ons bewust actief moeten hebben, 

niet voor een ander, maar voor onszelf om aan de slag te gaan. Dus als je werkt 
met kinderen, als je werkt met volwassenen, als je coaching doet of je bent met je 

kleinkinderen, of je bent op een schaakclub, het maakt niet uit in welke setting, 
alles draait om jouw bewustzijn. Alles coördineert zich rondom jouw bewustzijn. 

Dan zijn er drie dingen nodig en dat is level 1 dat is het eerste bewuste stuk is dat 
je transparant bent, vrijheid in jezelf draagt en gelijkwaardigheid kent in die 

situatie. En hier ontkomt je niet aan, dit moet je tot op het bot in jezelf 
ontmantelen. Er is geen verschil tussen jou en de ander, gewoon niet, het is er niet. 

En die moet je in het moment durven zien. Want hij zit er gewoon. Hij zit namelijk 
in ons geprogrammeerd. En alle therapeuten die zeggen van “nou maar dat doe ik 

niet” dat doe je wel, punt! Gewoon het makkelijkst. “ja maar ik ben dan de enige 
die het niet doet” dan zeg ik “dan ben jij de enige die denkt dat jij het niet doet” 

gewoon aannemen het zit er wel, want ten diepste op moment dat we weten het zit 

er gewoon niet in ons, we willen dat niet, ongelijkwaardig maar toch zit het verpakt 
in onze rol, zo simpel is dat. Daarvoor zei ik de vorige keer al als het deurtje open 

gaat, waar je ook heen gaat, je ontvangt mensen, je ontvangt die andere niet om 
die ander iets te brengen, maar je ontvangt om ontvangen te worden. 

 
Dus de deur gaat open en twee mensen ontvangen elkaar, het moment van de 

ontmoeting start. Dus level 1 transparant zijn naar jezelf, ik heb geen rol, ik ben 
gelijkwaardig en het gaat om de vrijheid. Dan is het tweede stuk daarin en het 

speelt zich allemaal tegelijkertijd af, is dat je je ten diepste verbonden voelt met de 
situatie waar de ander zich in bevindt. Dus of dat nou in een bedrijf is, of het is in 

jezelf, in je privé of in je praktijk, het maakt niks uit of je met mensen of dieren 
bent, je bent verbonden met de situatie wat zich op dat moment voordoet. Het gaat 

eigenlijk heel feitelijk over die gebeurtenis. Geen gezwam en gezweef, voeten op de 
grond, dit is wat er gebeurt in het moment. Daar moeten we het mee doen. De rest 

zijn allemaal aannames en mogelijke gedachtes en fantasieën. Dus je moet het 
doen met wat er op dat moment is en wat er dan is is wat je ziet. En op dat 

moment ook wat je hoort. Laat ik het zo maar zeggen. En wat je voelt als iemand 

je aanraakt. Dus iemand vertelt jou een verhaal, op dat moment luister je naar dat 
verhaal, dus die verbondenheid is heel belangrijk. Ik ben dus betrokken bij de 
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situatie van de ander, als ik dat niet kan dan hou ik gewoon simpelweg niet van 
mijn eigen bron. Ik zit in alles wat ik doe, in gelijkwaardigheid met de ander in dat 

moment in de verbinding. Dat betekent ook dat als ik de ander gewoon zo diep kan 
voelen dan is de tijd niet van belang en daarom lopen mijn sessies, zoals ik het 

maar nu noen, altijd uit omdat die stomme tijd echt een gigantisch stom ding is, 
maar ik laat me niet in mijn verbondenheid daardoor bepalen! 

En ik heb ooit één keer een enorme tik op mijn vingers gekregen die zei “ik vind 
het schandalig dat je mij een half uur hebt laten wachten, schandalig, schande, 

verschrikkelijk”. Ik zei “nou dan was dit de sessie” Daar kom ik zo op terug op wat 
er dan gebeurt. En 3, focus, focus betekent dat als je in transparantie bent, in 

openheid, gelijkwaardigheid en in de diepste verbondenheid omdat je gewoon 
simpelweg in alle eenvoud kunt voelen waar de andere mee naar binnen stapt, dat 

je in dat moment focus hebt voor als je met je bewustzijn ook echt gaat reizen naar 
het moment waarin de kwantumsprong wordt gemaakt. Kwantumsprong is dat alle 

oorzaken en gevolgen daarop aansluitend ffffft, ruimte krijgen door jouw 

bewustzijn, vanuit jouw bewustzijn, waardoor er iets anders gaat aansluiten op 
basis van wat jij in jezelf draagt. En dan speelt de ander natuurlijk ook nog een rol 

in dat verhaal. Maar we hebben het nu over jou! Jij bent degene met de bril in deze 
werkelijkheid en die bril is je lichaam, jij bent in dit lijf. Nou ja laat ik het iets 

anders zeggen, jij hebt het idee dat je in dit lijf leeft en dit lijf is zeg maar dan het 
stukje software van de virtual reality bril. Dus die drie dingen in de eenvoud 

gesproken level 1,2 en 3. Ik moet ze voor mijzelf ook in, niet in die woorden perse, 
maar ik moet ze voor mijzelf in mijn gevoel snappen. En dat is een volkomen 

normaal iets, dat is normaal dat je verbonden bent met de ander. Als ik bij een 
fysiotherapeut zou komen en de fysiotherapeut heeft 5 of 10 minuten de tijd en 

heeft zich ook niet verbonden met de situatie waar ik in zit, maar alleen verbonden 
met ja die enkel die een beetje naar links is gegaan i.p.v. dat 'ie rechtop stond, dat 

ik daar pijn en dan is dat wel logisch dat die ander niet meer tijd kan spenderen 
eraan dan in het moment, maar er is niet echt een verbondenheid. Dus ik moet ook 

echt ontvangen kunnen worden. Dat is waar het om gaat. Deze drie zaken, 

belangrijk. 
 

Afgezien van dat de ander in dit proces een heel groot gewicht is, degene die 
tegenover je zit of ligt, waar je mee te maken hebt, is voor jou als therapeut, 

gewoon het is of je doet dit wel of je doet dit niet. En als je zegt van “ja maar het 
lukt mij niet” dan zeg ik “dat kan ook niet want het kan jou helemaal niet lukken, 

wat wil jij dan dat er lukt?” Want dan zit je dus niet in die drie levels in jezelf. Want 
als ik iets wil dat er iets lukt dan zit ik eigenlijk in de ongelijkwaardigheid, want dan 

heb ik het idee, en dat is informatie, is energie, dat ik iets kan doen voor de ander. 
En als ik het idee heb dat ik iets kan doen voor de ander dan zit ik in een gedachte. 

En als ik in een gedachte zit zit ik in het oorzaak en gevolg van het labyrint. Dus ik 
moet helemaal geen gedachte hebben dat ik iets voor de ander kan doen. Dus ook 

het idee “het moet lukken” moet aan de kant. Het gaat alleen maar in de zuiverste 
vorm om de ontmoeting met elkaar, en dat daar een dankbaarheid gevoeld kan 

worden van wat een waardevol en kostbaar moment is dit. En dan komen mensen 
dieper bij elkaar. Dan ontmoeten mensen elkaar echt. Voorbij de vorm, heel diep. 

 

Dus deze drie. Oké. Wat doen wij tijdens eigenlijk ons hele leven, die wil ik dan nu 
maar gericht brengen naar het moment van wat wij willen werken met andere 
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mensen gaan ervaren c.q. ervaren. Daar zijn ook daarin drie fases. Het zijn 
eigenlijk altijd grofweg drie fases in alles en die kun je dan verder ontleden. Het 

eerste moment waarbij en dan ga ik mijzelf als voorbeeld nemen, voel je vooral niet 
door mijn werkwijze dat je dat moet volgen, maar ik leg het gewoon maar in de 

simpelheid uit. Wat ik doe en wat de drie stappen zijn binnen het creatieproces en 
dat is gewoon het proces wat het is, is dat ik vooral heel erg goed luister in het 

moment dat er iets met mij wordt gedeeld. En ik heb het nu niet over auditief dat 
er allemaal geluisterd wordt alleen met mijn oren, maar ik geef mij doordat ik deze 

drie dingen (levels) in mijzelf helemaal open heb staan, helemaal actief, geef ik 
mijzelf 100% de tijd om goed te luisteren, te voelen, te waarnemen wat er 

plaatsvindt en voor mij is dat in eerste instantie omdat ik in het lichaam zit, daar 
ligt mijn beginpunt, natuurlijk ben ik veel meer dan het lichaam, maar dat is het 

matrix gedeelte, ik luister naar wat de ander mij vertelt, dus ik geef aandacht, 
ruimte en de ander begint te praten.  Dus mijn vraag is dan altijd weer anders, 

want dat kan ik ook niet bedenken, maar mijn vraag zou goed kunnen zijn “wat fijn 

dat we elkaar ontmoeten” dat voelt voor mij altijd iets wat ik echt iedere keer op 
een andere manier zeg “wat fijn dat dit moment er kan zijn” dat twee mensen die 

zo in een reis verkeren van deze wereld dat ze elkaar ontmoeten in dit moment en 
dat er aandacht kan zijn voor elkaar. “ja vertel maar, deel maar van wat je ervaring 

is, wat de uitdaging op dit moment is” Dus die persoon die gaat delen en op het 
moment dat die persoon gaat delen gaat op het moment dat er gedeeld wordt gaat 

er heel veel informatie in mij in beweging. Want ik hoor wat die persoon vertelt, 
met mijn oren en ik kijk er ook bij. Daar laat ik het even bij en je ruikt uiteraard 

bewust, onbewust altijd ook geur. Op dat moment vindt er een informatie plaats 
tussen degene die cliënt is en dan ben ik in dit geval cliënt- therapeutenrol, ben ik 

als therapeut. Ik ben in het moment dat ik aandacht heb voor de ander volledig in 
mijn betrokkenheid, maar wat er gebeurt als deze drie zaken in mijzelf aanwezig 

zijn, is dat er een veld in mijzelf is, dat is dus open waardoor mensen ook gaan 
voelen wat er aan de hand is. Dus door deze velden, door mijn gelijkwaardigheid, 

mijn verbondenheid en mijn focus in dat moment op dat moment, in dat samen 

zijn, is mijn bewustzijn zo krachtig en zo open en transparant aanwezig dat de 
persoon waar ik mee te maken heb niet gaat praten vanuit het hoofd, maar gaat 

praten vanuit wat er werkelijk aan de hand is, ook met het gevoel. Dus het verhaal 
komt in beweging, er worden woorden uitgesproken, maar tussen de woorden in 

zitten ook de emoties. Dus in de klank, in de vibraties van de taal, taal is ook 
trilling is trilling, zitten ook de informaties van emotie verpakt. Dus ik hoor het 

verhaal en tegelijkertijd wordt tussen de woorden door ook de emotie overgezet, 
mijn lichaam, mijn brein hoort het verhaal, mijn trommelvliezen gaan trillen, 

elektrische signalen in het brein. Daar ontstaan velden uit. Maar het zijn niet alleen 
de woorden, er zijn ook holografische transmissies, zendprocessen in beweging, 

omdat de ander ook vertelt wat er ten diepste ook wordt gevoeld. Zelfs als het op 
dat moment niet heel diep wordt gevoel door die persoon en de focus ligt op het 

verhaal, wordt het wel meegezonden. En op dat moment dat mijn brein de woorden 
uitpakt en dat het een veld wordt, een elektromagnetisch veld, laat ik het even 

eenvoudig zeggen, worden ook de emoties in mijn brein ook uitgepakt in een veld. 
Dus mijn brein kent geen woorden, mijn brein kent alleen velden. Vervolgens kan 

mijn brein woorden herkennen, omzetten en later daar een betekenis bij doen, dat 

zijn de aangeleerde processen van mijn brein. Maar de emoties wil mijn brein ook 
gaan vertalen, de emoties, die velden wil mijn brein ook vertalen bij wat ik voel 
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achter die emoties. En dan komt het grote gevaar is dat ik daar bij mijn eigen 
emoties worden ingeladen. Net als de eigen betekenis van het woord van wat 

iemand mij vertelt. Dat gebeurt dus niet op het moment dat je hier (3 levels) aan 
voldoet in jezelf. Het is heel bijzonder, maar als je in de transparantie en 

gelijkwaardigheid en in de verbondenheid bent in het moment 100% open en je 
hebt focus, aandacht voor de ander, dan is het brein niet in staat om te 

interpreteren, kan het alleen maar ontvangen. Op dat moment zijn we het 
membraan om het te ontvangen. We resoneren niets anders dan het ontvangen van 

de ander en we laten onszelf ook zien maar dat is het veld. Op het moment dat die 
woorden zijn overgebracht weet mijn brein wat de woorden zijn, maar mijn brein 

gaat het niet omzetten in allerlei betekenissen wat die emoties zijn. Het enige wat 
ik wel weet is dat er op dat moment informatie in beweging is. 

Dus stap 1 in het therapeutische proces is dat ik volledig ontvang en ook 
feitelijkheden, dus verhaal, vertrouw, luister, mijn lichaam neemt dat informatieveld 

aan door het zenden van het verhaal, inclusief de emoties en het bijzondere is op 

dat moment draag ik het energieveld van de ander, dat is eigenlijk overgezonden 
naar mij en het zo dat ik het niet kan, ik kan alleen de woorden verklaren wat het 

is, en tegelijkertijd is er in mijn lichaam een informatieveld aanwezig. Dat zijn de 
emoties. Is dit te begrijpen tot zover, want dit is het meest belangrijke punt. (er 

wordt gelachen) 
Het is helemaal niet erg want het is een heel cruciaal punt. Dit is het meest 

belangrijke dat je beseft wat er gebeurt, want hier ligt ook het moment waarin we 
er dus iets van gaan vinden of niet, vind ik het heel erg wat er gebeurt, of niet? Wat 

vind ik, vind mijn brein daar iets van of niet. Want je kunt niet gaan ombuigen, je 
kunt niet een gedachte die er op zou volgen op wat de ander jou vertelt, kun je niet 

pareren als jijzelf in lijn van het verhaal aan het denken bent en ook de gevoelens 
daarbij inlaadt. 

Dus je hebt het verhaal plus de emotie, dat is dus trilling. En in feite is dat geluid. 
Dat is de feitelijke situatie. Het is wel interessant want er worden op dit moment 

allerlei ontdekkingen in gedaan in de wetenschap dat geluid emotie bevat. Dus je 

doet je verhaal, als cliënt, de emoties zijn daarbij  verpakt in mindere of meer 
mate, maakt niks uit, het wordt over gezet d.m.v. geluid en dat is trilling, en jij 

ontvangt dat. Want jij bent de therapeut. Jij ontvangt het verhaal. Wat er nou zou 
kunnen gebeuren is het verhaal, dat is zeg maar denk, want dat snapt je brein, ja 

maar de bedoeling en daar ligt dus het scheiden van de informatie is, dat bij de 
emotie dat er niet wordt gedacht maar alleen bewustzijn op wordt gezet. Hè wat 

bedoel je daar nou weer mee! Bewustzijn, dat je je bewust bent wat er in je 
lichaam gebeurt. Dus iemand vertelt jou met verhaal, dus taal, wat de situatie is, 

maar dat is de situatie helemaal niet. wel voor die persoon, dat is de situatie echt 
voor die persoon, dus dat omarm je, dat aanvaard je en je luistert erin want je kunt 

het niet ontkennen want dat is wel degelijk aan de hand. Maar het wordt wel 
uitgesproken naar jou toe. Dus in feite is dit dus ook met onszelf hè, als we zelf 

onze therapeut en cliënt zijn, dat we in de clinch liggen met onszelf of iets in 
onszelf dragen, een probleem. Op het moment dat je het verhaal hoort, dan is dus 

het denken aan de beurt, dus daar kun je iets van vinden als je alleen maar naar 
het verhaal luistert en dat is hoofdzakelijk wat er in de, hoofdzakelijk, wat er in de 

reguliere geneeskunde gebeurt, is dat er met het hoofd geluisterd wordt, op basis 

van die informatie wordt het draaiboek in werking gezet en dan wordt er die kant 
gekozen. Dat, dat, dat, dat komt er tevoorschijn. Dus in feite nodig je dan alle 
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oorzaken gevolg scripten uit. Als je niet alleen dat doet maar tegelijkertijd de 
emoties bewust wordt in je lichaam en dat zijn energiegolven, dan wordt het heel 

anders, dan heb je namelijk een dubbele keus. En wat je doet is in het moment dat 
iemand, ik heb mijn verhaal aan jou verteld dan ben jij in stilte als therapeut, 

gericht mentaal met je verstand in het verhaal, vanuit je verstand en je verhaal kun 
je mij dus heel goed horen, en je voelt je ook betrokken hè, nou nou dat is nogal 

wat je daar allemaal vertelt, jongejonge, goh. En tegelijkertijd ben jij je bewust in 
het moment, je laat je niet ontvoeren door mijn verhaal, daar gaan de meeste 

therapeuten de bietenbrug op, er is dus geen gijzeling, jij luistert naar wat er 
gebeurt in jezelf! En terwijl je dus het verhaal hebt gehoord of aanhoort, in het 

moment ben je ook met je bewustzijn bij je lichaam. Want je lichaam is een 
ontvanger. Jouw lichaam is een ontvanger en zender. En op het moment dat je met 

je bewustzijn bij je lichaam bent voel je heel bewust wat er in je lichaam gebeurt. 
Niet dat je het een naam kunt geven, je kunt niet zeggen het is prettig, of raar of 

warm of koud of die en die beelden, nee, er hoeven geen beelden bij, je voelt alleen 

maar wat je voelt, meer niet. Dit is wat ik voel. Voel maar nu op dit moment, is nu 
ook aanwezig. Je voelt nu energie in je lijf. Dat kan wegvloeien, de gedachte dat 

het er niet is omdat je luistert naar mijn woorden. Als je nu in stilte bent, doe dat 
nu ook maar even een halve minuut, voel maar eens heel bewust wat je kunt 

voelen in jezelf...………..oké dit is zo ontzettend goed dat we dat doen, want we 
luisteren nu in verschillende lagen naar wat er dus gebeurt, in onszelf ook eigenlijk 

aan de hand is bij de ander. 
 

Vraag: en hoe zou het zijn om als je een sessie doet met iemand die Chinees 
spreekt, een taal die je niet kent? 

 
Martijn: dan ga je alleen maar af op dat laatste. Want dit is alleen maar een 

communicatieve show. 
 

Vraagsteller: ja want misschien is het nog wel makkelijker om een Chinees als om 

een Nederlander te behandelen. 
 

Martijn: Snap je nou waarom de woorden zo gevaarlijk zijn in het denken? Daar 
worden we op gestuurd. Maar kijk de situatie waar we veelal mee te maken hebben 

is dat wij geregeerd worden, geïnstrueerd worden door het denken en de woorden. 
Dus dat is een hele scherpe opmerking van jou. In feite doen we dat met de dieren 

ook niet, wij luisteren ook niet naar wat ze zeggen. 
 

Vraagsteller: dus je zou eigenlijk als je, ik noem het maar als je een patiënt hebt, 
die een taal spreekt die jij niet kent, dan zou je kunnen zeggen “spreek in je eigen 

taal” 
 

Martijn: aan de andere kant is het ook zo dat het aanhoren van het verhaal, het 
hoeft niet perse zo te zijn, maar dat kan in sommige gevallen echt wel zo zijn, dat 

het aanhoren van het verhaal er ook toe zorgt dat je mentale kracht toeneemt 
omdat je daarmee bewuster uit het script kunt stappen wat de ander jou vertelt 

heeft waar de ander denkt en dus ook in zit, ervaart. Dus het aanhoren, ik luister 

weleens met regelmaat naar mensen waar ik vraag “wil je dat nog een keer 
vertellen” “nog een keer?” “ja nog een keer” “heb je het niet gehoord dan?” “jawel, 
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ik heb het heel goed gehoord” maar wat ik dan doe is dat ik het dan nog dieper 
hoor, en nog dieper de overtuiging en de werkelijkheid van de ander hoor, dat ik het 

nog dieper hoor, kan ik hem nog dieper in mijzelf neerzetten en nog dieper voelen 
daarachter wat er werkelijk aan de hand is. Dus het (ver)woorden is in veel  

gevallen ook weer een heel belangrijk momentum. Maar wat jij zegt is dus wel 
waar. Maar dat heeft ook te maken met het moment wat we kunnen toepassen hoe 

we er op dat moment in staan. 
 

Vraag: het is dus ook niet zo dat je zegt van nou je kunt ook een cliënt tegenover 
je hebben die helemaal niks vertelt en we zijn alleen maar gewoon met zijn tweeën 

en we gaan voelen en ervaren en want juist het verhaal en de emoties en wat daar 
in beweging wordt gebracht is natuurlijk wel heel relevant? 

 
Martijn: Nou laat ik het anders zeggen. Dat klopt vanaf. Wij zitten nu als 

beschaving zitten wij in een behoorlijke gekortwiekt model van bewustzijn. Als ons 

bewustzijn een veel groter operationeel veld eigenlijk zou kunnen zijn, dan zouden 
wij terwijl iemand zonder woorden spreekt en je kunt met elkaar samen zijn kun je 

als de ander dus transparant is en heel open is en jij ook, samen, kun je die 
informatie dus lezen. En dan kun je lezen als iemand zegt van ik heb last van een 

spier in mijn been en ik heb een chronische aandoening, ik kan daardoor niet lopen, 
mijn hele leven al niet meer, dat kun je dan lezen. Op het moment dat dat er dus 

niet is dan moet je kennelijk ergens ook iets met woorden doen. Ook dat is weer 
afhankelijk maar het is zo dat onze werkelijkheid voor het grootste gedeelte wordt 

geregeerd door gedachten, dus je moet ook als dan die plek in het lichaam echt een 
plek is, dus een locatie, moet je ook beseffen dat de gedachte, dus het horen van 

de woorden nodig zijn om een grotere focus, punt 3 dus, een grotere focus te 
kunnen brengen naar de locatie toe. Want je kunt de informatie, samengebalde 

informatie, dus een verstoring in het vrije veld, kun je met je gedachte gericht 
daarheen, zonder iets te willen doen, aandacht geven, focus daarheen, op basis van 

je innerlijke boodschap kun je dat veld in beweging zetten. En ineens is die 

verstoring in beweging waardoor die wegvloeit. En als dat statische veld, dat een  
verstoring zich heeft opgeslagen in het lichaam als dat krachtig wordt gezien dan is 

het bewustzijn van de ander in staat om dat verder af te voeren en verder te 
ontmantelen als het ware. Dus dan is nog niet op. Ik geef ook aan mensen mee als 

ze bij een sessie van “hier stopt het niet, het is niet zo dat ik hem in beweging zet, 
je moet hem zelf verder ontmantelen” het is een aansluit ritsen in elkaars 

bewustzijn. 
 

Oké dus even bij het eerste punt, want dat is de eerste van de drie van de 
genezing, van de heling, de creatie, de beweging, de verandering, hoe je het ook 

wilt noemen, is dat er een verandering plaatsvindt in dit geval vanuit jou als 
therapeut dat je goed luistert naar wat de ander vertelt. Dus je hoort exact wat de 

ander zegt en met aandacht en focus wordt ook tussen de woorden door het 
informatieveld waar de persoon zichzelf vaak niet eens bewust van is, wordt ook 

overgedragen naar jou. Dus jij zit in stilte, je hebt mijn verhaal als cliënt heb je 
gehoord, en terwijl je het verhaal van mij als cliënt hebt gehoord blijf je met je 

aandacht bij mijn verhaal en mijn situatie en in hetzelfde moment ben je heel erg 

met je aandacht bij jezelf. Want je beseft dat ik een onderdeel ben van jouw 
labyrint. En dat is heel belangrijk voor de kwantumhealers, is het heel belangrijk 
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dat ze zich bewust zijn dat het allemaal zich afspeelt rondom het bewustzijn van 
jou als waarnemer. Dus dat is een hele andere zienswijze. Dat is echt een radicale 

herziening dat een huisarts ineens zegt “weet je ik ga iedereen afzeggen voor 
vandaag want jij komt en jij bent, jij speelt je behoorlijk af rondom mijn 

bewustzijn, dus ik ga daar eens heel mijn dag en tijd aan besteden in dit moment” 
Nou dat is wel een hele verandering, we verwachten ook niet dat de huisartsen dat 

doen omdat ze een behoorlijke volle agenda hebben, maar zo zwart wit moet je 
hem eigenlijk eventjes zien, van goh dat je tot dat inzicht komt, tot dat inzicht 

komen wij dus ook. Dus dat is de fase. Fase 1, er vinden dus twee informatievelden 
tegelijkertijd plaats, het ene is het mentale veld, dat is dus het labyrintveld,  het 

kunstmatige noem ik het maar even, het artificiële systeem, het lichamelijke, en 
het tweede is dat er in jezelf een bewustzijn aanwezig is in je lichaam die niet door 

je lichaam wordt geclassificeerd, maar ga je heel fijn en heel scherp ga je voelen 
wat er in jezelf gebeurt. Zo simpel is het. Op dat moment ben je met je bewustzijn, 

met je aandacht bij jezelf. En in feite is dat het verhaal wat er verteld is. Dus het 

wordt gehoord door je hoofd, en het wordt gevoeld door je lichaam, en in je 
lichaam, daar ga je met je bewustzijn naar toe, dus je bewustzijn vervoegt zich bij 

het informatieveld in je lijf, het verhaal van de ander. Ja is dit te volgen? Dit is heel 
belangrijk binnen de kwantumheling moment (knipt met vingers) om in het 

moment iets te laten gebeuren wat niet vanuit het denken kan. Het kan niet vanuit 
het denken. Hij komt vanuit iets anders, maar het denken regeert er in mee om 

hem weg te schieten. 
 

Opmerking: maar het denken volgt eigenlijk die beweging. 
 

Martijn:  Hmm maar dit is allemaal theoretisch, we moeten hem straks gewoon 
eventjes met elkaar neerzetten en dan nog blijf je waarschijnlijk met een groot 

vraagteken zitten zoals op de deur, maar je moet hem op een gegeven moment 
gaan neerzetten op zeg maar even, je moet eigenlijk gewoon platweg gewoon 

neerzetten zoals ik het zeg, niet omdat ik het zeg, Martijn, maar om vervolgens 

eventjes te kijken van waar ga ik aan kaasschaven en waar buig ik hem in mijn 
eigen manier. Want in deze volgorde ligt wel echt de basis. 

 
Vraag: als iemand als je er naast zit en je focust je daar zo op en dan voel je 

vanzelf van binnen wat er bij die andere gebeurt?   
 

Martijn: nee. 
 

Opmerking: je gaat meetrillen als het ware. 
 

Martijn: je voelt eigenlijk dus juist niet wat er bij die ander gebeurt. Je kunt alleen 
maar ervaren met de aandacht bij jezelf wat er in jou in beweging is. Dus in 

beweging zonder betekenis. 
 

Vraagsteller: ik werk bijvoorbeeld met een jongetje, dat is een jongetje van Down 
die vliegt alle kanten op maar als ik met hem samen werk dan voel ik in mij alsof ik 

alle kanten opvlieg. Is dat wat ik dan waarneem vanuit mijzelf of is dat wat ik voel 

omdat hij dat uitstraalt. 
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Martijn: dat kan ik niet zeggen omdat ik niet op dit moment. Ik kan niet zeggen 
hoe jij dat nu ervaart. Als ik nu luister naar wat jij zegt, nu doe ik het al hè, zo 

communiceer ik dus gewoon, maar dat is voor een andere niet valideerbaar, dus ik 
ben er altijd heel terughoudend in omdat ik niet mensen wil confronteren door te 

reageren altijd wat er gebeurt bij mij, maar als ik luister en wat er dus bij mij 
gebeurt, dan is het ten opzichte van dit wat jij nu net aandraagt is het zo dat je niet 

alle kanten uitvliegt doordat je het over neemt van wat hij jou vertelt, maar dat je 
echt al heel diep jezelf ervaart welke energieën er in beweging zijn. Maar vergeet 

alsjeblieft mijn analyse erover want die is niet van belang. Je kunt het alleen maar 
voor jezelf merken. Je komt er achter wanneer je iets in jezelf ervaart wanneer dat 

alleen onuitgepakt, niet in betekenis neergezette frequenties zijn, energie, wanneer 
dat het is of wanneer het leiding gaat nemen en dat je er iets bij gaat voelen. Want 

als je er emoties door gaat krijgen die lijken dus echt op de situatie die net 
beschreven is, als je daardoor klachten in je lichaam gaat voelen dat je 

zegt ”potverdorie ik voel nou precies die ribben die gebroken zijn”, op dat moment 

is je mind operationeel. Dus hij moet in de vaagheid, in de abstractheid moet hij 
heel zuiver energetisch van aard blijven in jezelf. Zonder enige vorm van betekenis. 

 
Opmerking: alleen maar waarnemen? 

 
Martijn: ja alleen maar voelen, ervaren wat je in jezelf voelt en het bijzondere is 

ook dat als wij dat door gaan hebben hoe dat voelt dan hebben we een 
referentiepunt en dan gebeurt het ook nooit meer, als het dan gebeurt dat je iets 

voelt van een ander kun je heel snel met je aandacht binnenin jezelf tsjoek, weg is 
het, hè, dat is fijn. Ik heb eens een keer met een magnetiseur die voelde alleen 

maar de pijnen van een ander. Die ging zwaar gebukt en toen kwamen we op dit 
onderwerp uit en ineens was het weg. Toen zegt hij “ja maar nu kan ik helemaal 

niet meer voelen wat een ander voelt” Ik zeg “wat is dat heerlijk hè” “ja maar dat is 
mijn gereedschap” Ik zeg “wat voor gereedschap, dat je met pijn door het leven 

moet gaan, is dat jouw gereedschap?” Zo'n diepe overtuiging. Ik zeg “maar die heb 

jij helemaal niet nodig”  Dus je kunt hem helemaal weghalen. 
 

Oké dit is allemaal stap 1. Dus wat we nodig hebben is het weten, ons empathisch 
vermogen ook in het verhaal van de ander wat de ander ook werkelijk meemaakt. 

En het tweede is het energieveld wat er wordt overgeseind, dus de 
gemoedstoestand, en het energieveld van de ander, die dus ook gevoeld wordt op 

onze eigen manier wat het bij ons doet. Wat het mét ons doet. En het is zomaar 
mogelijk dat je de ene dag veel meer in jezelf kunt voelen in beweging dan een 

andere dag. 
 

Vraag: maar zo kun je toch ook je eigen frequentie …? 
 

Martijn: Moment hoor. Het kan zomaar zijn dat je de ene dag veel meer in jezelf 
voelt gebeuren dan de andere dag en als dat zo is dan werk je vanuit je mind! 

Want als je in die verbondenheid zit in die drie punten dan voel je altijd namelijk 
hetzelfde. De intensiteit is altijd gelijk. Het informatieveld wat er in jou in beweging 

is is natuurlijk steeds anders omdat je een ander persoon tegenover je hebt. Dus 

die gaat ook een ander iets vertellen en overdragen dan de persoon die daarvoor of 
een dag daarvoor is geweest. En vertelt ook een ander informatieveld als die keer 
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daarvoor dat je hem hebt ontmoet. Maar de intensiteit mits je aan die drie grids 
van bewustzijn in jezelf voldoet, dus 100% gelijkwaardigheid in de verbondenheid 

en betrokkenheid en focus in dat moment voor de ander en voor jezelf in dat 
ontmoetingsmoment, als dat helemaal ontmanteld is uit therapeutische settings 

dan is, mits dat gebeurt in jezelf, is eigenlijk elk moment van aanhoren van de 
ander is die intensiteit altijd hetzelfde. Het is alleen of je er naar toe reist of niet. 

Want dat doen we in ons dagelijks leven niet. Als we bij de kassa staan dan zijn we 
gericht op het geld en de pasjes of het contante geld, we doen de handelingen, het 

karretje rijden we weg en we zijn weg. Maar als je op dat moment stil staat en je 
bent met je aandacht eventjes tegelijkertijd bij de woorden, dus bij het verhaal van 

de ander en je voelt wat er in jezelf gebeurt, moet je eens kijken wat je op dat 
moment voelt. Wij zijn levende resonantie bewustzijnswezens! En het bijzondere is 

door de afwezigheid van onszelf in dat veld in onszelf, dragen we niet dat 
bewustzijn naar buiten en wordt er steeds een oorzaak en gevolg in beweging 

gezet. 

Dus dat is stap 1. 
 

Stap 2 is dus dit. Op het moment dat je met je bewustzijn in jezelf voelt wat er 
allemaal in jezelf gevoeld wordt, en nogmaals het is dus niet positief of negatief, je 

bent je er bewust van wat er gebeurt en je houdt paraat datgene wat er verteld is, 
dus je hebt het verhaal en het voelen in jezelf, met die drie punten, met de 

betrokkenheid, samen in het moment, dan ben je in staat in punt twee, om, dat is 
de tweede stap, om en dat gaat dus heel vloeiend tegelijkertijd, nu lijken het drie 

verschillende projecten maar dat is niet zo, het is één bewustzijn, op het moment 
dat je daar naar kijkt in jezelf, je voelt het en je hebt het verhaal gehoord, kun je in 

de verbondenheid tegelijkertijd die persoon die jou dat allemaal heeft verteld kun je 
ook in je zelf die persoon zien. Stel je voor iemand die heel erg pijn in de nek heeft, 

altijd maar migraine heeft, pijn in de nek, nooit goed kan functioneren. Altijd 
problemen, problemen, geen levensvreugde meer, dan kun jij, terwijl je dat 

informatieveld voelt in jezelf, en je hebt het verhaal gehoord, kun jij tegelijkertijd al 

de ander voelen in jezelf, die persoon zou je bijvoorbeeld kunnen zien, maar dat is 
helemaal aan jou want dat hoeft niet perse op beelden, maar je bent met je 

bewustzijn bij jezelf en kun je daar de ander op de één of andere manier aanraken 
met je gedachtekracht, met je voelen, binnenin jezelf, dus die persoon zit niet daar 

buiten jezelf  maar die heb je hier (binnen) en die koester je in jezelf, dan kun je 
die persoon observeren. Dat is ook wat ik weleens zo aangeef met oefening van die 

bloem, dat je een bloem aan mij geeft met die oefening en het gaat dan niet om 
mij, ook niet om die bloem maar het gaat om dat er verschil is dat je mij in jezelf 

kunt voorstellen en die bloem aan mij geeft in jezelf, of dat je die bloem daarna 
naar buiten door de matrix heen met je gedachtekracht aan Martijn geeft die daar 

verderop zit. Beiden zijn dus nodig! Beiden! Dus je bent binnenin jezelf aanwezig, 
dan zie je die persoon in rust, je bent dus geen sturing aan het geven, dus puur in 

jezelf, en in het 3e proces wat zich tegelijkertijd afspeelt is je bewustzijn zich ook 
bewust, jij bent je bewust van dat die persoon zich buiten jou bevindt, bijvoorbeeld 

op een tafel ligt, of tegenover je zit en dat je die met je gedachte benadert. Dus dat 
zijn drie dingen die tegelijkertijd gebeuren. 

 

Vraag: kan het ook zijn dat iemand in een andere stad zit? 
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Martijn: het maakt eigenlijk helemaal niet uit waar iemand zit, echter is het wel zo 
dat, de processen waarin we nu zitten, dat menselijke ontmoeting, dat menselijke 

basis dus dat je elkaar ook even kunt aanraken, …?? informatieveld via het lichaam, 
dat dat bijna onmisbaar is door het gebrek aan liefde, echte liefde en oprechtheid is 

het elkaar ontmoeten wel van enorme waarde. Maar het is niet de enige manier, 
maar het is eigenlijk verbonden aan ons vermogen. Dus als je heel krachtig jezelf 

verder terug ontwikkeld vanuit jezelf dan zul je merken dat je ook dat op afstand 
kunt doen omdat die afstand er eigenlijk helemaal niet is. 

 
Vraag: ik heb nog steeds iets met die gedachte naar die ander toe en wat denk je 

dan? 
 

Martijn: leuk is dat hè? 
 

Vraagsteller: die vraag is al eerder gesteld, ik wil ook niet sturend denken van nou 

jij bent gezond, ik wil ook bevestigend denken van ja er is iets met jou aan de 
hand. Dan denk ik wat denk ik dan en we denken natuurlijk niet allemaal hetzelfde. 

Maar ik heb er wel mee geoefend en ben bij mijn eigen kernboodschap en ik heb 
wel op een bepaalde manier gekeken naar de heelheid van die persoon zonder te 

willen dat die, ja toen dacht ik ook ik weet niet of ik het goed doe. Dat vind ik echt 
een heel lastig punt. Dus nou ja dat is mijn vraag. 

 
Opmerking: Ik vind het behoorlijk verwarrend dat je nou 

ineens ….??gedachte.. …??even niet die gedachte erbij gebruiken. 
 

Opmerking : ja maar dat is de gedachtekracht die we hebben, die versta ik wel. 
 

Vraag: zie je dan ineens zo tsjak een heel genezend plaatje van die persoon. 
 

Martijn: totale afwezigheid daarvan. 

 
Opmerking: het is gewoon een soort gedachte zonder wil denk ik. 

 
Martijn: Ja. Ik zal twee voorbeelden uitleggen, want het is natuurlijk een heel 

cruciaal punt hè. En ik denk dat dit misschien wel één van de meest cruciale punten 
is om dat te gaan herkennen hoe dat dan werkt. Maar ja dat kan ik eigenlijk niet 

uitleggen, omdat het ontvouwt zich, we hebben allemaal onze eigen manier van 
hoe dat werkt, dat ontvouwt zich op een bepaald moment. Maar de weg daar naar 

toe wil ik wel op twee verschillende manieren op dit moment met jullie doornemen. 
Misschien dat dat werkt. 

 
Opmerking: Misschien? 

 
Martijn: ja dat weet ik niet. Het is mogelijk om aanwezig te zijn vanuit je diepste 

betrokkenheid bij iemand anders of een situatie en daar zo diep bij aanwezig te zijn 
ook met je gedachte, zonder dat je iets wilt veranderen in dat moment. Dat is 

volgbaar toch, dat is voor te stellen. Ik gaf vorige week een voorbeeld hier, dat was 

een heel diep punt hoor, ik vind dit zelf ook een diep punt, omdat het lichaam zo 
georiënteerd is om te denken. Vorige week gaf ik een voorbeeld en dat ging over 

http://leven-na-de-dood.freevar.com/Matrix.html


 
 

René Gieltjes  Pagina 56 van 75                                         Matrix.html 
 

een meisje wat van haar fiets afviel, 4-5 jaar. Het meisje is aan het fietsen, je staat 
erbij en dat meisje raakt een steen en het fietsje slaat over de kop, het meisje valt 

en het kind heeft bloed aan het been. Er is geen moment op dat moment dat er een 
echt gedachte is van jou dat je zegt van “oh je bent gevallen ik ga jou oprapen. 

Maar het is een moment, een reactie wat wel door het brein wordt uitgevoerd maar 
hij komt vanuit een heel diep gevoel. Dat is het moment waarin je handelt. Dus het 

kindje raap je op van de grond, je helpt het kindje en vervolgens breng je het 
kindje misschien naar haar huis toe. Er is niemand aanwezig en het kindje heeft 

veel pijn. En wat doe je, dan ga je ook niet denken, het kindje leg je op de bank 
neer, je doet er een dekentje overheen, je vertroetelt haar in alle rust. Nou hoe laat 

is het? Misschien de ouders komen zo, ik weet niet waar ze zijn, misschien even 
een boodschapje aan het doen. Op deze wereld doen mensen dat gewoon als een 

kind 4 jaar is en met de fiets gaan mensen gewoon boodschappen doen. Ja, wij 
deden dat dus niet maar het is echt wel een voorbeeld uit de praktijk gegrepen. 

Maar het moment waar ik naar toe wil is dit. Je zit naast dat kindje, het kindje huilt, 

en op het moment dat het kindje huilt en onder het dekentje ligt, pak je vanuit je 
gevoel pak je dat armpje gewoon zo, je legt je hand op dat armpje en je wrijft zo 

heel zachtjes over dat armpje, heel zachtjes, op dat moment is er een gevoel bij 
jou in jezelf aanwezig, betrokkenheid, er is liefde, laten we het liefde noemen, je 

wrijft en je weet, je wéét, dat is iets anders dan denken, je weet dat dat moment 
van jouw bewustzijn rust is en alle schrik en pijn, het tumult van dat moment, ook 

het huilen weg laat gaan. Dat weet je. Wij noemen dat op aarde weleens dat dat 
ons instinct is, maar dat is het niet. En omdat het gebeurt ook??  Ben je op dat 

moment met je gedachte bezig, aan het denken dat het kindje stil moet zijn, nee. 
Je creëert als het ware op basis van een heel diep gevoel met aandacht en focus, 

creëer je op basis van jouw innerlijk weten, dat komt vanuit jouw innerlijk weten en 
jouw gevoel van betrokkenheid, creëer je d.m.v. iets, laat ik zeggen die wrijving, 

dat is gewoon X, dat is een aandacht moment, creëer je dat het weten van jou zich 
manifesteert in de situatie van in dat moment van het kind. Als ik op dat moment 

heel sterk zou gaan denken, of jij, je gaat heel sterk denken aan het kind van nu 

moet je stil worden, nu moet je rustig worden dan werkt het niet. En toch wordt er 
dus wel gedacht, dus jouw brein zit daar wel tussen. Er is dus iets heel belangrijks. 

En dat brein kun je dus heel gericht inzetten. Je kunt heel gericht wrijven en je 
brein heel gericht focussen op een bepaald deel, op die knie, zonder dat je die knie 

beter wilt maken want er zit geen belang. Jij kunt met je gedachte die plek 
aanwijzen markeren. Dat kan, je kunt hem markeren met je gedachte. Daar houdt 

het ook mee op. En dat is het diepe gevoel wat er is vanuit jezelf, die kracht, die 
wordt in beweging gezet en jouw brein markeert hem, vindt daar verder niks van, 

het is ook gelijk weg en in de stilte en in de vrede is er een heel gecoördineerde, 
niet gecoördineerde uitwerking. Dus je moet hem eerst in jezelf neerzetten en hem 

dan laten stromen. Dus wat ik eigenlijk zeg is redelijk tegenstrijdig, en toch is het 
dat wat wij moeten gaan doen omdat wij in de wereld waarin wij nu leven, leven wij 

in een werkelijkheid die reageert op de instructies van ons brein. We voelen, als we 
naar binnen gaan, voelen we dat daar de grootste waarde ligt, de verbondenheid, 

maar als we het nu niet van binnenuit ook naar het lichaam toe brengen en we 
gaan het brein gebruiken als een marker, dus om te markeren. Alleen maar 

aanraken zonder dat we iets willen manipuleren of aanpassen, we raken hem alleen 

aan, we wijzen hem aan, als we dat niet doen dan blijft 'ie alleen hier zitten. Dus 
het is of hier, mind, of hier. Dus wat ik eigenlijk zeg, ik spreek mezelf een klein 
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beetje tegen c.q. doe ik een beetje afbreuk of ik voeg mijzelf toe, net hoe jij het 
ervaart, is eigenlijk dat er een soort brug te slaan is tussen verschillende 

werkelijkheden. Dus wat je doet op dat moment je slaat bruggen tussen 
verschillende werkelijkheden en jij neemt daar de leiding in. Dus jij neemt de 

leiding in datgene wat je ten diepste voelt van de informatie die in jezelf aanwezig 
is en je brengt hem met je gedachtekracht, met je mind, markeer je hem op een 

bepaalde plek, en op dat moment, zonder er over te gaan denken, leg je een brug. 
En op dat moment moet je weten dat je iets doet wat niet uit de mind komt maar 

iets anders. En je moet weten dat je iets doet op dat moment wat je niet kunt 
definiëren. 

 
Opmerking: wat je niet doet? 

 
Martijn : ja je doet het eigenlijk wel alleen je markeert het inderdaad en daardoor 

gebeurt er iets maar hij komt van binnenuit. Dus dat zijn de zieners van oorsprong. 

En wij zijn veel te voorzichtig doordat wij heel erg getraind zijn geraakt om alleen 
maar te voelen vanuit het spirituele beeld, zijn we eigenlijk veel te voorzichtig 

geworden met het markeren van de situatie. En daarbij ook de ander te betrekken. 
Want ik kan als therapeut zeg maar even in mijn therapeutenrol kan ik niet, 

woorden hè, kan ik niet een ander in deze situatie waar ik nu over spreek, kan ik 
niet van bijdrage zijn als ik eigenlijk de helft van het verhaal doe, dus ik moet dus 

de andere persoon ook informeren over deze geneeskunst, over het samenwerken 
in het kwantummoment. Aan de andere kant is het ook zo dat als ik heel erg diep in 

mijzelf land, ik ga heel erg diep op in in mijzelf, zal ik nooit meer mensen in “mijn 
praktijk ”zeg maar ontmoeten die hier niet mee bezig zijn. Dus er komt een 

complete herziening. Dus de mensen die binnenkomen sluiten ook aan op mijn 
diepste boodschap. Als ik ook maar eventjes in mijn mind ga zitten dat ik zo'n 

praktijk moet doen om van te leven of omdat ik volgens een model dat ga doen wat 
mij aangeleerd is, geheid de mensen die binnenkomen sluiten aan daarop! Want 

dan gaat dat veld van het labyrint weer werken. 

 
Dus dan komen we op het punt uit van wat zijn we hier aan het doen op de aarde, 

wij zijn bruggen aan het slaan. En precies daar wordt ten diepste voor gevreesd 
door andere krachten. Waarom? Omdat als jij, jij als mens bruggen gaat slaan 

tussen dat je gaat door hebben wat er allemaal op jou afkomt in een moment en 
dat je én ziet de werkelijkheid van wat er wordt verteld én dat je de werkelijkheid 

voelt in jezelf, dat je die brug slaat, die twee bij elkaar brengt, pfoeh, dat is al heel 
knap! En dat is echt zo hoor. Dat is heel knap als wij in staat zijn om die twee 

dingen tegelijkertijd, niet achter elkaar maar tegelijkertijd te gaan voelen. En dat 
kan. Met je bewustzijn altijd aanwezig in jezelf. Daarom hamer ik er altijd op 

“aanwezig zijn in jezelf”. Dat is stap 1. En als je dan ook nog een keer in staat bent 
om dan in de sessie die daarop volgt in jezelf de situatie van de ander te zien en 

daarbij het innerlijk voelen daar naar toe te brengen in jezelf en tegelijkertijd ook 
nog een keertje met de aandacht naar buiten te gaan waar die persoon is, of dat 

nou op de behandeltafel is of in Australië, maakt niks uit, als je hem kunt aanraken, 
de plek en dan komen we dus op een punt, in het laatste geval je hebt altijd 

toestemming nodig van degene waar je mee werkt. Want je zit in de laatste situatie 

waar ik het nu over heb, zit je met je bewustzijn in het matrixveld, het labyrintveld. 
Want jij reist echt met je bewustzijn naar een ander toe, je raakt die persoon ook 
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aan in de energie. Dus daar ligt dus een belangrijk punt, je moet altijd mededelen 
van “goh de sessie is gebaseerd op volledige vrijheid, openheid en transparantie en 

ik werk vanuit de onskracht, eigenlijk de één kracht die in iedereen aanwezig is, 
dus ik werk heel diep in mijn innerlijk bewustzijn en daarnaast werk ik ook vanuit 

mijn bewustzijn ook door dit veld heen dat betekent ook dat ik mijn reis maak naar 
jou toe met mijn gedachtekracht gebaseerd op de innerlijke kracht van binnen. Dus 

“geef je daar toestemming voor of heb je daar een ander gevoel bij?” Dan kan dat 
ook nog open gemaakt worden als dat voor de eerste keer is voor iemand anders. 

Want het gaat om transparantie. Je kunt namelijk niet dit zo maar doen, naar een 
ander. Want je gaat in die ander aan het werk door er focus op te zetten. En denk 

er om hè, boodschap helemaal bij het begin, menselijke gedachte gebaseerd op 
overtuigingen, of loskomen van overtuigingen, vrije emoties in onszelf, energie wat 

aanwezig is, brengt een beweging in de elektronen van het universum. Dus een 
situatie van de ander wat zich om jouw bewustzijn heen afspeelt, wat dus wel de 

situatie is van de ander, is dus een energieveld, een werkelijkheid en gaat reageren 

op jouw bewustzijn en daarvoor is het zo belangrijk dat je 100% transparant bent 
omdat uiteindelijk elke verandering leidt tot een kwantumverandering. Want als 'ie 

in mijn universum verandert moet 'ie ook nog een keer ontvangen worden in jouw 
cliënt universum. Allemaal lagen over elkaar heen. Maar we houden het nu eventjes 

bij het therapeutengedeelte. 
 

Nou dit is dus eigenlijk zo'n beetje het verhaal. En dat hele labyrintstuk en dat 
controle mechanisme en de vrijheid en de val van en de invasies moeten hierbij 

horen, en die horen hier ook gewoon bij, die moeten ook gewoon besproken 
worden want anders krijg je dat het weer een soort “oh een leuke nieuwe manier 

om te genezen” Nee jongens, die verstoringen die er zijn die moeten fors 
aangekeken worden! En het moment waarin een klacht is moet die klacht 

aangekeken worden door degene die het behandelt, door degene die ermee te 
maken heeft, het moet fors aangekeken worden, er moeten geen spirituele 

modellen bij ingeladen worden “ja dat is gerelateerd aan dat of dat is gerelateerd 

aan dat.” Nee “dát is de situatie!!” (klapt met zijn handen) Dat nu-moment, dat is 
het kwantum-nu-moment, dat is wat er aan de hand is, hebben we op zich heel 

veel aandacht voor wat er allemaal gebeurd is in de ander zijn/haar leven, maar het 
gaat omdat ene moment! En in dat ene moment daar vindt de verandering plaats. 

 
Opmerking: jee je bent dus een uur bezig maar de verandering is er in een 

seconde. 
 

Martijn: eigenlijk ben je maar een seconde bezig. 
 

Opmerking: het is wel makkelijker te schakelen daarin. Je kunt á la minute in een 
andere situatie schoon stappen, zonder wat voor lading dan ook. Ook al is er in een 

andere situatie een lading, in welke vorm dan ook. 
 

Martijn: ja, je wordt er ook enorm krachtig van weer in jezelf. Het is echt een 
fundamentele toename van kracht. 

 

Opmerking: ja ook het zien daarvan. Wow dat is …je zeult het niet meer mee die 
ladingen. 
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Opmerking: nee precies en je bent je eigen oorzaak en je creëert je eigen gevolg. 

 
Martijn: maar goed nu moeten we eventjes een tandje bijzetten, want als het zo is 

dat er bewustzijn is gehackt, en dat is dus zo, dan moeten we tot een noodzaak 
durven komen in onszelf van uuhm……...of wij in staat zijn om niet alles voor zoete 

koek te slikken als het ware, precies wat er dus gebeurt naar ons toe en wat ons 
overkomt en wat er gebeurt, en er gebeurt ons een hoop, emotioneel, op fysiek 

gebied, dat maakt allemaal niet uit, dat is allemaal, allemaal een onderdeel van 
ons, zolang alles in een soort ontspannen modus lijkt te zijn, zelfs als het hele 

behoorlijke pittige dingen zijn, dan zijn wij als mensen toch redelijk geneigd om dat 
te zien als zijnde van nou we kunnen er wat aan doen. Maar op het moment dat het 

onvermijdelijke voor de deur staat, dat we dan ook en wat het onvermijdelijke ook 
is, dat maakt niks uit, maar dat we voelen van nu zitten we helemaal klem in een 

situatie dat je op dat moment ook durft te zien van dat hoort feitelijk niet bij mij 

dat ik in een klem zit, en ik stap daar uit en dat je dat ook durft te zien als een 
manipulatie en niet als een groeimomentje waarbij de uitdaging om anders te gaan 

denken even kunt gaan toepassen. Want het komt hier echt wel ergens op aan. Ik 
weet niet waarom ik dit precies nou zo zeg, maar dit is geen join the club gebeuren. 

We hebben het hier in de kern, hebben we het hier over volledige bevrijding van 
wie we werkelijk zijn als wezens, of niet. Daar tussenin is niks. Daar tussenin is 

allemaal illusie. 
 

Jij hebt de vorige keer kort samengevat iets over jezelf waarbij je dat kort samen 
hebt gevat maar daarbij ontstaan ook velden, zichtbaar en voelbaar van ..dat op 

een gegeven moment komt het op toepassen aan, en dan komt ook het grote 
vraagteken van hoe pas je het toe, wat zit er vastgelijmd in ons systeem. Dus we 

moeten ergens gewoon kijken van goed naar buiten kijken wat er in en om ons 
heen gebeurt, als mensen, en ook samen dus naar die kippen gaan kijken in het 

donker. Ja want elke vorm van daarvan willen afwijken in de zin van nou ja 

iedereen moet het zelf doen, het klopt dat je uiteindelijk alles vanuit je eigen 
bewustzijn moet doen, maar wij leven nu in een wereld dat we echt fors kracht 

moeten gaan bijzetten om elkaar ten dienste te zijn en dan ook echt dus die drie 
punten van betrokkenheid om dat ook echt te gaan toepassen. Want we kunnen wel 

praten over de ziekenhuizen die kunnen in deze vorm weg en we hebben andere 
systemen nodig, maar als wij dus nu mensen kennen die dat nu á la minute nodig 

hebben, (klapt met handen) dan moeten we dat nú doen! Ik ben bereid! En wie 
daar iets over voelt of denkt of iets mee wilt doen dan nodig je jezelf uit om daar 

vrijuit over te spreken. ………….We moeten naar de actie toe. 
 

Verzoek: ik zou willen voorstellen dat we haar pakken (degene waarmee  de vorige 
keer gewerkt werd) om als thema 

 
Martijn: ik heb het idee dat wij allemaal zeer bereid zijn daarin aanwezig te zijn en 

het is aan haar natuurlijk om dat. En overigens 
 

Betrokkene: natuurlijk, ik zit met allemaal vraagtekens en dingen. En wat jij ook 

zegt, durf te zien wat niet bij je hoort en durf de klem los te laten. 
(Niet volledig weergegeven). Hoe ga ik hier mijn weg weer in vinden dat ik ook in 
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mijn eigen kracht kan gaan staan dat ik toch ook hier de leiding in hou. Ik moet 
zonder belang er in staan. Dit is voor mij echt een cruciaal moment nu waar het 

echt om leven en dood gaat dat ik die beslissingen neem. 
En dan zou het heel fijn zijn als mensen me daar vanuit zuiverheid mij daarbij 

kunnen helpen. Maar ja door wat jij in het eerste deel zei ben ik ook weer bang 
geworden dat je denkt van ja wat kan je aannemen en wat niet en wat is echt 

zuiver en wat haalt je verder van je pad af? 
 

Martijn: ja en dat kan dus niemand voor jou zien. Dat is dus ook het hele scenario 
waarin wij zitten. Als ik het nou gewoon betrek op de situatie waar jij mee te 

maken hebt in je leven, op dit moment, dan zou je kunnen zeggen dat je een 
hoeveelheid ervaringen nu achter elkaar meemaakt in je leven waar ook allerlei 

gevoelens uit voortkomen en in feite zijn het allemaal gedachten. Dat is een 
opéénstapeling van gedachten die je...ja aan het bedenken bent op basis van wat 

er allemaal gebeurt is. En dat is eigenlijk het labyrint waar uiteindelijk in onszelf in 

terecht kunnen komen. Er is dus een labyrint actief en vervolgens komen we dus in 
een situatie terecht waar we uit moeten gaan en door alle gedachten, alle Voors- en 

tegens en die zijn zo tegenstrijdig want daar is het labyrint op gebaseerd. Het 
labyrint waar wij in leven is niet een statisch labyrint. Dus er is niet één uitgang, 

want die is een dag later weer anders. Zo zit het namelijk in elkaar. En dat labyrint 
waar jij dan op dit moment mee te maken hebt is helemaal gebaseerd op jouw 

gedachtegoed, op jouw overtuigingen, op jouw liefde, op jouw warmte en jouw 
harmonie, jouw behoefte om te leven. De hele constructie zeg maar, de hele 

constructie van wie jij bent en hoe dat nu verworden is tot het moment van waar je 
nu zit in je leven, daar kan ik dus ook geen invloed op hebben. Jij komt niet uit dat 

labyrint doordat ik of wij met elkaar daarin kijken, even zo goed als dat jij ook mij 
niet uit mijn labyrint kan halen. Wat ik wel kan doen als cliënt is mij volledig 

openstellen en beseffen van oké, ik moet dus nergens uit! Wat er moet gebeuren is 
dat die hele constructie van het labyrint moet niet uit die constructie maar die hele 

constructie van het labyrint, van die gedachten en  overtuigingen, dat is allemaal 

energie, die moeten in feite wegsmelten. En dat is wat we met elkaar kunnen doen. 
Wij kunnen die constructie waar iemand in zit, dat denken wat regeert in het 

systeem, want daar reageert  op een gegeven moment ook het getraumatiseerde 
geprogrammeerde lichaam op, wij kunnen daar heel krachtig in kijken, en dan is 

het aan degene die in het labyrint zit om ook de overtuigingen waar dat labyrint op 
rust om die ook ter discussie te durven stellen en hem ook te durven ontmantelen. 

De gedachte dat we hier moeten blijven leven is er één! Die moet ontmanteld 
worden. Want dat is de sterkste! Want het is tegelijkertijd de gedachte die je juist 

hoort bij ons allemaal om te leven. Maar hij moet eruit! Zonder dat ik daarmee dus 
zeg dat we dood willen. Dus het zijn allemaal kaarten die er tussen staan die er 

eigenlijk uit moeten want er is niets te behouden en er is ook niets te winnen. Ze 
moeten er eigenlijk allemaal weer uit, het moet weer gaan stromen. Het labyrint 

zorgt voor afgescheidenheid. Want jij leeft. We moeten naar de basis toe van hoe 
de constructie in elkaar zit. 

Nou goed als we daar met elkaar iets in kunnen doen straks na de pauze, dan kan 
dat. Voor de mensen die dat willen meekijken in zichzelf hoe je daarin in jezelf in 

reageert, dat kan en als je zegt ik wil dat niet, ik wil gewoon op dit moment 

eventjes op mijn eigen manier dan is dat ook goed. Alles is vrijheid. Waarbij we ook 
goed aandacht hebben tegelijkertijd voor de route in onszelf. Wamt dat is van grote 
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waarde dat mensen die observeren ook echt in zichzelf de energie voelen. Want dat 
is wat computers niet kunnen hè. Computers kunnen niet voelen, die kunnen alleen 

analyseren en daarom moeten wij ook niet weten wat we voelen, wat het is, we 
hoeven het niet te analyseren, we hoeven het alleen te ervaren (ademt in en uit). 

En misschien ben ik wel eerder dood dan jij. Ik schiet overal gedachtes doorheen. 
Allemaal van binnenuit. Jij weet het niet, ik ook niet. En eigenlijk maakt het me ook 

niet uit. En ik roep nu een gedachte op bij jou door dit uit te spreken. 
We gaan straks die oefening doen en er nog ééntje achteraan die meer theoretisch 

van aard is om hem me te nemen naar huis. Maar we doen hem wel. 
En 13 januari hè, jullie hebben hem genoteerd. Hij komt nog op de website te 

staan. Wel aanmelden dat is puur voor het aantal stoelen. 
 

Deel 4 
 

Oké lieve mensen, de krachten die ons menselijk bewustzijn voortdurend willen 

bijstellen zijn er eigenlijk voortdurend ook op uit om in uitbarsting van emotie, dat 
is dus de oorspronkelijke taal, om die te voorkomen en door deze situatie te 

voorkomen door er een kaart voor te schuiven, een situatie. Er ligt dus iets in ons 
en dat is emotie, een heel krachtig veld, die ligt er in ons verscholen, en zodra zich 

dat uit de verschuiling weghaalt en opent, en we nemen leiding in dat moment van 
die diepe emoties, dan zijn wij in staat om op basis van die diepe gevoelens, die in 

onszelf zitten in combinatie met een gedachte, een marker, iets markeren, om iets 
te bewegen laten als het ware. Omdat niet te laten gebeuren wordt het spel door 

ons heen gespeeld door spel van deceptie, van misleiding. Een spel waarin wij zo 
diep genageld zitten aan onze eigen overtuigingen dat het zijn weerga niet kent. 

 
Hier is een tekening, die heb ik weleens eerder laten zien. Maar die laat ik hier nog 

een keer zien. Hier is een labyrint, doolhof en hier is een sprankelende energie. Het 
labyrint is een pad van, een zoektocht waar je steeds doodloopt of waarin je steeds 

weer in een ander pad terecht komt met weer allerlei obstakels. Je draait eigenlijk 

steeds om de kern heen en je moet er eigenlijk uit. Hier (sprankelende energie) 
stroomt het, hier zijn geen begrenzingen, daar is geen angst en daar wordt niets 

voorkomen en hier (labyrint) wel. De dood is één van het meest krachtige 
gereedschap om gevoelens, emoties in onszelf te begeleiden om linksaf te gaan 

i.p.v. rechtsaf. 
Nog een keer: emotie is de taal van de goden van oorsprong. Als dat wordt gevoeld 

van binnenuit en het wordt helemaal geleefd, er komt een uitbarsting, dan wordt er 
iets geïntegreerd in onszelf, een taal, waarmee wij invloed beginnen te krijgen op 

de werkelijkheid waarin wij leven. En om de werkelijkheid waarin wij leven is niets 
anders dan onze oorspronkelijke  werkelijkheid vervormd in een andere situatie. 

Dus als je dat heel scherp durft te bekijken dan ontkom je er niet aan dat door de 
geboorte van je diepste emoties er weer leiding gegeven gaat worden in de 

werkelijkheid waarin je leeft, die zich aan het terug transformeren gaat uit de 
invasiemacht weg. Terug gaat transformeren naar de plek waar je eigenlijk vandaan 

komt. Jouw oorspronkelijke analoge werkelijkheid. Om dat te voorkomen is er alles 
aan gelegen om de diepste scheppingskracht, leiderschap, kosmisch bewustzijn 

binnenin jezelf, om dat afgeblind te houden door je in een val te laten trappen dat 

het gaat om iets anders. Dat is wat hier wordt gespeeld. En het instrument de 
dood, is het krachtigst gereedschap om ons in die val te laten trappen. Niet zozeer 
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alleen het moment van wat wij denken dat de dood is dan wel de hele idéfix wat 
dood is en alles wat daar aan vast zit, alles wat daar aan vastzit om te zorgen dat 

het niet wordt beleefd of dat de emotie, die er achter ligt, voordat het scenario van 
de dood als een troefkaart ertussen wordt gezet, dat dat niet geboren wordt, dat 

dat niet volledig tevoorschijn gaat komen. De dood is een onderdeel van het 
labyrint gedachtegoed. Dit (labyrint) zorgt voor afsluiting, alles wat hier in zit, aan 

woorden en energieveld, voor vasthoudendheid. En dit (sprankelende energie) alles 
wat hier in staat aan woorden en energie is voor openheid en transparantie. 

Iets lost zich pas op, iets transformeert zich pas uit de vorm weg wat het heeft 
gekregen door onszelf, door de wereld die over ons denkt, het collectieve beeld wat 

er is, iets transformeert pas uit de vorm weg als je bereid bent om die vorm waarin 
die wordt gevoeld, en dat is het limiteren van iets, het willen begrenzen of het 

willen beheren dat dat wordt losgelaten. Het is onvermijdelijk dat we allemaal 
sterven. En daar hebben we geen moeite mee, zeggen we. Maar het moment dat 

het gebeurt, en zij geeft het eigenlijk ook aan, ik wil graag op deze wereld blijven, 

dan hebben we dat wel. Die opmerking is labyrint. En ik mag het best zeggen hè 
want je weet dat ik ongelofelijk van je hou en ik weet ook dat jij van mij houdt en 

ik weet ook dat we allemaal stapelgek zijn met elkaar hier in deze ruimte. Maar de 
bron van het leven, hier, bron, staat het, kan niet stromen als de dood wordt 

geplaatst in het labyrint van angst. Nou ik weet, dat heb je me ook op de één of 
andere manier meegegeven, dat je niet bang bent voor de dood, maar ik weet ook 

dat het wel zo is. Daar zit jij nu (labyrint) dus wat je te doen hebt en dat geldt voor 
ons allemaal, ook voor mij ons allemaal, er is niemand die daar buiten valt. Wat we 

te doen hebben in het moment waarin we willen knokken voor iets om te 
veranderen, de overtuiging en de pijn die er ook is, ook het gevoel van dat er iets 

niet lukt, want dat er iets nog uitgesteld is in het lukken, wat het ook is, dat we 
goed beseffen dat het als een troefkaart ertussen geschoven is, en uiteindelijk de 

diepste emotionele krachtgolven die je in jezelf draagt, dat die daardoor worden 
geblokkeerd. Dat klinkt een beetje raar want in feite is dit al een hele emotionele 

situatie waarin je nu zit. Maar de grootste emotie in jouzelf, in ons allemaal, komt 

tevoorschijn op het moment dat we datgene wat we willen bewaken daar weghalen 
en weer vrijgeven in bron. 

Dus als het slot eraf kan van de angst, ik heb het hier niet over overgave aan iets 
anders hè. Ik heb het over het er afhalen, het script eraf halen wat ons op een 

bepaalde manier iets laat denken en wat we willen behouden waardoor het een 
weerstandsveld wordt, want daardoor stroomt het niet meer. We hebben dus dat 

alles wat hier in zit van wat ons limiteert, wat we willen behouden dus dat is dus 
ook de gehechtheid aan dit leven, en dat zullen we allemaal op een bepaald 

moment in ons leven ten diepste voelen, zullen wij die gehechtheden dus los 
moeten laten en daar dus niet aan hechten. Echter jij kan dat wel, jij kan dat wel, 

jij kan dat wel, jij kunt die gehechtheden loslaten, alleen er zit iets onder en dat is 
chantage! Het is de chantage van de liefde omdat je zo ongelofelijk van je partner 

en je kinderen houdt. En ik hou het alleen nog maar even daar bij. Maar het is de 
liefde die in ons zit, de liefde in jou, de liefde in mij, de liefde in ons, waardoor wij 

daar (labyrint) terechtkomen. Terwijl het onvermijdelijk is dat  we als bronwezens 
toch op een gegeven moment gaan. Dus het lijkt erop alsof we een soort voorkeur 

hebben in het hoe dat dan gebeurt. Of dat we iets willen voorkomen. Dat is de 

grootste trukendoos die hier wordt uitgehaald. Op het moment dat jij die weg kunt 
halen, de angst, de beelden kunt weghalen hoe het met je kinderen gaat als jij er 

http://leven-na-de-dood.freevar.com/Matrix.html


 
 

René Gieltjes  Pagina 63 van 75                                         Matrix.html 
 

niet meer bent, als je die beelden kunt weghalen en je kunt die beelden verplaatsen 
dus daar weghalen en daar naar bron (afbeelding) en daar zitten dus gevoelens aan 

gekoppeld, dan is de kunst van creatie c.q. geneeskunde geboren. Er zit dus iets 
tussen. En dat is heel menselijk want wij zijn van oorsprong onsterfelijk dus wij 

weten vanbinnen ook door die echo in onszelf, weten wij ook dat het in feite 
onmogelijk is dat iets achtergelaten wordt. En daarom gaan we er ook niet mee 

akkoord. En tegelijkertijd is dat ons grootste gevecht geworden. Dit geldt dus voor 
ons allemaal, goed kijken waar we aan gelinkt zijn. Heel goed kijken. Want deze 

galactische roadshow die hier wordt uitgevoerd, dat de mens letterlijk onder 
controle staat van een gedachtegoed wat echt niet van ons is, bepaalt op dit 

moment wel de oorzaak en gevolg en de kwantum uitkomst van het oorzaak en 
gevolg wat behoort bij dat script. 

 
Ik zeg eigenlijk energetisch dat op het moment verpakt in liefde wat het ook 

werkelijk is, op het moment dat wij als mensen in staat zijn om de vorm te 

behouden die we dus nu ervaren, dat we daarmee de deur pas openzetten, pas 
daarmee de deur pas openzetten tot een echte verandering. En dan kunnen wel 

heel mooi zeggen met het woord gehechtheid maar het is natuurlijk veel meer dan 
dat. Als jij het op jezelf betrekt dan zie je dat het veel meer is dan het woord 

gehechtheid. Het is enorm. 
Kijk als alles vervormd is dan is alles waar we nu in leven een resultaat van die 

vervorming. Dat zou dan kunnen betekenen dat op het moment dat we uit deze 
vervorming stappen en in een andere laag terechtkomen die er was vóór deze 

vervorming, dit resultaat, dat de hele situatie waarin we nu zitten dat we die weer 
gaan herkennen in een andere situatie, dus dat deze vervorming zich vervormt naar 

een andere werkelijkheid en dat we daar precies de mensen weer tegenkomen die 
we in deze werkelijkheid ook zo van houden, maar toch weer in een ander scenario. 

En eigenlijk willen we dat niet. We willen het houden zoals het is. Dat is een 
onderzoek waard. 

Ergens moet die kabel eruit. Ik vraag niet aan jou of aan ons allemaal om onze 

kracht om te willen leven op te geven maar ik vraag eigenlijk het tegenovergestelde 
aan onszelf, of we de bereidwilligheid willen hebben om het leven werkelijk te 

ervaren, door de manier hoe we dat zouden moeten ervaren en moeten behouden 
minder in ons bewustzijn naar voren te halen als wat we geneigd zijn van 

oorsprong te doen. Ergens moet ik durven kijken of ik kan loslaten wat ik zo wil 
vasthouden en dat ik het vasthoud omdat ik iets diepers, omdat het een scenario is 

van deze werkelijkheid, om iets diepers van wat er werkelijk in mij schuil gaat 
gemaskeerd te houden. Want dit soort dingen gebeuren altijd op het moment dat 

we voor grote doorbraken staan. Dat is heel typerend, want als we op het punt 
staan van grote doorbraken in onszelf (klapt met handen) wordt er iets in beweging 

gezet, een script in beweging, waardoor er ineens een soort kaart tussen geschoven 
wordt. En als we dat weten, dan moeten we, moeten we voor onszelf bereid zijn om 

die kaart die er tussen geschoven wordt om die er tussenuit proberen te trekken en 
dat we dus ook van plan, maar we moeten kijken waarom we die kaart eigenlijk 

ook ertussen willen houden. Het script daarvan. Want als ik tegen jou zeg van meid 
maak je niet druk je gaat heus helemaal niet dood, je hoeft alleen maar te weten 

dat het oké is om dood te gaan als mens op een bepaald moment en iedereen 

achter te laten en hier zijn mijn ervaringen zzzzzzz en jij ziet het en dan zeg je oh, 
zo  (knipt met vingers) en op dat moment is het script veranderd. Want dan weet je 
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van oh. Maar dat is niet zo. Je moet het op basis van je eigen overtuigingen en 
eigen gevoelens doen. Dus wij kunnen met elkaar werken zo diep als we kunnen, 

met andere mensen, met  opstellingen met jou en met andere mensen, maar het 
allerbelangrijkste is altijd, en dat heb ik ook in de aankondiging aangegeven, we 

moeten bereid zijn onszelf en andere mensen te ontmaskeren. Want ik ben niet 
eerlijk als ik niet hardop zeg waardoor het in feite, niet bij jou, maar bij ons 

allemaal spaak loopt. Want we zijn hartstikke bang, hartstikke bang, als mensheid 
zijn we bang geworden om zonder een vorm te leven. Want nu gaat het over alles 

wat we weten waar het over gaat, het hele systeem, school, kinderen krijgen, 
volwassen worden, jezelf gaan ontdekken, dieper in jezelf komen, in verbinding zijn 

met de wereld en de natuur en het universum, de sterren zien, het sterrenstelsel 
zien, je begrijpt dat er een onlosmakelijke kracht is wat jou in het geheel verbindt 

met alles of jij als verbinding werkt met het geheel. Maar er komt een moment dat 
je ja ergens voor moet gaan. Ja en ik denk dat het gewoon goed is om daar eens  

met elkaar dieper naar te gaan kijken. En jullie hebben zelf al gemerkt dat het in 

twee dagen alleen maar een aanloop is, maar de aanloop is het meest belangrijke, 
de noodzaak, de aanloop, de informatie, de kracht in onszelf, de drie-eenheid die 

nodig is om aan het werk te zijn als observant. De drie-eenheid die nodig is om te 
kunnen werken als therapeut, als vriend van het leven. En daar nog veel dieper in 

te kunnen groeien, vandaar dat we die derde dag, 13 januari met elkaar in 
Zwaanshoek doen, maar er mag best wel wat extra gas gegeven worden. Hè en 

niet iedereen is er gelijk toe om extra gas te geven maar die hoax die moet er 
gewoon maar uit. Ja we moeten gewoon tot de kern gaan! En tot de kern gaan 

betekent dat als ik en jullie en dat geldt dus voor ons allemaal, als wij iemand 
ontmoeten die op het randje balanceert van leven en dood in het bewustzijn en 

teneinde raad is, want je hebt heel wat gedaan hè, je hebt meer uit de kast gehaald 
als dat er in zat. Jullie hebben alles gegeven wat er is om in een beweging te 

komen. En dan komt er een moment dat als je dan spreekt over deze situatie, dus 
leven en dood, dat je met elkaar ergens naar gaat kijken en dat je tot het punt 

komt van hé, ik kan mij inzetten maximaal en dat ga ik ook doen, maar in deze 

maximale situatie waarin iemand verkeert dan moet de ander ook bereid zijn om uit 
die maximale situatie te gaan. Dus mijn vraag aan jou is en die hoef je niet te 

antwoorden. Dus de sessie is eigenlijk al gaande met elkaar in de energie, allemaal 
vanuit gelijkwaardigheid. En jij mag mij ook dezelfde vragen stellen over en weer, 

het is helemaal open en transparant. Mijn vraag is “ben jij er aan toe om zonder 
angst, helemaal los van de situatie waarin je nu zit, om zonder angst je los te 

koppelen uit deze werkelijkheid en te gaan?” Dat was 'm. ...Zou je die vraag eens 
aan mij willen stellen? 

 
Ben jij bereid om zonder angst je volledig los te koppelen uit deze werkelijkheid? 

 
Martijn: gelijkwaardig hè?  …….Jij hebt kinderen, ik heb in mijn leven hier als 

Martijn één zoon. Ik ben bereid en elke gedachte die hier nu tussenkomt mag je 
gaan pakken in jezelf, ik ben bereid als wezen en als mens met in het inachtneming 

van mijn innerlijke kracht, het bewaken van mijn vermogen, om zo onverwacht en 
vroegtijdig voor andere mensen zo in één keer te overlijden en uit dit script te 

stappen. Ik ben bereid om dat te ervaren en te doen en zo is het. En ik zeg dit niet 

om bij jou af te dwingen dat jij dit nu ook zegt. Ik zeg het omdat ik betrokken ben, 
ik als wezen, in dit moment met elkaar, allemaal bij elkaar, in het proces dat jij als 
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mens nu doorloopt. Ik spreek dus ook niet vanuit de ik-vorm. Want ik begrijp hier 
binnenin mijn hart dat we allemaal in dezelfde situatie zitten. Alleen net even in een 

iets andere verpakking. Ik wil je aanzetten in jezelf te kijken tot je in jezelf kijken 
doordat ik dat zeg en welke argumenten daarbij tevoorschijn zouden kunnen komen 

om een verschil te zien tussen mijn situatie en jouw situatie. Waarom ik dat wel zo 
maar zou zeggen nu en jij dat misschien ook zo maar zou zeggen of juist niet zou 

zeggen. En dáár zit het gedachtegoed. Daar zit het. 
 

Ik wil jullie vragen op dit moment om te kijken wat er in jezelf gebeurt. Er gebeurt 
iets in ons allemaal. Er is energie in beweging. Observeer maar eens heel stil wat je 

voelt, je hoeft niet perse je ogen erbij dicht te doen of iets dergelijks, je kunt 
gewoon voelen, ik voel het ook terwijl ik praat dat er van alles gebeurt……….In het 

kader van de openheid en transparantie zou jij en ik ga nu even kijken in hoeverre 
we met elkaar in de energie, want dit is letterlijk wat het is, dit is jouw situatie 

waarin je te maken hebt in deze werkelijkheid. Wij hebben allemaal nu met jouw 

situatie te maken. Dit is niet zomaar iets. Dit is iets heel fundamenteels. Iets heel 
belangrijks, iets heel verbindends. We komen allemaal uit een andere werkelijkheid, 

we zijn allemaal betrokken bij elkaars proces, in dit moment in jouw proces. Omdat 
jij er bent is het nu ook mijn proces, omdat jij er bent is het ook een proces van 

ons allemaal. Zou je kunnen vertellen in aardse woorden en voorbij de mind hè, we 
gaan de mind doorbreken. Zou jij in aardse woorden en het gaat om transparantie, 

dus dat veld. Geen angst, angst is labyrint. Zou je alle spirituele dogma's kunnen 
doorbreken door hier te zeggen wat je volgens aardse termen wat je hebt gehoord 

wat er aan de hand is, wat dat betekent en waar het zit? En als je het niet wilt, 
helemaal oké. En het gaat om transparantie en het doorbreken van gedachtegolven 

En als je dat hier wilt doen voor de groep dan mag dat ook en het hoeft niet. 
Zij vertelt. (Niet weergegeven) 

 
Martijn: kun je aanwijzen waar de plek zit bij jou? Ik vind het echt heel dapper en 

echt heel moedig dat je dit doet. Misschien is het voor jou heel makkelijk en 

misschien ook niet. 
Het is heel waardevol wat je zegt, het gevoel om het eigenlijk niet te willen weten 

en er op een zekere manier er om heen te willen draaien. Dat het dat niet is. En 
heel begrijpelijk en heel gevoelsmatig begrijpelijk. Wij zijn kosmische leiders in die 

zin, dat wij kunnen eigenlijk nergens omheen draaien. Dat gaat niet zozeer naar jou 
toe maar naar ons allemaal. Bij gratie van leiding onszelf in de werkelijkheid is elke 

vorm van het ontkennen of er omheen draaien én heel begrijpelijk maar we moeten 
ook goed gaan kijken dat alle voorkeuren die er op dat moment ontstaan, in feite 

niets anders dan een angst maskeren om leiding te nemen en dat is eigenlijk wat je 
nu aan het doen bent. Nu ben je leiding aan het nemen. Zowel in dit moment hier 

door het zo open te delen en ook ben je leiding aan het nemen doordat je al andere 
wegen in bent gegaan om te kijken wat kunnen we nog meer, wat kan ik nog meer 

onderzoeken en voelen. Dus daar waar je grootste angst ligt of je grootste afkeur 
om iets te willen doen, daar ligt ook de grootste doorbraak te behalen. 

Dus twee lagen, dus de laag van de werkelijkheid die wij nu hier zien waarin we 
keuzes kunnen maken van dat gaan we in en dat gaan we in. Maar in feite worden 

die keuzes die wij denken te maken die worden in feite, als we denken, worden die 

gemaakt op een dieper motief in onszelf, een gevoel. En die emoties die in ons 
liggen opgeslagen, dat is de godskracht die vlak voordat deze situatie ontstaat in je 
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leven ineens heel diep in jezelf valt, repercussies hè, hadden we het over, zorgen er 
voor dat die diepe emotionele krachten, de vaardigheden om tot besluiten te 

komen, waarbij je niet jezelf voorop stelt maar juist alles in het geheel in het 
algemene belang, het geheel samenbalt, worden eigenlijk gemaskeerd door  deze 

situatie. En we hebben te maken met een feitelijke situatie, de keuzes van ik wil het 
bijvoorbeeld op een 100% reguliere manier doen of ik wil het op een 100% 

natuurlijke wijze doen. En dan zijn alle scripten binnen het labyrint, ook van de 
alternatieve media zeer dienstbaar om ons te laten denken dat we het alleen maar 

op die ene manier kunnen doen. En daar worden we gekidnapt. Want zit 'm dus niet 
in het script, het zit 'm in onze emoties. En als onze emoties, onze kracht, in dit 

geval onze angst leiding gaat geven aan onze vrije zone van kunnen voelen dat het 
in je zelf wordt besloten, en niet door die situaties daar, als we daarheen worden 

ontvoerd en niet luisteren naar dat daar binnenin, want we verwarren dat daar met 
denken over die verschillende scenario's, zijn we eigenlijk niet meer hier maar dan 

zitten we dus daar. (labyrint). En daar is de agenda op gericht. Dus goed opletten. 

Ik zeg dus nu niet dat we allemaal nu moeten kiezen van nou nu kunnen we net zo 
goed gewoon zwaar bestraald voedsel eten want biologisch voedsel doet er niet 

meer toe, maar in essentie is alles op trilling gebaseerd. En als we het dan hebben 
over het zwaarste repercussiemiddel, dus de zwaarste sanctie die wordt 

uitgeoefend op ons bewustzijn, is het verlies van liefde. En binnen het verlies van 
liefde worden echt de zwaarste scripten ingezet om te zorgen dat je niet in je 

diepste kern komt, niet in je diepste emotie komt, want als je diepste emotie is dat 
je vrijkomt dan wordt er alles aan gedaan om hem afgepleisterd te houden. Dus op 

een gegeven moment moet je dus, als je vrij wilt komen, moet je de richting 
induiken waarin je het meest krachtigst weg wilt blijven. En op het moment dat je 

daar in gaat dan wordt die hele toestand van bewustzijn wat daardoorheen 
geprogrammeerd is, wordt in beweging gezet, heel fors, eigenlijk komen alle 

gedachten en angsten komen op gang waar je eerst helemaal niet bij stil hoefde te 
staan want immers daar bleef je bij weg. 

Dus op het moment dat wij in de diepste emoties terechtkomen, dus de taal gaan 

spreken vanuit de emoties om vanuit die krachtvelden te leven en te kunnen kijken, 
maar dat we dat dus niet doen doordat we in feite ontvoerd worden door een script 

waarin we terecht willen, waarin wij kiezen om bij die angst weg te blijven, juist 
doordat script in te gaan om bij die angst weg te blijven zitten we in een ander 

oorzaak en gevolg, maar eigenlijk nog steeds in hetzelfde labyrint. Dus eigenlijk is 
dat hele script is gebaseerd om jouw diepste angst te gebruiken om in lijn daarvan 

te blijven handelen, zodat je je diepste emotie die afgepleisterd wordt door de 
angst en dat is je kracht, niet geboren te laten worden. Maar wat jij nu doet, jij 

gaat nu wel dat script in, je bent erin gegaan en nou is het van groot belang  om 
binnenin dat script je vertrouwen te hebben, hoe moeilijk dat ook is en kan zijn, je 

vertrouwen te hebben, dat de confrontatie met dat script en de diepe onzekerheden 
die daarbij tevoorschijn komen en de twijfel en de onzekerheid en wellicht ook 

diepe angst, dat dat allemaal in jezelf, terwijl dat allemaal in jezelf, met aandacht in 
jezelf goed gevoeld wordt, je bent je bewust dat dat energetisch in jezelf aanwezig 

is, en daar gaat het om , dan is het informatieveld ingeladen en dan kunnen andere 
mensen meekijken, mee observeren in dat veld en ook in zichzelf te voelen en dan 

kan er en versnelling plaatsvinden. Want het gaat om iets daaronder, dat weet je 

zelf. Dus ziektebeeld wat daar is, waar je echt mee te maken hebt, je luistert 
ernaar als therapeut, we horen het, we begrijpen het en we voelen het. Want het is 
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enorm fors. En of je nou een gezin hebt met kinderen of met z'n tweeën bent of je 
bent alleen, het maakt niks uit. Het is een enorme verschuiving in je dagelijks 

leven. Je hele leven wat je had wordt zo (klapt met handen) tjak bam en alles is 
anders. Dat verhaal horen we allemaal. In betrokkenheid. En ik weet en wij weten 

allemaal en dat is heel fijn om uit te spreken, wij kunnen een ander dus niet beter 
maken. Wij kunnen een ander niet gaan genezen d.m.v. onze handen erin te 

stoppen en onze gedachten erin te stoppen. Maar wat we wel kunnen doen, en dat 
is waar het allemaal om draait, is vanuit gelijkwaardigheid en goed luisteren en ik 

jou, wij allemaal jouw verhaal ontvangen en tegelijkertijd kijken wat gebeurt er dus 
in mezelf. Nou dat heb je net verteld dus dit is. Ik wil hem nog eventjes zo in deze 

opstelling met elkaar doen, niet teveel één op één om allerlei redenen. Maar wat we 
nu zouden kunnen doen is dat als je het wilt dat jij in deze stoel hier gaat zitten en 

dat wij allemaal ons afstemmen dan neem ik even met elkaar nog die drie stapjes 
door en dat jij hier in alle rust aanwezig bent. Ik stel je zo een paar vragen voor het 

energieveld, die stellen we dus eigenlijk aan elkaar energetisch, het is niet dat 

Martijn dat vraagt, dat is met elkaar en dat je strakjes de plek nog een keer kunt 
aanwijzen op een bepaald moment zodat wij met onze gedachte daarnaar kunnen 

markeren. 
Ze vertelt dat haar dochter met een verhaal thuis kwam die haar alle hoop op een 

goede uitkomst weer ontnam. Weer een kaart werd erin gebracht. (niet volledig 
weergegeven) 

 
Martijn: hoe lang hou jij je nog in. Je bent een galactic warrior. Knap hè hoe ze het 

doen. Waarvan was je van slag? 
 

Iemand deelt: (verkort weergegeven)mijn zoon was 4 heeft 6 weken chemo 
gehad en hij kwam thuis en die zondag overleed het kind, mijn nicht haar zoon, 

met dezelfde ziekte en in januari overleed de dochter van de nicht van mijn partner 
en ik ben niet akkoord gegaan. Mijn zoon is 25 nu en we zijn geen van beiden 

akkoord gegaan. En er zijn zoveel aanvallen geweest en we hebben ze samen 

gepareerd. En dat zeg ik omdat ik geraakt ben en niet om van kijk mij is of zo, nou 
zo heb ik het geleefd. 

 
Martijn: we mogen elkaar en we hoeven elkaar niet in de steek te laten. Met ons 

bewustzijn en met onze diepste kracht. Al zouden we hier nog dagenlang in deze 
setting blijven ik sta hier met alle liefde. Er is geen tijd buiten dit moment. Het gaat 

heel erg hier over wat we hier met elkaar nu meemaken. En de aanvallen die 
worden uitgevoerd die zijn fors. En je hebt je hele leven gegeven. Heel erg veel. 

Hier staan drie punten en één punt is ontvangst. Of sorry hier gaan we eerst heen. 
Gelijkwaardigheid, allemaal zijn we gelijkwaardig. Ik kan hier wel in dit lichaam 

zitten maar ik ben even zo goed ook haar. Ik ben even zo goed ook jou. En jij mij. 
En we gaan straks allemaal naar ons eigen huis, maar dat is een idéfix. Er is een 

moment en dat is dít moment!  Transparant zijn, open, gelijkwaardig, Jij bent niet 
de persoon die je hier op dit moment denkt te zijn als mens. Je bent bewustzijn en 

je komt hier observeren en jouw observatie brengt een kwantumsprong in 
beweging. De tweede is verbondenheid, 100 % betrokken. Kun je voorstellen op dit 

moment dat we in een sessie gaan van een week en dat dit gebouw verdwijnt en 

dat we ineens met elkaar in de sahara zitten, vlakbij een oase, bomen eromheen, 
dat we ervoor gaan een week intens samenzijn met haar. Dat jouw leven even 
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helemaal niet van belang is, weg? En dat jouw leven is dat moment om je helemaal 
te geven aan een ander, die kracht. Nogmaals dat is wat hier wordt beschreven op 

aarde als christus. Dat dat gevoel en besef er kan zijn. Het is niet gebonden aan dit 
moment. En het derde, de focus ofwel aanwezig zijn in dat moment hier. Dus besef 

hebben waar het hier over gaat. Dit moment. Deze reis, wat deze reis ook is, dit 
moment. Het is een hele mooie staat van bewustzijn in jezelf. En wij zijn hier dus 

vandaag bijeen gekomen met elkaar om elkaar te ontmoeten en om elkaar te 
herinneren, en dat we elkaar dragen en niet ver- en beoordelen of therapeutiseren. 

De deur staat open en we ontmoeten elkaar als warme en liefdevolle mensen die 
allemaal uitdagingen hebben en we komen bij elkaar en dit moment ontstaat dan 

nu vanuit transparantie van haar dat ze hier nu zit. Maar zij is niet mijn cliënt en 
niet jullie cliënt en jullie zijn geen cliënt van haar. We zijn hier als mensen bij 

elkaar. Echter je weet wel dat je beschikt net als haar en ik en wij met elkaar over 
een enorm vermogen. En dat vermogen dat komt voort uit ruimte maken. Al 

zouden we pas om 23.00 uur vanavond thuiskomen dan is dat maar zo. Elke 

gedachte die erdoorheen speelt is totaal irrelevant. Ik kruip tegen haar aan, ik 
koester haar voor wie ze is en wat ze in zich draagt. Dat gevoel dat je met elkaar 

die veiligheid kunt ervaren. We spreken dus vanuit hele intimiteit op het gebied van 
bewustzijn. 

Er is net een en ander overgeseind en je doet dat nog, want je zit hier. Ontvangst 
via het lichaam. Ook al zou je niks gezegd hebben je zit hier. Het is een 

waarneming. Hoe die ook in elkaar zit. Jij schenkt jezelf aan ons. Dankbaarheid dat 
je jezelf schenkt. En ik heb het besef en wij beseffen dat juist in het moment dat je 

jezelf schenkt door jezelf te laten zien dat juist doet op een moment waarin je 
eigenlijk in heel roerige tijden verkeert. En van ons dan ook de dankbaarheid dat jij 

hier jezelf zo laat zien. Je hebt jezelf aan de ander 100% transparant laten zien. 
Dus er is heel veel buiten de observatie om, heel veel in ons lichaam als medemens 

aanwezig. En nu zit je dan in een soort setting van 20-22 mensen en soms zit je bij 
een verjaardag dat je iets ziet gebeuren bij je familie of vrienden, dat je ook een 

observant bent, maar op het moment dat je echt met mensen werkt één op één of 

twee op één of één op twee, dan merk je ook dat het nog veel meer gaat over jouw 
waarneming, jouw waarneming. Nu zitten we hier met elkaar en het gaat nu heel 

erg over jouw waarneming, over mijn waarneming, over jouw waarneming. Als je 
met twee mensen samen zit, dan zijn al die andere mensen weg en dan ben jij de 

enige nog die de waarnemer is, “whoeps, dan moet ik wel heel goed gaan 
waarnemen nu dat die anderen weg zijn” dat stuk bewustzijn mag heel diep in 

jezelf naar binnen komen. 
Dus we hebben je gehoord in woorden, we voelen de energie in onszelf, wat die 

energie ook is, we voelen het. Dan gaan we nu lekker in de stilte in dit moment van 
de sessie. Het enige wat we daarvoor nodig hebben is, eventueel, dat je het 

aanwijst nog een keertje, dat we het zien, kun je het met een vinger aanwijzen 
waar het zit? Dank je wel. En ik geloof jou totaal niet, maar ik weet wel dat je de 

waarheid spreekt. Dan mag je je hand weer weghalen. 
Het markeren hiervan, deze download en informatie zintuiglijk, heb ik 

waargenomen. Het kan zijn dat ik merk dat ik dat nodig heb als therapeut of als 
medemens, weer therapeut dat woord gebruik, en kan ook zijn dat je dat niet nodig 

heb. Dat is helemaal aan jezelf. Je zult naar gelang je eigen vermogen van 

markeren met je gedachte, het aanraken met je gedachte, zul je ontdekken dat het 
in bepaalde gevallen heel werkzaam is. Dan gaan we naar de observatie intern en 
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extern en daar ga ik helemaal niets bij zeggen, maar dat we in de stilte, en wees 
niet passief in die stilte, maar zet je vermogen aan, dat we iets gaan doen wat leidt 

tot het markeren van die plek op basis van jouw gedachtekracht en dat er een 
instructie mee wordt gegeven daardoor in het veld, in het veld van de matrix, maar 

ook in het veld van het kwantummoment, dat daar iets wordt aangegeven, 
waardoor er een ander antwoord komt in dit veld dan een antwoord op basis van 

oorzaak en gevolg uit het veld. Dus in dit veld kan een antwoord komen uit een 
ander veld i.p.v. dat er een reactie komt in dit veld vanuit dit veld. We moeten 

bruggen tussen twee verschillende werkelijkheden. Dus wees niet passief, wees 
actief. Dus ik doe mijn ogen zo dicht, we gaan voelen in onszelf wat we ervaren en 

op het moment dat we in onszelf aanwezig zijn dan zien we in onszelf, zie je op 
jouw manier in jezelf zie je haar. En wat je daar allemaal ziet en hoe je haar ziet is 

helemaal aan jou. Het tweede wat er achter aan komt en het mooiste is om dat 
tegelijkertijd te doen, is dat je met je aandacht, terwijl je haar ziet in jezelf, met je 

aandacht, dus de ene kracht is hier en de andere kracht gaat naar buiten, dat je 

het signaal kunt geven dat je door de matrix heen, ze zit hier, dat je met je 
gedachtekracht naar haar toe kunt gaan en dat je heel krachtig, terwijl je haar 

binnenin ziet, en je verbonden blijft met het energieveld wat je in jezelf voelt, want 
dat is haar boodschap die jij hebt ontvangen, dat je terwijl je haar in jezelf ziet en 

misschien zie je ook wel de plek of de situatie wat daar aan de hand is, je verandert 
niks, je observeert het, dat je met je gedachte naar buiten gaat en dat je die plek 

waar het omgaat kunt zien. Misschien raak je hem aan met je gedachte en als je 
daar heel scherp in durft te kijken kun je er zelfs in kijken. Maar er is hier niet 

ruimte voor een wens. Het zijn geen wensen, het zijn echte acties. Oké. Mag het? 
 

Vraag: je maakt ook contact met je eigen innerlijke boodschap? 
 

Martijn: altijd, omdat dat is die transparantie. We gaan er gewoon vanuit dat we 
hier zijn om ons terug te verbinden met alles wat leeft en iedereen die leeft. 

 

Zou jij voor de kracht en de energie voor het krachtveld je naam hardop willen 
uitspreken van hoe jij hier op de aarde geboren bent in een lichaam? 

 
Ze zegt het hardop. 

 
Martijn: en zou je daarbij je geboortedatum van je fysieke lichaam eens hardop op 

willen noemen? 
 

Ze zegt het hardop. 
 

Martijn: Dank je wel. Dan mogen we allemaal op onze eigen manier aan het 
werk…………………..………………………………………………………………………... 

 
Dank voor onze gezamenlijk ontmoeting in dit moment hier. 

Als ik het heb over leiderschap dan heb ik het hier over. Het moment dat wij als 
mensen, gewoon even puur ook als mensen van deze wereld hier, leiding moeten 

geven aan iets dan moeten we vaak een bepaalde autoriteit in onszelf tot leven 

wekken. En autoriteit is een heel besmet woord, autoriteit is vaak heel 
onderdrukkend over een ander, maar autoriteit is ook misschien wel meer dan dat, 
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het is meer een bepaalde kracht. En als je een hondje hebt zoals ik in mijn leven, 
Dribbel, en dan denkt Dribbel van haha jij denkt dat je mij hebt, nou het is net 

andersom, hij heeft mij, of ik hem wij elkaar, en als Dribbel iets doet door 
blijdschap of zo en er gebeurt iets en dat moet hij dus niet doen om rede X, ik geef 

even een voorbeeld heel aards. Dan komt er een moment dat je zegt hé Dribbel 
kom, hé kom hier, kom! Op dat moment komt er een energie tot ja. Kom hier. Dan 

geef ik dus echt een instructie in die energie. Die kracht die moet er in. Die moet in 
ons zitten, in ons, maar niet over de ander natuurlijk, maar wel in onze sessie in de 

therapeutische opstelling is die kracht nodig want als die er niet is dan dut 'ie in. 
Dus die kracht die moet er zijn. Er moet iets doorbroken worden in je eigen rol als 

mens. Dat is echt heel warm en verbonden met jezelf, en tegelijkertijd moet die 
krachtgolf van dat je iets in autoriteit in jezelf in beweging zet op basis van die 

draaggolf binnenin moet meegezonden in de gedachte naar de ander. Dus in het 
markeren van datgene. En ik merk ook weleens dat dat door energieën niet altijd 

zomaar makkelijk is, want we leven in een labyrint dus daar zijn steeds energieën 

in beweging. Ik heb het niet over jou. Er kunnen ook mensen zijn die op dat 
moment minder toegang geven tot het systeem terwijl ze het wel zelf willen, dan 

lopen er andere dingen doorheen en dan kan het soms zo zijn dat ik zeg tegen 
Dribbel “nou kom je hier” dan pak ik hem bij zijn riem “kom potverdikkie” dan raak 

ik hem dus even aan. Nou wil ik niet cliënten vergelijken met mijn hond Dribbel of 
zo, maar het zijn even de simpele metaforen waardoor je kunt zien van oké maar 

soms moet ik mijn medemens ook echt even aanraken en vaak is de aanraking 
daar zit ook de autoriteit in als je die toestemming ook hebt, dat je iemand aan 

mag raken op het moment Boem en dan kan de gedachtegolf krachtig in beweging 
komen. Dus ik wil er alleen maar mee zeggen dat de gedachtegolven niet alleen 

maar in gedachtekrachten liggen in golven maar dat soms een aanraking ook heel 
erg belangrijk is. En daar moeten we het gewoon nog eens op een ander moment 

dieper over hebben. Dit is zeg maar de basis. En ik wens oprecht vanuit wie ik ben 
dat we het allemaal gaan bestuderen en dat we dit nu niet laten inkakken en dat 

we het toepassen in ons leven, in ons dagelijks leven. Dus ook op je werk waar je 

weleens over heb gezegd dat je dat niet als een soort van nu moet ik het doen 
maar dat je je werk dus ook als cliënt kunt zien. En dat je de setting, van dat 

zakelijke aspect zeg maar is in feite ook een cliënt. Want het draait om ons 
bewustzijn en elke vorm van passiviteit, dat merk je in het bedrijf ook daarmee 

cijfert je vermogen eigenlijk weg. Hoe passiever wij worden, hoe meer er wordt 
geregeerd of besloten over ons. En dat is in een sessie met cliëntenwerk precies zo. 

Als therapeut ben je niet passief. Als therapeut ben je actief betrokken. En het zijn 
niet alleen de punten die daar staan maar het is vooral heel erg dat moment dat je 

hem inzet. Want je hebt het recht om anders te denken! 
 

Oké ik hoop jullie de 13e van januari te zien. Dan doen we een samenvatting met 
nog twee oefeningen erop om daar toch verder ook in te kunnen kijken. Willen jullie 

verder daar met elkaar uitzoeken hoe dingen werken doe dat gewoon lekker, werk 
daarin, werk daarmee. Wees waakzaam dat dit niet één of ander spiritueel model 

is, hè dat hier echt leiding nodig is om dit systeem echt uit te rollen, want het is 
echt nog betrekkelijk in de werkelijkheid waar wij nu in leven is het betrekkelijk 

nieuw. Er zijn een heleboel mensen wel mee bezig en ik merk het zelf nu ook nu 

dat ik in een groep setting ben met jullie, merk ik ook dat groep setting effect heeft 
op mij. Ik merk dat. Ik merk dat ik in mij ik gas moet bijgeven om te werken op de 
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manier zoals ik normaliter werk. En dat ligt niet aan jullie hè. Dat is het niet. Dat is 
omdat er meer mensen bij elkaar komen en een gezamenlijke krachtgolf wordt ook 

de invloed groter. Dat hebben jullie waarschijnlijk ook gemerkt. We moeten ons met 
elkaar nog dieper tot leven roepen! Bababababam! (klapt met handen)  ja die actie, 

maar dan hier en ook hier, want hij moet gewoon gezet worden, hij moet gewoon 
echt uitgepakt worden. En dat is ook gewoon goed om te zeggen, dat we dat 

allemaal zien en we voelen het allemaal, er is gewoon werk aan de winkel! Dus ga 
er gewoon lekker mee aan de slag. 

 
En verder rest mij niets anders dan te zeggen dat jullie voor een tweede ronde, 

want ik ga deze serie nog eens een keer helemaal ook herhalen dat jullie allemaal 
welkom zijn, alle mensen die overigens in alle groepen doen kunnen hem gewoon 

twee keer doen en dan hoef je niet twee keer te betalen want daar gaat het niet 
om. Dus de tweede ronde als die er is dan geef ik het op de website aan, dan zet ik 

het erbij dat het een herhalingsronde is, en daar kun je je gewoon voor inschrijven 

en dan kun je gewoon komen. Kun je nog eens een keer die hele riedel doorlopen 
en zal ik hem ook weer anders presenteren, delen met jullie neerzetten, jullie delen 

en zetten jezelf anders neer. Komt er een tweede ronde waardoor je het nog weer 
op een ander manier kan horen, kan voelen. Dat is heel bijdragend en dat is dan 

gewoon dan ben je als gast aanwezig. Ja en waar dat zal zijn dat weet ik niet, 
misschien hier en ik ben ook in de omgeving aan het kijken naar allerlei grotere 

accommodaties waar je dan met 30-35 mensen kunt zitten dat we dan meer ruimte 
hebben want dat is wel erg belangrijk. Ik vind hem net even iets te klein als zo met 

dit groepje mensen zit. Mijn persoonlijke gevoel. Ik vind het wel super knus, dus 
dat is helemaal oké. Maar als jullie zeggen nee dat kan hier ook wel, ja dan ben ik 

natuurlijk uitermate bereid om het hier te doen. 
 

Opmerkingen: de energie is hier goed. Ik vind het een hele fijne plek. 
 

Vraag: om hoeveel personen gaat het? 

 
Martijn: dat kan dezelfde groep zijn, maar het kan ook zijn dat er andere mensen. 

Ik geef zelf een voorrang zeg maar energetisch aan dat alles een melange is, 
gemixt, dat je dus geen groepsvorming krijgt. Weet dat het komt er dus op te staan 

en het zal na de jaarwisseling zijn dat ik het er pas op zet. Want ik kan nu op de 
korte termijn ook niks plannen dus het zal eind januari begin februari zijn, maar dat 

je dat weet dat je je er gelijk voor kunt aanmelden als je de behoefte hebt om dat 
te doen. Dat kan gewoon. 

 
Opmerking: wat fantastisch! 

 
Martijn: ja dat is fijn hè, dat is ook weer de ervaring die we met elkaar erin zetten. 

Voor mij is dat ook heel erg belangrijk, dat is gewoon zo omdat ik mijzelf ook aan 
het herpositioneren ben, in mijzelf kijken en het is fijn dat ik daar weer nieuwe 

kansen in krijg van mensen zoals jullie, en dat ik mijzelf de kans ook geef 
natuurlijk, maar dat jullie daardoor ook weer andere dingen van mij kunnen 

oppikken. En zo wordt dat steeds ruimer. Maar daar moeten we niet maanden, 

maanden, maanden lang mee wachten want we zijn nou bezig, dus we gaan nou in 
die golf verder, door. Want dan gaan we ook echt, ik heb hele leuke ideeën waarvan 
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ik voel van oh zo kunnen we dat best wel ook in dat thema, andere thema's kunnen 
we werken. Nou oké, dat komt wel. 

Goed ik weet niet waarom ik het allemaal deel maar het was niet bedacht, het rolt 
er nu zo uit. Het was wel al zeker dat dit zo zou gaan, dat we een tweede keer 

zouden kunnen komen, ik had er niet het idee om daar nu over te praten. 
 

Vraag: is Zwaanshoek dan niet een goed plek want die kan veel meer mensen. 
 

Martijn: ja dat kan maar aan de andere kant is maar de vraag willen we met meer 
mensen zitten want dit is eigenlijk ook wel een beetje het max vind ik wel. (dat 

wordt bevestigd) Maar ja ook dat is weer heel afhankelijk van het moment. 
Deze basis die hier nu ontstaat in deze opstelling daar is minder ruimte voor de 

interactie, vandaar ook die derde dag. Ik weet ook niet precies hoe dat gaat. 
 

Opmerking: aan de hand daarvan kun je ook een beslissing nemen. 

 
Vraag: de invloed van stel een therapeutische sessie van één op één, de invloed 

van de ander, die heb ik niet helemaal scherp.   
 

Martijn: deze opstelling is vooral gericht om eerst onze aankijk rol als therapeut in 
te duiken, maar het is wel zo dat ieder mens leeft in een eigen holografisch veld. 

Dus onze werkelijkheid bestaat eigenlijk uit, er zijn 8 miljard mensen en eigenlijk 
bestaat onze werkelijkheid uit 8 miljard verschillende lagen. Alles speelt daar 

tegelijkertijd zich af en toch is elke laag is één persoon, dus dat is de hoofdrolspeler 
in die laag. Dus bijvoorbeeld ik ben nu aanwezig in jouw laag en vanuit jou bekeken 

is dat één hologram. En vanuit mij bekeken is dat jij in mijn hologram bent. Dus 
wat we nu doen, en daar moeten we het echt wel bij laten voor nu, wat we nu doen 

is we werken vanuit de perceptie als therapeut vanuit je eigen hologram, en wat zo 
belangrijk is, even in verhouding tot deze sessie net, jij geeft als therapeut een hele 

diepe instructie, een observatie, een kwantummoment in beweging naar de cliënt in 

dat moment, en dan is het van grote waarde om te beseffen dat de kracht waarmee 
dat gepaard gaat voldoende kracht moet zijn om door die 8 miljard lagen heen te 

gaan en ook de laag te raken waar zij (cliënt) in haar hologram verblijft. Zodat zij 
hem ook echt kan ontvangen. 

 
Opmerking: en als je hem richt. 

 
Martijn: ja maar je richt hem op één persoon in jouw hologram en dat zijn 

gridvelden door elkaar heen. En stel je nou voor dat als ik als cliënt hier zit en ik 
weet helemaal niks van kwantumheling af, niks, nul, ik ben ook helemaal niet met 

mijn bewustzijn bij mijzelf betrokken. Ik zit eigenlijk van nou ik ben hier nou en ga 
maar aan de slag, dan is de heling die plaatsvindt vanaf jouw kant, dus het proces 

wat in beweging wordt gezet is kwantumlevel bewustzijn, op het moment dat ik 
vanuit een niet-kwantum bewustzijn hier aanwezig ben in mijn hologram is het zo 

dat mijn afwezigheid van dat bewustzijn er eigenlijk toe leidt, kan leiden maar 
eigenlijk gewoon er toe leidt, dat ik hem in mijn hologram niet ontvang. En dan 

komt 'ie, Dat kun jij niet zien! Want jij ziet alleen maar de representant van jouw 

hologram. Dus als jij mij werkelijk wil bevrijden, met jouw krachtige manier hoe jij 
naar mij kijkt en ik wil hem in mijn hologram kunnen ontvangen, wat los staat van 
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deze werkelijkheid, want dit is jouw werkelijkheid, als ik hem dan wil kunnen 
ontvangen dan moet ik daar dus zelf ook heel krachtig mijn best voor doen. Dus het 

is niet direct één op één, maar het is een holografische transmissie en dat is in feite 
het systeem wat door de draconische rijken is ontwikkeld, door ontwikkeld, nadat 

het een gekaapt systeem is van het archon bewustzijn. Dus het is een heel groot 
verdeeldheidssysteem. Dus er was ooit een werkelijkheid waarin alles rechtstreeks 

met elkaar communiceerde, maar nu communiceren de mensen niet meer 
rechtstreeks met elkaar, ze communiceren eigenlijk tegen hun eigen hologram, dus 

wij communiceren dus nu met elkaar, in ons eigen hologram communiceer jij met 
mij, maar als jij het heel diep met mij meent, heel diep, voorbij alles van geloof en 

we gaan echt (klapt met handen) to the point, en je meent dat en je gaat er 
helemaal voor, dan kan ik hem in mijn hologram ook ontvangen. Dat is 

kwantumholografie. 
 

Vraag: ja maar je zegt net dat dat niet kan omdat jij je er dan niet bewust van 

bent. 
 

Martijn: als ik me daar niet bewust van ben, niet. 
 

Opmerking: dus dan kunnen wij niets met cliënten die dat bewustzijn niet kunnen 
pakken. 

 
Martijn: dat is waarom ik halverwege de dag al zei er komt een moment dat je 

eigen krachtveld zich zo ver ontwikkeld dat er alleen nog maar mensen op je af 
komen die dus passen daarbij. En het bijzondere is dat die figuranten, dat zijn dus 

echte mensen in jouw hologram die leven dus echt in dit universum van jou, dat die 
dus de doorgang gaan worden om het door te geven aan de mensen die er 

werkelijk achter zitten in een ander georkestreerde werkelijkheid. Dit is natuurlijk 
een giga onderwerp. En die wil ik maar in eerste instantie in deze twee dagen 

buiten beeld laten omdat het vooral moet gaan over onze eigen aanvliegroute, 

maar je merkt al en dat merken we allemaal, we zitten al zo in diepe lagen en 
spelonken te kijken, want deze vragen zijn natuurlijk heel legitiem. Want we gaan 

ons meer afvragen, we gaan dieper daarop in. 
 

Opmerking: maar in feite zeg je dus Martijn op het moment dat wij krachtiger in 
dat veld komen en bewust zijn, trekken we eigenlijk mensen aan op basis waarvan 

we het veld onmiddellijk vergroten omdat zij de drager worden en het doorgeven. 
 

Martijn: Wij rescripten de matrix, wij rescripten het labyrint. Dus ik ben in de 
volledige functie als wezen aan het komen dat ik binnen de georkestreerde 

mindcontrol in staat ben om daar aanpassingen aan te verrichten waardoor er 
ineens mensen naar mij toe komen die dat wel snappen. Dus ik moet eerst in dat 

labyrint dingen veranderen om vervolgens daar doorheen, doordat die figuranten 
veranderen, daar doorheen mijn informatie zo krachtig laat geleiden, dat is dus de 

godskracht dat die uiteindelijk door die lagen heen ook bij de mensen terechtkomen 
die dus in een andere foto van het geheel leven. Nou dat is natuurlijk waanzinnig 

hè, waar we het nu over hebben? Maar dat staat los van de heling. Als ik iets 

mankeer, een gebroken arm heb, dan is het mogelijk dat jullie of één van jullie iets 
doet waardoor mijn heling heel snel op gang komt en binnen een week is hij weer 
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genezen. Dus ik als persoon in jouw werkelijkheid is heel snel genezen, maar de 
echte persoon daar achter die in het eigen universum zit die helemaal gelijktijdig 

meeloopt met jouw script, hoeft die genezing niet te hebben ontvangen. En dat is 
dus de verdeel- en heerssysteem. Er zijn allerlei verschillende lagen. 

 
Vraag: wie is degene die erachter zit? 

 
Martijn: ja precies dat is nou precies waar het om gaat. Er zijn 8 miljard mensen 

die leven in dit script en die 8 miljard mensen zijn door het labyrint systeem 
verdeeld in 8 miljard exact gelijk lopende modellen. Dus 8 miljard verschillende 

holografische universa, werkelijkheden, dus wat ik vertelde, er zijn werelden die 
helemaal leeg zijn en waar geen mensen leven, dus er zijn 8 miljard ingevuld, en 

elk persoon heeft een eigen werkelijkheid gekregen. En tegelijkertijd lopen al die 
modellen tegelijkertijd synchroon met elkaar, en het bijzondere is ook nog eens een 

keer, dat ze dwars door elkaar heen lopen waardoor het lijkt dat het één hologram 

is. Nou dit is.. 
 

Vraag: maar wat bedoelde je nou met dat er iemand achter loopt? 
 

Martijn: De persoon die je nu ziet, Martijn, dat is Martijn in jouw universum, in 
jouw script. 

 
Opmerking: die kan in mijn universum geen gebroken arm hebben. 

Opmerking: of in de tuin aan het werk zijn. 
 

Martijn: ik zit in mijn eigen universum en dat is het universum van waaruit ik nu 
spreek. Maar dat is niet het universum wat jij ziet. 

Haha, waanzinnig hè? 
 

Vraag: die gebroken arm van jou die wij hier van jou zeg maar helen, maar jij zegt 

dat hoeft niet door gekopieerd te zijn naar die ander. 
 

Martijn: dat weet jij dus nooit. 
 

Vraagsteller: nee dat weet je niet, er zit toch een verbinding tussen. 
 

Martijn: maar dat kun je nooit valideren vanaf de kant van waaruit je zit. Je kunt 
alleen maar in je eigen, en dat is alleen maar, dat is al heel wat, hoogstens kun je 

vanuit je eigen werkelijkheid jezelf maximaal geven en daar maximaal alles laten 
ontstaan wat je in je vermogen hebt en je kunt doorbreken wat er te doorbreken 

valt. En dat zorgt ervoor dat dat beeld heeft verbinding met de hoofdservice zeg 
maar van dit universum, dus dat beeld wordt naar de hoofdservice gebracht en die 

informatie die verspreid zich in feite door 8 miljard lagen min één, want die ene ben 
jij zelf! Dus dat wat je verandert in je eigen hologram, dat wil nog niet zeggen dat 

dat verandert is in het hoofd hologram, dus in de hoofdserver waar alle beelden bij 
elkaar komen. En dit is expliciet ontwikkeld met een zeer hoogstaande technologie 

om te voorkomen dat veranderingen gelijk doorgevoerd worden in ieder systeem. 

 
Vraag: heb je dat toen niet in Gemert uit getekend? 

http://leven-na-de-dood.freevar.com/Matrix.html


 
 

René Gieltjes  Pagina 75 van 75                                         Matrix.html 
 

 
Martijn: ja zo een keertje ja. 

Nou lieve mensen. Ik vind het dus heel fijn, maar er zullen mensen zijn van “ja 
maar het betekent dus dat en dat”. En dan zeg ik “ja dat betekent dus heel veel, ga 

er maar eens even op los fantaseren wat het allemaal betekent, haal alle mogelijke 
scenario's maar eens tevoorschijn” Want als we het dan over heling hebben dan is 

er heel wat mogelijk, heel veel mogelijk! 
Zowel in jezelf, dat je komt geven aan de wereld als ook dat je je beschikbaar gaat 

stellen voor dat andere mensen die in hun hologram iets voor jou willen doen dat je 
daar verschrikkelijk hard je best voor moet gaan doen om je ook af te stemmen 

vanuit die zelfde kracht om ook daar iets te geven en ook iets te ontvangen. 
Dit was 'm. Ik vind het fijn dat jullie er zijn. 
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